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Memorandum '
To SAC, Los Angeles (44A-LA-119954) (P) Date §/19/92

b6
From :  gA (AP-1/CRP) b7C

Subject: LAURENCE M. POWELL, ET AL., OFFICERS, R
LOS ANGELES (CA) POLICE DEPARTMENT;
RODNEY GLEN KING, AKA - VICTIM;
CIVIL RIGHTS;
00: LOS ANGELES

It is requested that a subfile be opened titled,
"GARRITY FD-302"., This subfile will contain FD-302s which
contain garrity material.
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Date of transcription

with the Department
of Information Services, having been contacted at his office at
200 North Main Street, Los Angeles, California, was made aware of
the official identity of the interviewing Agent and informed at
the outset that the investigation involved allegations of
misconduct by officers of the LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT and

the arrest of RODNEY KING the subsequent trial of particular
officers in that arrest. more fully identified himself as
having Social Security Number | | date of bhirth | |

and as having been a
KIS0 present during the interview wasDe:arEment of Justice

Attorney| | Thereafter provided information
regarding his involvement in the trial o he police officers in
the KING case.

He indicated that he was called as an expert to
interpret computer language in the trial. 1In this connection he
talked to a District Attorney about the log tape which was a
relevant issue that he addressed at trial. Prior to the trial,
he was not contacted by any party on either side of the case.
Further, prior to trial, while he did see television accounts of
the case and sometimes read the LOS ANGELES TIMES which talked
about certain aspects of the case, he did not pay particular
attention to the defendant’s side of the case or the government’s
side of the case. Particularly, he was unable to recall ever
reading the defendant’s side of the story and accordingly he did
not have any knowledge of the defendant’s side of the story from
either newspapers or television.

He recalled that he read some parts of the Christopher
Commission Report relating to the general operations of the LOS
ANGELES POLICE DEPARTMENT and particularly the RODNEY KING
matter; however, that did not effect his views of the case or
testimony he provided in the case.

Further,[:::]indicated that while there was quite a bit
of publicity surrounding the case, it did not affect his views or
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his testimony in any manner and he believed he was able to
maintain a more or less neutral position in this case.

further indicated that he neither viewed anything
or read anything prior to the trial that had any influence on his
testimony or his thinking about the case. Further, he believed
that he was able to maintain a neutral position in the case
because he did not know the defendant’s version of the events
until the trial. As to any newspaper accounts of the defendant’s
position in the case or their side of the case, he was unable to
recall ever reading anything in the LOS ANGELES TIMES or any
other publication in this regard.
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rhayina_beoh contacted at her residence.l

home telephone |was nade
aware of the official identify of the iInterviewing Agent and
nature of the investigation. Thereafter, provided
information regarding her involvement in the investigation and
trial of RODNEY KING. Also present during the interview was
Department of Justice Attorney

indicated that as a |
hat she has responsibility ror | |

L‘] | in the communications
unit. At the outset,]| explained that she had a limited role
as a witness in the trial of officers charged with misconduct in
the arrest of RODNEY KING. She was in effect called as an expert
witness to explain communications pertinent to that trial. She
also disseminated materials relating to communications and sent
those materials to both local authorities as well as the FEDERAL
BUREAU OF INVESTIGATION (FBI). She indicated that her testimony
related mainly to explaining car to car messages that were
pertinent to the trial. She indicated that beyond her testimony
as an expert witness that she did not provide any opinion as to
any other facts at issue in the case and she had not formed any
particular opinions beyond the area of her expertise.

To the question of what she had seen or heard regarding
the RODNEY KING case prior to trial, she indicated that she
watched the trial on television on Channel 11, that prior to the
trial she read newspaper accounts but did not read the Los
ANGELES TIMES. Further. she did see the video which was commonly
referred to as thsg Video Tape. She does not believe she
ever heard any version of the case as expressed by RODNEY KING
and she indicated that any knowledge she had of the defendant-
officers version of the case came from watching television
reporting. Further, she believed that any knowledge she had of
the defendant-officer’s version of the case was gained
exclusively from the television media.

Investigationon ~ 5=4-92 aLos Angeles, Californiarwie# 44A-LA-119954 »kﬁéﬁ
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To the question of whether she was familiar with the
Christopher Commission Report, she responded that she had read
the report as had many other people who work for the city of Los
Angeles. She recalled that a few chapters covered the KING case

but she did not recall reading the officer’s view of the case as b6
expressed in this report. Further, she did not recall any b7C
particular office-based discussion of the case. She indicated

that they and fellow workers) did not sit around and

discuss, G@bate, or draw any conclusions regarding this case.

She recalled that any contact she had with Internal

Affairs or Defense Attorneys involved in the criminal proceedings
involved her are f expertise in communications and not any area
beyond that. | indicated that she was unable to recall
having read or having seen anything prior to her testimony that
had any influence on her testimony at the trial. Further, she
did not read any of the defendant-officer’s accounts of the
incident in the LOS ANGELES TIMES and she did not know the

defendant’s story regarding the incident until she saw it on the
Channel 11 news.
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b6

I havinag b
een bC

contacted Wﬁl
was made aware of the official i1dentity of
the 1nterviewing Agent and at the outset was made aware that the
investigation involved allegations of misconduct of Los Angeles
police officers in the arrest of RODNEY KING. Thereafter
provided information regarding his involvement in the KING case
as an expert witness. Also present during the interview was

Department of Justice Attorney

The interview commenced with more fully[:::::::]

i ifying himself by providing SociaI Seécurity Number
and by indicating that he can be contacted at his residence
at He provided his work telephone number as

indicated that his b6
job is to maintain and repalr communlications equipment for the b7C
LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT. He has been in this job for .
roughly | [and he maintains mobile digital

communications equipment as well as other related equipment. He

further indicated that his testimony in the KING case was limited

to providing technical information on the operation of equipment.

| |indicated that he previously had been contacted
by | an Investigator with the 1LOS ANGELES COUNTY
DISTRICT ATTORNEY’S OFFICE. Also, he had been contacted by
officials of LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT’s Internal Affairs
Division. He indicated that he fully cooperated by providing
information regarding his area of expertise. He recalled that he
talked to them about the operation of mobile digital
communications and that they only met for a couple of minutes.
He indicated that he did not talk about the KING case and did not
render an opinion beyond the area of his expertise.

articularly, he gave information regarding time stamping of the
Fape and did not have any relevant information beyond
This involving the incident in gquestion.

Investigationon ~ 5—4-92 a Los Angeles, CaliforniaFrie# 44A-LA-119954 "K'.g b6
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He indicated that he did see the video after it came
out in the media. He indicated that he was unfamiliar with and
had never read anything about the officers versions of the case
prior to the trial of the case. He indicated that he did learn
their version of the case through the trial.

He gained some general understanding and knowledge of
the Christopher Commission Report by reading it and getting an
overview of the problems it addressed; however, he only read the

opening summary of the KING case in the Christopher Commission
Report.

indicated that he was unable to recall ever

seeing, reading, or hearing anything that had any influence on
the testimony that he gave at the trial involving allegation of
misconduct of the police officers. Further, he indicated that he
did not read anything about defendant’s side of the case in the
LOS ANGELES TIMES.

b6
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|Date of Birth| | Los
Angeles Police Department (LAPD), Police Service Representative
(PSR), 200 North Main Street, P-4, Los Angeles, California 90012,

telephone number | |was contacted by Special Agent

(sa) [and Department of Justice (DOJ)
Attornev| advised his home agdregﬁ is

telephone number |
following information:

khereafter provided the

| lhas been a PSR (or Dispatcher) with thc—:r;L;ABQ___I

for] | He is currently working the

typed comments into the
computerized system ror the incident involving RODNEY KING to
dispatch the pursuit, record street locations, and request units.
| hdvised that this took place about ten minutes before he

was due to get off work. He thoTahI_it_maT a standard procedure

incident until the last comment. went to work the next
day and someone asked who worked the night before. His co-
workers told him the incident was for CABLE NEWS NETWORK (CNN).

After h ideotape on the news, two of his Supervisors,
who ars interviewed him and did an initial report for
the Captain. ly that report went to Robbery/Homicide
Division butl |was not interviewed by the Internal Affairs
Division. i

dvised that he w iewed before the
trial by Assistant District Attorney and his

investigator, name unrecalled.

[ lwas first exposed to the defendants’ side of
the story when he heard bits and pieces of their testimony at the
trial. ead part of the "Christopher Commission Report"
regarding two messages, which he sent. [::f:;;::]reads the
newspaper, but he does not recall reading either the defendants’
or RODNEY KING’s version of what happened during the arrest on

March 3, 1992. atched television, but he does not
remember how the defendants’ explained what happened during the

3

Investigationon _ 5/4/92 2 _Los Angeles, Californigie# 44A-LA-119954 'kbu%
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Date of Birtﬂ Los
|

| 200 North Main Street, P-4,
Los Angeles, California 90012, telephone number | |

was contacted by Special Agent (SA)] [and
Department of Justice (DOJ) Attornevl] ]

rovided his home address as |
| Itelephone nunmber pager
ter being advised or the ldencities of

the interviewing officlals, and the nature of the investigation,
he provided the following information:

| has been an LAPD sworn Officer for| |
| rjie has been assidned as the | |
| He was not the |

| [ The individual who was the l
[

the LAPD.

advised that he followed the RODNEY KING
investigatTrom TIOsely by reading the Los Angeles Times ne per,
daily, and he also saw news coverage on television—J—————%ffﬁas
not read the defendants statements in any report. was not
interviewed by the LAPD Internal Affairs Division. was

r_;gpggyigmgg_by Robbery/Homicide Division Detectives| |]and
This interview took place right before the RODNEY
KING trial in state court.

[::::::]said he learned RODNEY KING’s side of what
happened on 1991 through the news media and by watching
the trial. earned the four defendant officers’
explanation of the incident by watching the trial, through he
television and newspaper coverage and through people talking
about the trial.

After was approached by the Robbery/Homicide
Detectives, he was called by the District Attorney’s Office and
he played the tapes for thenmn.

b6

b6
b7C

b6
b7C

b6
b7C

b7C
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advised he_re "
commission Report". Since
he watched the frial coverage on television,
—cranmner II, FOX NEWS. did not have discussions with
witnesses. He went. to the courthouse daily since he was called
as a witness. He listened to the opening arguments by the b6
attorneys and they laid out each side of the case. He heard the b7C
defense was that the officers were in fear of their lives. He
had seen the videotape, which showed officers standing around
KING and the defendants with their arms crossed watching the
beating. The defense bothered him because it did not appear to
him that the officers were in danger.

ndvised that his testimony was minute and his
testimony was not influenced by what he knew about the defense.

advised that the tapes contained derogatory
messages Sent back and forth between officers that night. He
said they laughed on tape when they asked for an ambulance for a
victim of a beating (KING).
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assigned to Valley Traffic
Division, LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT, having been contacted at
his place of work at 6240 Sylmar Avenue, Van Nuys, California,
was made aware at the onset of the official identity of the
interviewing Agent. Ther=after, | [vas informed that
the investigation involved allegations of misconduct of officers
of the LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT in the arrest of RODNEY KING
and the subsequent charging of RODNEY KING. Also present during
the interview was the Department of Justice Attorney

b6
b7C

indicated that he had a very limited

role in i olice report filed in the RODNEY KING
arrest. indicated that while working as a

|that in fact he did review the

felony evadind case that was called in by the two arresting
officers to |with the
Valley Traffic Division.

further indicated that he -stands by his bé
testimony and the record that has been established in this case b7cC
as to his involvement in the processing of the case against

RODNEY KING for felony evading. Further, he recalled that

roughly a week or so after the incident that he went before the

grand jury. He indicated that his grand jury testimony which he

provided on March 12, 1991, along with the police report which he
reviewed constituted the great majority of knowledge and

information that he had akcut this case.

After appearing before the grand jury on March 12,
1991, | ftalked to Internal Affairs regarding this
incident. He indicated that in his conversation with Internal
Affairs that he was providing information to them but they were
not disclosing information to him; particularly, they did not
discuss any statements of the involved parties and he did not ask
questions in that area.

Investigationon 5=5-92 aLos Angeles, Californiarie# 44A-LA-119954—&;f69
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bé
b7C

Beyond his grand jury testimony and the police report
mentioned above, gained some information by
reading the LOS ANGELES TIMES; however, he knew that he would be
a witness in this case and not wishing to compromise the case by
making himself less than neutral, he did not particularly attend
to the newspaper accounts of the case. Further, he does not
recall any particular story that was run in the LOS ANGELES TIMES
that related to the incident in question.

indicated that he was familiar somewhat
with the Christopher Commission Report which in part addressed
the RODNEY KING case. He indicated that he did not read anything
in the Commission Report about the KING case.

indicated that he believed he remained
neutral and above the influence of the publicity which surrounded
the KING case and that he was not influenced in any way by such
publicity. Particularly, he was certain that he based his
testimony and formed his conclusions about the case based on the
objective facts presented in the arrest report and the grand jury
testimony he provided. Further, when he testified at the trial
he relied exclusively on those two sources and he reviewed his
grand jury testimony prior to testifying.

He recalled that he also spoke td |

14
regarding the PCP angle of the case. He_indicated that

1d him that he was considering using him
in the capacity of an expert witness to tesTify repardina

drug intoxication. [recalled that attorney

later decided to use another individual who had better training
and was more recognized in the area of drug intoxication as an
expert witness.

indicated that he would be available in
the future to provide additional information to explain his prior
testimony in criminal proceedings in the KING case and that he
would rely on that record and stand by the record in the future.
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Serial Number Los
Angeles Police Department (LAPD), Robbery/Homicide Division
(RHD) ,, 150 North Los Angeles Stree Room 221 _Tos Angeles,

California 90012, tel was contacted
by Special Agent (SA)I ___?:::jﬁﬁa_ﬁépartment of
Justice (DOJ) Attorney After being advised of
the official identities of the interviewing officials and the
nature of the investigation] [was thereafter interviewed in
the presence of] | provided the

following information:

[ baviced he has been a Police Officer with the LAPD
for| His current assignment is Detective on
RHD, and this squad is composed of experienced Detectives who are
assigned to all major cases, as well as any case involving
criminal allegations against an LAPD Police Officer. A complaint
against an Officer is written on a 181, Personnel Complaint form.
In the RODNEY KING case, a 181 Personnel Complaint was received
by the Supervisor at the Foothill Division, LAPD. RODNEY KING’s
brother was the person who complained to the Foothill Division.

About one-half hour before the tape of the RODNEY KING
incident was shown on Channel 5, the television station notified
LAPD they were going to air the tape. 1Internal Affairs Division
(IAD) became involved in an investigation immediately. About
thirty (3) hours after the IAD started investigating, the RHD
began an investigation. IAD gave RHD a list of witnesses and
deferred first priority to RHD so that a criminal investigation
could be conducted prior to the IAD investigation. IAD also gave
RHD RODNEY KING’s blood and urine samples and the Crime Report.

met the District Attorney representative and they
interviewed RODNEY KING in jail. ried to interview nurses
at the hospital, but they were uncooperative. On March 6, 1991,
RHD had gathered enough evidence to present a criminal case to
the District Attorney’s Office. The District Attorney took over
the case at that time and RHD did not do much further
investigation on the case.

Investigation on 5/5/92 at Los Angeles, Californidile # 44A—LA—119954'Kf1
by SA Datedictated 5/7/92
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Assistant District Attorney wanted each
Officer at the scene of the incident to be interviewed. Each

Officer was advised of his/her Miranda Rights and each had a
Police League Representative present during questioning. All
Officers declined to be interviewed. IAD interviewed each
Officer in the presence of a Representative. All Officers at the
scene were exposed to compelled statements, because the IAD
released the investigation to each Officer as a routine procedure
before a hearing was held, so they have an opportunity to make a
Skelly response.

b6
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bé
I ' b7C

| Idate of birthl

_ | California, phone number | |/, was contacted
by Special Agent (SA) | and Assistant United
States Attorney (AUSA — | provided his
home address asl | phone
number | and his social security number as
[ | After being advised of the identity of the interviewing
officials, and the nature of the interview, he provided the
following information:

advised that he took the f£ilm of the incident
involving RODNEY KING on March 3, 1991 to KTLA (channel 5) news.
He stated he took _the film to the news station the very next day
(March 4, 1991). | ladvised that the District Attorney
first made contact with him on March 5, 1991. He further advised
that he spoke to the District Attorney’s Office on three or four
separate occasions regarding the filming of the incident and how
the film came about.

stated he did not follow the trial or the
investigation of the incident involving KING and the LAPD. He

advised he watches the news infrequently and rarely reads the

news paper. | |stated he did not know the Police Officers
version of what happened on the night of March 3, 1991. He also bé
stated he did not know the officers names except for Officer b7cC
Powell. He advised he has not read anything in connection with

the Christopher Commission Report.

advised that he spoke to the defense
attorney’s when they came to his apartment to take pictures from
his balcony. This was the only time he spoke to the defense
attorney, the defense attorney did not show him any documents.

Investigation on 5/6/92 aa Los Angeles, Californiaie# 44A-LA-119954 ’K%
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Oon Mav 6. 1992, Detective]| | pate of b6
Birth| | Los Angeles Police Department (LAPD), b7C
Internal Affairs Division (IAD), 150 Los Angeles Street, Los
Angeles, California 90012, telephone number (213)485-4151, was
contacted by Special Agent (SA) bnd
Department of Justice (DOJ) Attornevl lwas
interviewed in the presence of
advised he normally works at the Van Nuys satellite office, 5230
Sylmar Van Nuys, California, telephone number (818)989-
8237. [if;fff:]has been on the LAPD for r and he

has worked 1n IAD fonr

advised that he was involved in taking
compelled statements of officers involved in the RODNEY KING
arrest. The procedure followed by IAD is that when a complaint
against an Officer is received, it is assigned either to an area
office or to IAD to be investigated. Cases of more serious
allegations or which require a long term investigation are
investigated by IAD, and the KING arrest fit into that category.
pdvised that if an Officer is reasonably suspected of b6
being involved in criminal activity, the Robbery/Homicide b7C
Division (RHD) conducts a separate investigation. IAD has the
ability to take a compelled statement from an Officer and their
case is bifurcated from the RHD criminal investigation. IAD
guards the compelled statements and any information they acquire
during their investigation. advised that Officers are
permitted to have an employee representative present during the
interview. The LAPD policy is that IAD investigators share
information on a right to know/need to know basis. The
information gathered in an IAD interview is kept confidential
like personnel records and medical records. In the Foothill
investigation the supervisor would have had access to the
information, and approximately five of the twelve IAD
investigators had access.

After the investigation is complete, it is sent to the

Chief’s Office for review. In the Foothill case, | | who
Investigation on 8/6/92 at Tos Andgeles, Californi&ie# 44A-1A-119954 "k-"q '
bé
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[_mnnld_haye seen the report/compelled statements was| | bé

Next, the officer’s commanding Officer or Captailn b7C
received a copy for a determination of the investigation. At

this stage it is classified "sustained', "unfounded",

"exhonorated", or "not sustained". The Captain makes

recommendation and then it goes to the Bureau.

The Officer is given a copy of the entire investigation
and given a chance to make a response. This is called a Skelly
response. The Officer has five days to respond to the findings.
In the KING case, all twenty-four (24) Officers were ordered to
have a Board of Rights Hearing. 1In this case, the investigations
were given to Officers for Skelly responses on April 16, 1991.
After verbatim excerpts appeared in the newspaper on April 17,
1991, a gag order was issued by Judge KAMINS on April 30, 1991.

The employee representatives who hear the accused
Officer’s compelled statements are ordered not to discuss the
statement with anyone. provided a copy of a Personnel bé
Complaint Flow Chart, which 1s attached to this communication. b7cC




a flow chart depicting the basic processing of an incoming personnel complaint, 1.81, through closecut.
slude statute cases, shootings/firearm discharges, Preventable Traffic Accidents,

b

PERSONNEL COMPLAINT FLOW CHART

Exceptions to the basic processing
and Special Investigations.
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assigned to the Northeast
Station, 3353 San Fernando Rd., Los Angeles, California, having
been contacted at his place of work at the beginning of his work
shift, was made aware of the official identity of the
interviewing agent and nature of the investigation. Thereafter,
he provided information relating to his involvement in the trial
of the officers charged with misconduct in the arrest of RODNEY
KING. Also present during the interview was Department of
Justice Attorney| |

At the outset, he was informed that the prosecutive
decisions in this federal case had not been made and that a
federal assessment of the merits of prosecution were ongoing.

To the question of wheather he had closely followed
newspaper, TV, and other forms of media reporting of the KING
matter, he responded that he did not monitor those sources of
information, that he believes he maintained a neutral an unbiased
approach to the case and his testimony by avoiding those and
other kinds of media reporting of this matter.

While he did not ignore the Christopher Commission
Report that emerged after the case in question, particularly
those portions about the KING matter, he was unable to recall any
part that revealed the officers views or story relating to the
arrest in question.

His testimony at trial was based on the limited direct
dealings he had with the officers, particularly, the training in
the use of the baton and his memory of the pertinent events the
day of the arrest in question. Secondly, his testimony at all
stages of the criminal proceedings was guided by the statement he
gave the district attorney just after the arrest. Further, his
neutral position was not compromised by his contacts with
internal affairs or the district attorneys office since they did
not disclose any information they compiled in contacts with any
party, including the officers.

Investigationon ~ May 6, 1992 a Los Angeles, Californidite# 44A—119954’k?'MD

by SA Date dictated Ma‘y 6, 1992
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In terminating the interview, he added that he would be
vigilant and avoid any contact or involvement with any source or
media reporting that might compromise his position as a neutral
person in the above detailed matter.
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b6

| urrently assigned to the North b7C

Hollywood Station a formerly an assistant watch
commander with the Foothill Station, having been contacted
telephonically at his above place of work at (818) 989-882, was
made aware of the official identity of the interviewing agent and
nature of .the investigation. Thereafter, he indicated that he
had a limited involvement in the criminal proceedings surrounding
the charges of misconduct of LA police officers in the arrest of
RODNEY KING. He also stated at the outset that he may elect to
talk to an attorney before detailing his role in the case
mentioned above.

He was the| on
the daywatch when the arrest occurred. He substantiated that he
was an identification witness for the prosecution at trial.

Prior to trial, he viewed the pertinent evidence and identified
the involved officers. He knew all of the officers that were the
major figures in the alleged misconduct so he was able to fully
identify themn.

He denied any effect of media coverage of the case in
shaping his thinking of the case. Further, he has maintained a
neutral position which is above compromise by reporting in the
newspapers, TV, and by rumor or discussion by fellow employees
at work. .

Investigationon ~_5/7 /92 st Los Angeles,California Fie# 44A-119954‘K’[l ‘

by
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currently assigned to the
LA Police Department’s North Hollywood Station, 11480 Tiara,

North Hollvwood, Cali cted at the office of his
attorne

Encino, California. Thereafter, in the presence of his attorney,
having been made aware of the official identity of the
interviewing agent and nature of the investigation, he provided
information relating to his involvement in the trial of officers
charged with misconduct in the arrest of RODNEY KING. Also
present during the interview was Department of Justice Attorney

At the outset, he was informed that the prosecutive
decisions in this federal case had not been made and that a
federal assessment of the merits of prosecution were ongoing.

| Iadvised that his attorney,
represents him in all legal matters iInvolving the arrest
of RODNEY KING

He recalled that when KING was arrested he
was on duty and was | He indicated that
within a couple of weeks of the incident and alleged misconduct
of the arresting officers, that he provided statements to both
the District Attorney and to Internal Affairs. He indicated that
he stands by those statements which reflect his memory of the
incj is entries into the watch log, Sgt. Koon’s log, and
hisi itape and record of the DA’s interview. His
exposure to rumors following the case was non-existent since
within 5 days of the arrest in question he relocated to another
assignment and station. He also noted that he was unfamiliar

with the Foothill people since he was only on duty for 3 days
prior to the arrest.

He indicated that he has not read the Christopher
Commission Report. Further, while it is hard to avoid newspaper
and TV reporting, his neutral position and view of the case

Investigation on 5/7/92 a Los Angeles, Californidile# 44A-119954/k_,g'

by

SA Date dictated 5/7/92
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remains uncompromised and unchanged notwithstanding extensive
media reporting of the events and trial.

1 b6
He indicated that although Attorney one of b7C
. neys for one of the charged officers, tried to shape
testimony to conform to the story favorable to his client
resistedthis factic and stayed with his memory of the events.
He stated that attempted to tell him what to say, such as "I

need you to say this. while threatening "it will go better for you
if you cooperate." He resisted hearing the officers side of the case
and his neutrality as a witness was not compromised.
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Detective| | Date of Birthl |

Serial Number| |Los Angeles Police Department (LAPD),

RoODbbery/Homicide Division (RHD), 150 North Los Angeles Street,
Room 321, Los Angeles, California 90012, telephone number

213)485-2129, was contacted by Special Agent (S3A) | ]
ind Department of Justice (DOJ) Attorney
After

eing advised of the idéntities of the intervriewrimy
officials and the nature of the investigation, provided the
following information:

I:Ihas been_on the TAPD for
years and he has serve |]in RHD.
was involved in the criminal investigation of the officers
accused of beating RODNEY KING. He was

with Assistant District Attorney (ADA)
During the early part of the investigationm,
brought up the issue of contamination with regard to compelle
statements of the officers. is aware that compelled
statements are off-limits to him as a criminal investigator, and
he did not read any of the interviews the officers had with
Internal Affairs Division (IAD). advised this is RHD'’s
normal practice, and they do that to protect their own case.

advised that he does browse through the Los
Angeles Times newspaper, but he did not read the article(s) which
contained officer’s statements. [::;;::Pdvised he did not read
the "Christopher Commission’s Report™.

.

said RHD received a witness list from IAD
containing names of both officers and civilians on the first day
of the investigation. This list was not a product of compelled

statements, but it was a list of who was present th:;;fjff}Of

March 3, 1991 at the site of RODNEY KING’s arrest. dvised
that he attended some interviews of witnesses with

inteﬁtiffffj& Those interviews were tape recorded by IAD, and

afte as finished asking the witness questions, he left
the interview and the interviewer from IAD conducted a separate
interview.

Investigationon _ 5/7/92 at 1L.os Angeles, Californidil# 44A-LA-119954‘¥5425

by

SA Date dictated 5/9/92
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advised that ADA| |told RHD to order igc
some officers to be interviewed. Those ordered in were not
subjects of the case, but bystander officers. The two last names
he recalled were| pent depositions of

individuals to RHD, butE::::::Pid not remember who the subjects
were, nor did he read them.
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| |University of
Southern California - Los Angeles County (USC-LAC) Medical
Center, 1200 N. State Street, phone 213-226-2622, ext. 6667, was
interviewed. Also present duming_;hg_in;gxyifw was_Assistant
United States Attorney (AUSA) AUSA
conducted the interview, and advised that he may be
called upon to testify as a witness In a civil rights trial

regarding officerg of the l.os Angeles Police Department (LAPD),
and RODNEY KING. provided the following background:

first saw KING at about 6:00am, on 3/4/91, at
USC-LAC. He said that he was just coming on duty, and he was
infarmad by a nurse that there was a new patient, meaning KING.

conducted a 30 minute evaluation of KING. From that

time on, he had no contact with KING. He said that King was

passed along to the charge of the next doctor on duty,

| |said that his recollection of his evaluation
of KING is the same now that it was when he testified previously.

reviewed his reports of the patient, KING, prior to his
estimony, and said that his notes were very complete, in his
opinion.

said that the next time he heard of any
information regarding the patient, KING, was from a nurse who had
advised him that a relative, possibly| jhad phoned
regarding KING. That information came to his attention on or
about 3/5/91.

reads the Los Angeles Times, but perhaps only
3-4 times per week. He added that he does not watch any
i news shows on television on a regular basis.
id not "keep tabs" of the investigation of the case in

the months that followed the incident.

Investigation on 5/7/92 at Los Angeles, Californidile# 44A-LA-119954 -—k‘#é

by
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!saw parts of the RODNEY KING trial on
television. € said he saw part of KOONS’ testimony, none of
POWELL’s testimony, and saw only news show accounts of BRISENO’s
testimony. He said that he does not recall seeing any
information regarding comments made by police. He said that he
heard of someone saying that his patient may have been on "PCP",

and he said that the comment was not surprising to him.

said that there was nothing in his memory to
"sway" his judgment of the facts regarding his knowledge of this
matter. said that there was no information learned by
him, regaru:ng—tnEJofficers’ versions of the events, which would
"alter" his account of the incident.

said that he has not read the "CHRISTOPHER

COMMISSION™ reporec.
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California Highway Patrol (CHP),
Officer, was contacted at her attorney’s office, 11845 West

Olympic Boulevard, Suite 1000, Los Angeles, California. telephone

number (213)444-5959, by Special Agent (

and Department of Justice (DOJ) Attorney [SINGER
interviewed in the presence of her attorney,
and advised that she can only be reached through KLEIN.
After being advised of the official identities of the
interviewing officials and the nature of the investigation, she
provided the following information:

was advised she is not a target of this
investigation. | advised she read some articles about the
KING case in the Los Angeles Times newspaper, but she did not
read the article which contained the Los_Angeles Police
Department (LAPD) Officers’ statements. said she did not
like to read about the KING arrest.

said she was interviewed by the LAPD, Internal
Affairs Division (IAD). She believes she may have been told what
Sergeant KOON’s statement contained. She recalls seeing the IAD
interviewer reviewing a_thick black book and individual pages
were in plagtic covers. was not sure what the book
contained. recalls heina interviewed by | land
First Name Unknﬁff ffﬁ?) She knows this Interview was
tape recorded. has also interviewed by LAPD,
Robbery/Homicide Division (RHD)| |in
the presence of CHP| | This interview was not
tape recorded. It was conducted on March 6, 1991 around
midnight. She remembered that her statements were misquoted
because they took notes.

was interviewed by CHP Chief CARLSON and

l This interview was a mandatory,

compelled interview and no LAPD Officers’ statements were used
during this interview.

Investigation on 5/8/92 at T.,os Angeles, Californid&ie# 44A-LA-119954 ”‘k"/ﬁ

by

SA Datedictated 5/12/92
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said she does not have independent contacts with
any LAPD OFficers. She has never discussed this case with any

Officers other than

watched the majority of the trial on Channel 11
FOX television. id not read the "Christopher Commission
Report",. I—Id

advised that any LAPD Officer’s statement she
may have read, saw or heard did not affect her testimony or
reCOIIeCtiEf:ffffr the RODNEY KING arrest on March 3, 1991. The

statements has made and her testimony in the state trial
were based on her memory of the event and in no way prompted her
to testify.
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California Highway Patrol (CHP), Officer,

|and Special Agent (SA)
I interviewed in the presence of his

atcorney, who advised[ — lcan onily be
contacted through him at telephone number or

| | thereafter provided the following
NIormacion:

[:::::::]waq advised he is not a target or a subject of

the investigation. said he has been interviewed by the
Los Angeles Police Department (LAPD), Robbery/Homicide Division

(RHD) and Internal Affairs Division (IAD).

said he does

not recall ever being presented with stateg f the LAPD
Officers accused of beating RODNEY KING. does not have
any independent contact with any LAPD Officers.

daily.

reads the Los Angeles Times newspaper almost
He probably read the article which contained the LAPD

Officer’s ents, but he does not recall the content of the
article. did not read the "Christopher Commission

Report".

He did read conclusions of that report which appeared

in the newspaper. He does not recall reading any references in
that report to the RODNEY KING case regarding the LAPD Officers.

| said he did not watch the KING trial on b6
television because he was working. He only saw recaps of the b7C
trial on the news in the evenings.

arrest

was interviewed by CHP personnel after the KING
on March 3, 1992. CHP personnel did not use the LAPD

Officer’s statements when questioning him about the incident.

The I.0s

Angeles Unified School District Police also interviewed
at the Glendale CHP Office. That interview was tape

recorded by both the CHP and the School District Police. He was
not exposed to LAPD Officer’s statements in that interview.

Investigation on

>

5/8/92 at_T.os Angeles, Californidile# 4AA—LA—119954”k‘Ub
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said his memory of RODNEY KING’s arrest is his
t been influenced by anything he has read, seen,
or heard about the case since it happened.
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representing RODNEY KTNG
one numper (orfice) (310)Tg2;§15§‘_naggr]number| |
and home telephone number was interviewed at
e

nited States Attorney’s Office in the presence of hs client
RODNEY KING by Special Agent (SAﬂ and

Department of Justice (DOJ) Attorney After being
advised of the official identities or Tme ImtervIiewers and the
nature of the investigation. provided the following
information:

advised that he has deliberately kept RODNEY
KING from exposure to the media.[______ |said KING has done one
interview on May 1, 1992 to call for peace. The interview took

place at law office and the only discussion was the
rioting, and not the beating case. The intervi s tape
recorded by the Los Angeles Times as well as b thus the
content and questions were extremely controlled. said he

deliberately does not inform KING of the newspaper account of the
Los Angeles Police Department (LAPD) Officer’s explanations for
their actions during his arrest. advised that KING has
suffered a short term memory loss due to his injuries and he has
a difficult time concentrating.

Investigationon  §/12 /92 a_Tos Angeles, Californiaile# 44A-TA-119954 ’k" ‘/‘

by SA Datedictated 5/12/92
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|
|
} I |phone zgc
| was 1ncerviewed ATS0o present was Assiscant United
{ States Attorney (AUSA) who condncited the
interview. Also in attendance was| an attorney
representing the interests oﬂ | Pacifica
Hospital. provided the following information:

currently works on a per diem basis, as a
registered nurse (RN), at Tarzana Hospital. Officially, he is
also employed by Pacifica Hospital, | |

| | He has been
employed at Paclflca since October|] |

first contact with RODNEY KING was at about
1:30 am, on 3/3/91, at Pacifica, where he was the main RN on the
shift. He was with KING for about 2 hours, and he said that KING
was later transported to the University of Southern California -
Los Angeles County Medical Center.

did not see KING again until the following
Wednesday, wnen he first saw the video of the incident on
television.

was subpoenaed on 3/11/91 to testify at a hearing
on 3/12/91, regarding this matter.

b6
is not a regular reader of the Los Angeles Times, b7C

nor does he regularly watch television news shows. He said that
he watched a summary of POWELL’s testimony, as he had heard that
POWELL called him[__ ]a "liar". [ 1did not see the

testimony of either KOON or BRISENO. In addition, he said that

he did not know e respective officers’ accounts of the
3/3/92 incident. heard POWELL say, on television, that he
was "afraid for his life". He also was aware that BRISENO had

"turned" on the other officers.

Investigationon 5/12/92 at Woodland Hills, Ca. File # 44A—LA-119954~¥=ﬁ%

by SA Date dictated 5/14/92
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said that he had recognized POWELL and WIND from
previous visits to Pacifica. He said that he believed POWELL to
have brought other injured persons to the hospital, prior to
3/3/91.

said that on 3/3/91, both POWELL and WIND
commented that KING had resisted arrest. During his examination
of KING, he observed what appeared to be a "boot mark" on KING’s
chest. In addition, he said that there were "taser" darts on the
back of KING’s claothing. He added that the doctor on_dntv that
night, had refused to see or treat KING. has
maintained his nurses notes of that evening.

as contacted sometime after the incident by a
representative of the Valley Daily News, asking him to
corroborate information they had about the taser guns.
said that the information was originally provided by ancther
employee of the hospital.

has not read the CHRISTOPHER Commission report.
He said that he has learned nothing since the incident which
would affect his recollection.

provided his date of birth as and SSAN

as




-

cox FD~

342 (REV. 3-10-82) . .

1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 5/ 26 / 92

. a CALIFORNTA HIGHWAY PATROL (CHP)
Officer Tor Tthe pas having voluntarily appeared
at the office of UNITED STATES ATTORNEY, Central District of
California, 150 North Spring, Los Angeles, California, was made
aware of the official identity of the interviewing Agent.,

The in the presence i rvisor, [
CHP along with his attorney,
a Deputy Attorney General wi e state of Cali

was made aware of the nature of the investigation, which involved
allegations of misconduct in the arrest of RODNEY KING. Also

present during the interview, and directj s
the DEPARTMENT OF JUSTICE (DOJ) Attorney

At the outset, DOJ Attorney [ |explained that
prosecutive decisions had not been made in this case, and that
the investigation was ongoing on the Federal level.
indicated that he had a limited involvement in the KING matter,

and that he was accompanied by his partner | | when
they made some limited observations at the arrest in question.

| indicated that he viewed the video of the KING
arrest, and alleged beating, on television. Further, in the
LOS ANGELES TIMES, he read some accounts of the arrest and
incident. He indicated that he did not monitor newspaper and
television reporting of the arrest, and did not have the details
regarding the incident from the media. While he did have some
information which he was exposed to by reporting in the various
forms of the media, he was cautioned by his supervisors not to
discuss the case in any manner, and to limit his exposure to any
outside impressions he may have of the incident in question.
He followed that instruction and acted accordingly.

At trial, he testified exclusively based on his limited
observations at the scene. While he has heard of the Christopher
Commission Report, he did not read the report.

He did not view the trial, locally, of the off@cgrs
charged with misconduct in this case, and he only saw limited,
succinct summaries of the trial on the evening news.

[:::;;::ﬁndicated that he was not anxious to testify in
the above matter, and that he did so after being placed under

subpoena.
Investigationon 5/12/92 at _Los Angeles, California Fie# 44A-119954’%;'&a
by SA Date dictated 5/14/92
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. By way of background, voluntarily more fully
[;::f;Tfled himself as having mployee Identification Number
a

and as being currently a551gned at 2130 Windsor Avenue,
ena, California. He provided his work telephone number as
(818) 794-0304.

In conclusion of the 1nterv1ew, indlcated that he
was completely unfamlllar with the officers™ version of what
happened in the arrest in question, and he indicated that he
neither sought to find out what their story was, nor was their
story disclosed to him by the media or any of his fellow
law~-enforcement officers.
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' | a Clerk Typist with the BUREAU OF
ENGINEERING, having been contacted at her place of work at

600 South Spring Street, Los Angeles, California, was made aware
of the official identity of the interviewing Agent, and informed
that the information she provided would relate to allegations of
misconduct in the arrest of RODNEY KING. Thereaftgx. in the
presence of DEPARTMENT OF JUSTICE (DOJ) attorney

who directed the interview, provided the following
information: :

At the outset, DOJ Attorney[::::::]indicated that
a Federal investigation was ongoing in this matter, and that
prosecutive decisions had not been made as to the i ,
a Federal prosecution in this KING case. Further,i
indicated that she stood by the record in her prev L mony
in this matter. She further indicated that she had provided the
statements to 1OS ANGELES POLICE DEPARTMENT's (LAPD's) Internal

Affairs Section; to the District Attorney; and to the FEDERAL
BUREAU OF INVESTIGATION (FBI).

indicated that the structure of all previous
interviews had been to ask what she remembered about the
incident, and to this limited her answers very much to
her observations and what she recalled of the incident.

While she kept up with newspaper and television
reporting to some extent, she was unfamiliar with, and unaware
of, the officers' version or views of the incident in question.
To the question of whether she had read the Christoper Commission
Report, she responded that she had not.

Further, she maintained that her testimony was
completely beyond the influence of media coverage, particularly
a reporting by newspapers or television and, again, she
emphasized that she had a very strong memory of what she saw,
and she only disclosed information about what she saw.

indicated that she fully cooperated in this
matter, and fully disclosed what she could reliably recall;
however, she felt a duty to do this after being placed under
subpoena.

more fully identified herself:

Investigationon 5/12/92 at LoOS Angeles P California File# 44A-119954 —L'.gb

by
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Date of Birth: [ |
Occupation: ‘ _Clerk Tvpist

Home Address:

Home Telephone:

At the conclusion of the interview,| hndicated
that her husband, while he does not speak English, will be
available to disclose what he knows of the incident in question.
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1
phone was 1interviewed at her
employment,| |
phone | | Also present, and conducting the interview

was Assistant United States Attorney (AUSA)
[:::::]provided the following information:

On the night of the incident, she was in her apartment,
and she heard sirens. She said that she watched most_of the
incident from her balcony, which she estimated to be| |
from the site of the incident. She said that when she went to
the balcony, the KING car had just driven to the site where it
was stopped. She advised that she wears glasses, and that she
was wearing glasses while watching the incident. She said that
KING "hesitated" to get out of the car. She added that KING
appeared to be complying with the officers’ commands. [;::;;:Faid
that she heard officers talking to KING. She also heard officers
"laughing". She said that she cried while watching the incident,
and she believes the force used was excessive.

said that she watched the video of the incident
on television and that she followed the hearings on TV. She did
not read any accounts of the incident, except one article about
her, which appeared about 3 weeks before the trial. She said
that she watches the nightly news occasionally.[:::::]has never
read the CHRISTOPHER Commission Report.

watched "bits and pieces" of POWELL’s and
BRISENO’s respective testimonies, and saw some witnesses.

was subpoenaed to testify at the trial, but was
not called to testify. She said that she had been updated on the
events, since she was to testify. However, she knew nothing of
the defense strategy to be used by any of the defendants prior to
the trial. She had advised the district attorney that she did
not remember everything.
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said that the opening statements from the

defendants’ respective attorneys were all she knew of the matter.
She added that nothing happened at the trial which would alter

her opinion of the incident.

Also, she has learned nothing prior

to the trial which would affect her recollection of the incident.

| |nrnvidpd

SSAN as

her date of birth as

and her
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| | | (PROTECT), dob | |
|

| | was interviewed at the United States Attorney’s Office

in the presence of lby sa | | b6
and DOJ Attorney| H advised that b7C
can only be contacted through him and he provided b7D

the following numbers: [ |
[ ~ | After being advised of the official
identities of the interviewers and the nature of the
investigation,[  |provided the following information:

b7D
Investigationon  5-12-92 at_Los Angeles, Californidile# 44A-LA-119954-F¥8Q&K
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havi cted telephonically at
her residénce telephone at was made aware of the

official identity of the interviewing agent and nature of the

investigation. T r, DOJ Attorney | |directed
the interview and voluntarily provided information
regarding the arrest of RODNEY KING:

At the outset, she was informed that the federal
investigation of the KING case was ongoing and that prosecutive
decisions had not been made. In her previous contacts with the
Federal Bureau of Investigation(FBI), the Internal Affairs
Section of the LA Police Department, and as the criminal case
moved along, she was unaware of the officers position in the case
or their account of the pertinent events in this case of alleged
misconduct. Further, in none of the previous contacts mentioned
above, did the local or federal people disclose their case or the
officers’ account of the relevant events. Her memory of the
incident has not been influenced by what she saw on TV. or by
other reporting through the media.

She watched the trial of the officers almost every day;
however, nothing she viewed altered her memory or in any wa
influenced her own account of what she saw. Further, as
certain that her own account of the incident was unchanged by the
reporting on TV, newspaper, or the Christopher Commission Report;
she noted that she did not see the Christopher Commission Report.

voluntarily and fully cooperated in her contacts
with law enforcement; however, she did no seek out those people
and they approached her to get her account of the incident.

_lis more fully described with background data she
furnished:
DOB: POB:
(telephonically) ,
Investigation on 5/13/92 at_T.os Angeles, Californidile# 44A-LA-119954'kﬂ5€§
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| |phone' |
SWed. SO0 present was Assistant United

States Attorney| | who conducted the interview, and

[ |provided the
following information:

:eurrentﬁLmﬂdaLaLtthmd_addmas_h ut at
the time of the incident, Oon
3/3/91, at about midnight, he heard a helicopter, which awakened
him, and he walked to
| | from the incident site. He said that
he watched the police beat RODNEY KING, who was on the ground.

He stayed until an ambulance arrived, and he noticed that KING
had been "hog tied".

|said that he did see the video of the incident.
He estimated that he saw, in person, the last 3/4 of the film.
He first saw the video about 2 nights after the incident. He

added that he knew that someone named also took a video of
the incident. He said that i i

development. Also, there was who
also witnessed the incid thlnksl |also Iives on the
property and he recalledi saying ey could be doing it to
me",

said that the other passengers of KING’s car
were takem rrom the immediate area of the beating site and their
respective views were hampered by the police cars and the
officers themselves.

said that he reads the Los Angeles Times 2-3
times per wWeek. id that he did not follow the events of the
case regularly. [ff:fiijwatched the trial on television and saw
most of the testiImony of the respective officers. did not
know the officers’ accounts of the incident prior to the trial.
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said that he has learned nothing since the

incident which would affect his recollection or influence his

opinion

of the incident.

in his opinion, believes that

the "hog tying", and waitIng around by the police seemed like a
them (police). He added that the police did not appear
to make an effort to help KING after the beating.

game to

SSAN as

|nrov1’ ded his

said that he has not read the CHRISTOPHER
Commissi®mM REport.

date of birth as I:l, and his
is currently unemployed.
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-vhone I—
was present during the interview of
| | [ advised that he was ndot—a WITNESS TO the
3/3/91 beating of RODNEY KING. He said that all he knows of the
l incident is what has been told to him, or what he has seen on
| television.
\
|
|
Investigation on 5/13/92 a Lakeview Terrace, Ca. Fie# 44A—LA—119954/k425;
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5/15/92
b6
| | | phone was b7C
| \1so present was Assistant UnrteEg States attorney
who conducted the interview. provided the
‘ following information:
‘ said that he was not a witness to the KING
| beating. He said that he was interviewed by the District
Attorney’s office regarding an incident involving]| |
|
b6
b7C

did not follow the events of the case or the
trial. He said that he reads the Daily News regularly and
watches television news shows regularly. He said that has not
read the CHRISTOPHER Commission report, nor was he aware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

| Iorovided his _date of birth 'sl |and his SSAN

asl is a attending

Ca. File# 44A-LA-119954'¥¥5 ;
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b6
phone b7C

was_interviewed lso present was Assistant United States
ATTOrnhey who conducted the interview.
provided Tne TOITOWINg Information:

b6
b7C

is al and he has lived
at the stated residence for | On 3/3/91, he was
[ | his complex, he
saw the flashing lights and the helicopter. He saw KING, who was

out of the car, bein% beaten. id not hear any laughter or

any racial slurs. impr was that KING was not trying
to comply; only to try to stop the beating. He added that he
believed the force was excessive because of the number of
officers present, and because KING was on the ground.

does not read the Los Angeles Times, but he does
read the-parry News. He does watch television news shows
regularly. He said that he did read the CHRISTOPHER Commission
Report, but not the part about RODNEY KING.

E;;;;:watched the trial on television, and saw all of
the defen testify. He said that he thought BRISENO would
use the defense he did because of the apparent gestures made by
him to try and stop the beating. He added that the he assumed
the others’ defenses, based upon his law enforcement experience.
He said, however, that he had no knowledge of the planned
defenses of any of the defendants prior to the trial. He said
that he saw no news articles which discussed the defendants’
accounts of the incident.

[::;;]said that nothing he has learned since the b6
incident wou affect his recollection of the events. b7C

|said that he was subpoenaed to testify at the

trial, b never called upon to do so.

[ | provided his date of birth as and his

SSAN as

Investigationon _ 5/13/92 a _Lakeview Terrace, Ca. File# 44A-LA-119954“¥3$??

by SA Date dictated 5/15/92

‘ This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your agency.



‘ ® ®
FD-302 (Rev. 3-10-82)

-1 -
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 5/ 15 / 92
| | bé
phone| | wag _interviewed. Also present were Assistant b7C
United States Attorne who conducted the
interview, and |representing the
interests of Pacifica Hospital. provided the following
information:
has been employed as an emergency room nurse at
Pacifica for thel | on 3/3/91, she was working her
KING arrived at the hospital. She was the first staff member to
see him, and she accompanied him from the ambulance to the
emergency room. She spent from 30 - 45 minutes with KING.
did not see KING in person again until she
appeared at a motions hearing regarding the matter.
| is not a regular reader of the Los Angeles b6
Times. She does watch television news shows and she did follow b7c

the events of the case. did not read the CHRISTOPHER
Commission Report.

[:::::::]saw "excerpts" of the trial, including some of
POWELL and KOON, and one of the commanders. She saw none of
BRISENO’s testimony.

was unaware of the officers’ planned defenses
prior to the trial. She said that the officers’ accounts of the
incident do not change her recollection of the events in which
she was involved. She said that she has a clear memory of the
events. [ ]said that nothing learned by her prior to the
trial would affect her recollection of the events.

[ |is also a and b6

also| b7cC
[ AT Ner SSAN IS

Investigation on 5/13/92 at Ca. Fie# 44A-1L.A-119954 ~ k"
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| | aon[~——Jssan [ lnavipg
been contacted at her residence telephonically, a

L‘f | was made aware
of the official identity of the interviewing agent and nature of
the investigation. Thereafter, she voluntarily provided
information regarding her involvement in witnessing the arrest of
RODNEY KING. DOJ Attorney | directed the interview
which was done by conference call.

At the outset, [::::::kas made aware of an ongoing
federal investigation of the KING case and informed that
prosecutive decisions had not been made. indicated that
she was always approached by law enforcement as this case was
developed and that she did not initiate contacts with Internal
Affairs, the District Attorney or with the Federal Bureau of
Investigation (FBI). In all of the above-mentioned contacts,

disclosed what she saw and she was not provided the
efendant-officers’ account of events in those contacts with law
enforcement.

While she sometimes watched TV reporting of the case,
she generally ignored the trial testimony except where it
involved medical testimony. She believed she saw some of the
officers’ testimony but it was not significant in her memory.
Before trial, she had no idea of what the officers would say had
occurred.

(telephonically) .J’
Investigation on 5/13/92 at Los Angeles, Californi&ile# 44A-LA-119954 \'%{
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a registered nurse with USC County
Hospital, having been contacted at her place of work on the jail
ward of the Hospital, 13th floor, was made aware of the official
identity of the interviewing agent and nature of the
investigation. Thereafter, she provided the following
information relating to medical services provided RODNEY KING.
Department of Justice (DOJ) Attorney directed the
interview which is as follows:

The interview commenced with DOJ Attorney
explaining that the federal investigation of the KING Tase wa
ongoing and that prosecutive decisions had not been made in this
matter.

was unaware of what the officers’ position or

account of the KING arrest had been prior to trial and she still
has no knowledge of their story. She indicated that her memory
of the case is her own. Particularly, her memory and prospective
testimony is unchanged by media reporting of the case. She did

not read the Christopher Commission Report and is unfamiliar with

its contents. While she may have glanced at part of the trial,
she dos not remember it from TV. She rarely reads the LOS
ANGELES TIMES and did not read of the case in that paper.

She did not initiate contact with anyone involved in
investigating the case; they approached her.

is more fully identified:

DOB:
Work: REglsterea Nurse
County USC Medical Center
State Street, Los Angeles,
Calif.
Work Telephone: (310) 226-4567
Investigation on 5/14/92 Loos Angeles, California  File# 44A—LA-119954'k”§569
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a registered nurse, having been
contacted at her place of employment at County USC Medical, 1200
N. State ST., Los Angeles, California, was made aware of the
official identity of the interviewing agent and nature of the
investigation. Thereafter, in the presence of Department of
Justice Attorney who directed the interview, she
voluntarily provided information regarding medical services
provided to RODNEY KING.

For the past[::::::]she has been in her current job
with the hospital. She was made aware of an ongoing federal
investigation of the KING case. She was approached by the
District Attorney office and the Federal Bureau of Investigation
and fully cooperated in the investigation; however, she did not
initiate any contacts with law enforcement in this matter.

She testified based on her own memory of the pertinent
records in the case and her testimony and account of the events
have been and remain unchanged by media reporting on the TV and
otherwise. Further, rumor and other discussion of the case has
left no impression on her memory of the case. She rarely reads
the LA TIMES and read no reporting of the case in gquestion.

indicated that she did not read the
Christopher Commission Report. In previous interviews,
was only asked questions relating to medical services provided to
KING and nothing was disclosed by questioners about the case
including the officers’account of the arrest.

provided her DOB as and indicated she
is available for contact through her work telephone.
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by Date dictated 5/14/92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.

bé
b7C

bé
b7C

bé
b7C




FD-302 (Rev. 3-10-82) ‘ ‘

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

- 5-20-92

Date of transcription

b6
Special Agent, Federal Bureau of b7C

rlnyestiaatian__Los Angeles Division was interviewed

and Department of Justice Attorneyl ]
| was advised of the specific nature of the
information sought, which was the extent of his exposure to the
compelled statements made by Los Angeles Police Officers after

the RODNEY KING arrest, and he provided the following
information:

| |reads the LOS ANGELES TIMES newspaper, but he
does not recall reading compelled statements by officers. He did
not read the Christopher Commission Report. | saw very
little of the trial when Channel 11, FOX station was televising
it. He did not recall any specific quote contributed to any
officer. knows generally that the officers are saying
they felt they were using reasonable force against KING
considering the circumstances. He learned this from nightly
summaries of the trial televised on the evening news reports.
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Special Agent, Federal Bureau of
Investigation, lLos Angeles Division, was interview A
H d Department of Justice Attorney
was advised of the specific nature of the
information sought, which was the extent of her exposure to the
compelled statements made by Los Angeles Police Officers after

the RODNEY KING arrest, and he provided the following

information: b6
b7C

reads the LOS ANGELES TIMES newspaper, but he
does not recall reading officers’ compelled statements.

did not read the Christopher Commission Report. | ladvised
he saw the summation of the trial on television, and he does not
recall any fficers’ statements mentioned during that
summation. learned the officers’ side of the story
through Officer Powell’s defense attorney, which is that Powell
was afraid of KING and that KING would not comply to be arrested.
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| Special Agent, Federal Bureau of

Investigation, 1.os Angeles Division was interviewed bhv SA
hnd Department of Justice Attorney

I‘DEBThsEl.I [wvas advised of the specific naturzof the

information sought, which was the extent of his exposure to the

compelled statements made by Los Angeles Police officers after

the RODNEY KING arrest, and he provided the following
information:

hoes not read the LOS ANGELES TIMES
newspaper, he did not read the Christopher Commission report, he
saw part of Officer BRISENO’S testimony during the state trial on
television. He has not read the officer’s compelled statements.
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Special Agent, Federal Bureau of

rlnyestiﬂatinn__ﬁos Angeles Division, was interviewed by SA
d Department of Justice AttorneyW[::ﬁ:;g
a.nlwas advised of the specific nature o e
information sought, which was the extent of her exposure to the
compelled statements made by Los Angeles Police officers after
the RODNEY KING arrest, and she provided the following
information:

[::::;:;]moved to the Los Angeles area approximately one
month ago, an er knowledge of the RODNEY KING investigation is
limited. She has not read any articles in the LOS ANGELES TIMES

newspaper, she did not see any of the state trial on te1e:z.1.s:.s:.n..._____I

and she did not read the Christopher Commission report.

advised she saw excerpts of the video tape and heard summaries of

the case on the nightly news. said she did not know
anything about the officers’ compelled statements.
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Special Agent, Federal Bureau of
Investigation, Tos Angeles Division was interviewed bf SA

and Department of Justice Attorne
as advised of the specific nature of the
information sought, which was the extent of his exposure to the
compelled statements made by Los Angeles Police officers after
the RODNEY KING arrest, and he provided the following
information:

advised he does not read the LOS_ANGELES TIMES
news and he did not read the Christopher Commission Report.
watched part of Officer BRISENO’S testimony during the
state trial which was televised on FOX Channel 11. Baid
he learned the officers’ version of the KING arrest by watching
the evening news reports. [;::;:;:f]could not recall any of the
officers’ specific compelléd statements, but has a general idea
that their story differs from that of RODNEY KING.

7
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bé

Special Agent, Federal Bureau of b7C

i S Angeles Division was interviewed by SA
| nd Department of Justice Attorney

was advised of the specific nature of the

information sought, which was the extent of his exposure to the
compelled statements made by Los Angeles Police Officers after
the RODNEY KING arrest, and he provided the following

information:

reads the LOS ANGELES TIME paper, but he does
not recall reading compelled statements.

followed the state

trial of the officers mainly in the evening news on television.
This is how he learned generally of the officers’ version of the
KING arrest. did not read the Christopher Commission
Report. He was unable to watch trial coverage on television, FOX
Channel 11 because he was at work during the time it was

televised.
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[ phone

Theé 1Interview was conducted via conre

neys. The attorneys were
representing the interests of Pacifica Hospital, an
emplover of the doctor. Assistant United States attorney

conducted the interview. |provided th

ToITowing information:

On the night of the incident involving RODNEY KING, he
treated KING at Pacifica Hospital. He stabilized KING and gave
him some stitches. He said that he saw the patient, KING, for
about 15 minutes.

had not seen KING prior to the incident, nor has
he seen hrm—=Tmce that time. He said that his only recall of the
patient was in the emergency room.

watched the investigation, leading up to the
trial, on television "once in a while". He said that he reads
the Los Angeles Times regularly, and he watches televison news
shows regularly. He said, however, that he did not watch the
trial on a regular basis. He added that he did not see the
respective testimonies of officers POWELL, KOON, or BRISENO.

said that he read about his own testimony at the trial.

has not read the CHRISTOPHER Commission report.

did not know the officers’ versions of the
incident prior to the trial. He said that his memory of the time
he spent with KING is good. has learned nothing since the
incident which would affect INTE Tecollection of his participation
in this matter.

| lorovided his date of birth as | and
his SSAN 3s He added that his home phone number is

(telephonically)

b6
b7C
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, a paramedic assigned to the #81_Fi
18-989-8681, was interviewed. Also present wasl |
a Department of Justice attorney, who conducted the
interview. provided the following information:

was previously interviewed by the FBI 6-8 months
ago. She was also interviewed by the Los Angeles police Robbery-
Homicide and Internal Affairs divisions. During all previous
interviews, she asked only to tell what she saw and/or heard
during the incident. She was not told of statements made by
others, and she was not asked to corroborate any information.

watched the trial "fairly regularly". She saw
some of the testimony of the respective officers. She said that
she reads The Daily News, but did not read about the officers’
accounts of the incident. She first heard of the officers’
versions while watching the trial. She did not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

has learned nothing since the incident to change
her knowledge of what she saw at the incident. She added that
the publicity associated with this matter has not influenced her
recollection of the incident.

| Hprovided her date of hirth asl| | her SSAN

as and a pager number as
Investigation on 5/20/92 at 1,os Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954 "L'%
by SA Datedictated 5/21/92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.

bé
b7C

b6
b7C




RN &

e

FD-302 (Rev. 3-10-82)

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 5/20/92
| |Los Angeles Fire Department b6
(LAFD) , Firehouse #98, 13035 Van Nuys Blvd., Pacoima, California, b7cC
hone 818-989-8698, was interviewed. Also present was |
| a Department of Justice attorney, who conducte
interview. provided the following information:
has been a firefighter since| | and
has been an "engineer" since[:i:]. He is currently assigned to

the "B" shift.

said that he has been previously interviewed by
the FBI, by Los Angeles police from both the Internal Affairs and
Robbery-Homicide divisions, and possibly by the district
attorney’s office. During those interviews, he was not told of
information provided by other witnesses to the incident. He was
not provided with the officers’ versions of the incident during
previous interviews. He said that he was asked if he heard any
"racial" slurs while he was at the scene.

[:::::::]éaid that he kept up with the case, and saw
some of the officers’ trial testimony. He said that he was
unaware of any of the officers’ versions of the incident prior to
the actual trial. He said that his knowledge of the events was
mainly from television, and comments made by other firefighters
at the station, which they got from newspapers. He specified
that he heard from a co-worker about BRISENO turning on the other
officers at the trial.

said that he has not read the CHRISTOPHER

Commission Report.

Investigation on 5/20/92 at L,os Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954 '_"\: g
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said that he arrived at the scene after the
incident. At the scene, he did not leave the fire engine, and
was advised that a rescue unit was needed, which was there. He
said that he was told by either a firefighter or a police officer
at the scene, that the patient was on "angel dust". At the time,
he assumed the condition of the patient was attributed to his
behavior while on the drug. He added that the media did not
suggest to him that drugs were involved. However, he did say
that the media "may have" influenced his opinion of this
incident.

said that he has learned nothing since the
incident which would affect his recollection of his participation
in this matter.

provided his date of birth as| | his
SSAN as and his home phone as He
added tha e rire station has a private pnone ag 8I8=899-9939.
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| | having been contacted at the

| |Was made aware of the official
Interviewing agent and nature of the inquiry.

Thereafter, she voluntarily provied the following information:

[;;;;;]does not read the LOS ANGELES TIMES or watch TV
accounts o e KING case. Since the day of the arrest in
question, she has bee re of reporting on the television or
otherwise in papers. |has not read the CHRISTOPHER
Commission Report.

While she may have viewed some of the television
reporting of the trial, her memory of the pertinent events are
unchanged due to what she saw on television.

No one involved in the investigation, either on the
federal or local level, have disclosed information regarding the
case to her[ | Further, they initiated contact with her and
she did not approach anyone to volunteer information.

(telephonically) F qu
Investigationon ~ 5/20/92 at_LOS aNGELES, CALIFORNIZile# 44A-TA-119954={"" 1}
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| |was contacted at

A4

sal

and Department of Justice Attorney|

I_

[was

advised of the identities of the interviewing officials and that
he was being contacted to provide preliminary information
He advised the following:

| |said he is currently a

relative to this case.

is a

KING arres

|ar

C from |

Id he witnessed the RODNEY

J]on 3-3-91.

newspape

He does not read the newspaper in Span
He did not read the Christopher Con
watch trial coverage on television,
the KING case from the nightly news.
the officers’ explanations about the arrest.
interviewed by detectives of the Los Angeles

names unrecalled.

advised he does not read the LOS ANGELES TIMES

ish

either.

Report.

Hid not

said he Iearned about
He has not read or heard

This interview was conducted in Spanish.

NAME

DOB

POB
NATIONALITY
SEX

HEIGHT
WEIGHT
HAIR

EYES
ADDRESS

HOME TEL#
CA DL #

is described as follows:

said he was

PoIice Department,

5-2

Investigation on

0-92 at

San Jose,

CA

Fie# 44A-L1A-119954 ,“LJ%?‘

by SA
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5-25-92
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I dob was[gnntagted_ar____1
[in san Jose, CA by SA

|and Department of Justice Attorney| |
~was advised of the identities of the interviewing officials and

that he was being contacted to provide preliminary information
relative to this case. He advised the following:

r____[:::::lsaid_hg_is_an_Tnemp1oyed construction worker. He
is a and he witnessed e RODNEY KING

arrest from | |[on the night of 3-3-91. said he

does not read English, and therefore he not EUbsScribe to or bs
read the LOS ANGELES TIMES newspaper. ;:fffj'has never heard of b7C
the Christoper Commission Report. He does not read the newspaper

in Spanish. He does not watch television, and thus did not watch
any of the trial coverage in April 1992. said he saw parts
of the video taped beating of KING when he saw portions of the
news last year after the event took place.

said he was interviewed by Los Angeles Police
Department Detectives, names unrecalled. They asked him
questions about what happened and what he saw. They did not ask
him to agree or disagree with other accounts of the incident.

as also interviewed by KING’S attorney.
wife translated for KING’S attoriey ourrmg s
interview with

This interview was conducted in Spanish.

is described as follows:

NAME

DOB

POB
NATIONALITY
SEX

HEIGHT
WEIGHT

HAIR
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by SA Date dictated 5~-25-92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your agency.

bé
b7cC




44A-LA-119954

5
~
FD-302a (Rev. 11-15-83)
Continuation of FD-302 of
|
|

®

, On

5-20-92

EYES
ADDRESS

HOME TEL#
OCCUPATION
CA DL#

, Page

|

b6
b7C




F;i—302 Rev. 3-10-82)

3

‘| |‘\

-1-
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 5-25-92
b6
An was contacted at b7c
bv SA — ]
and Department of Justice Attorney| _ was
advised of the identities of the interviewing officials and that

he was being contacted to provide preliminary information
relative to this case. He advised the following:

| |said he is currently a |

| cA. He is al |
|

1N the Los Angeles area on 5-3-91. He saw the RODNEY KING arrestc
when L

| |advised he does not read English. He said he
does not have time to read the newspaper in English or in Spanish
since he works so many hours. has not read the
Christopher Commission’s Report. does not have time to
watch television, and therefore & oI MoOT view the trial of the
Los Angeles Police Officers.

[::::::::]recalls being interviewed by Detectives of the bé
Los Angeles Police Department after the arrest of RODNEY KING. b7C
He recalls being asked what he saw and what he remembered about
the arrest. He said he was not asked to agree or disagree with
any account of the event, but only what he witnessed. |
had business cards of other individuals who interviewed him

and showed them to the Agent. The two cards were of| |
| and of |
from ABC NEWS-Primet] ive, 1965 Broadway, New York; .
The ABC News interviewedTigzi:ffffhnd filmed the interview soon

after it had happened in

This interview was conducted in Spanish.

Fie # 44A-L1A-119954 ’¥:Aﬁ;
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b6
dod_| b7C
I l‘!‘mm‘l'rmhnv was mm_ai_al
by SA
[and Department of Justice Attorney]| |
was advised of the identities of the interviewing officials and
that he was being contacted to provide preliminary information

relative to this case. He advised the following:

[ |<aid he is currently unemployed. He is a[ | Egc
and he witnessed the RODNEY KING arrest from
[3=3-91. He does not read English, and therefore
does not receive the 1LOS ANGELES TIMES newspaper. He does not
read the newspaper in Spanish, either, and he has not read any
statements of the Los Angeles Police Officers regarding the
RODNEY KING arrest. id not read the Christopher
Commission Report. said he does watch the news that is
broadcast in Spanish, Noticiero 48. He did not recall hearing
the statements made by officers of the Los Angeles Police
Department. He only recalled hearing on the Spanish news channel
that the officers had been acquitted and that the riots in Los
Angeles started after the verdicts were announced.

was interviewed by Detectives of the Los Angeles
Police Department, names unrecalled and date unrecalled. He was
only asked to give his account of what he saw the night of the
KING arrest. He was not asked to agree or disagree with anyone’s
statements.

This interview was conducted in Spanish.
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Date of transcription

b6

dob

|te1enhone was contacted a 1s

home by =y [and Department of Justice

b7C

Attornevl| lhad a scheduled|

and interviewind

officials followed him to| |
were met and interviews wi pnd the other witnesses
were conducted. He was advised of e ldentities of the
interviewing officials and that he was being contacted to provide
preliminary information relative to this case. He advised the
following:

advised he is al fhich is

Jdlocated on | [said he is the

[called | |

On 3-3-91, in
the Los Angeles area. The [behind the KXING
arrest scene, and[::::;]wi-nessed the arrest. | lsaid that he
had previously been interviewed by the Los Angeles Police
Department (LAPD) Detectives, names unrecalled. The LAPD asked
him what he saw and heard on the night of 3-3-92 when the RODNEY
KING arrest took place. He did not recall being asked any
questions regarding LAPD officers’ statements. He did not recall

being asked to agree or disagree with anything, but he was only
asked what he saw.

does not read the LOS ANGELES TIMES ne

[::::]dic not read the Christopher Commission Report. id
not watch the state trial of LAPD officers on court television or
on any station which aired the trial. hdvised he does not
watch television. advised he did not know what the LAPD
officers’ statements were regarding the KING arrest.

This interview was conducted in Spanish.

bé
b7C
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| b6

I nhnnEl | was interviewed. Also b7cC

present was | 2 Department of Justice attorney, who
conducted the interview. provided the following
information:

| FD-302 (Rev. 3-10-82) ‘ ‘
|
|
|
|
|
|
|
|
|
|

said she was interviewed 2-3 days after the
incident by an FBI agent, and by Los Angeles police from the
Internal Afairs Division. She added that she believes she was
also interviewed by someone from the district attorney’s office.
The police tape recorded her statement, which lasted about 4 1/2
hours. She was asked to draw a sketch as well. The police later
sent her a copy of the interview, which she maintains at home.

[::;;:]said that no one who interviewed her told her of the
o

icers’ respective accounts of the incident.

| atched television occasionally to follow the
matter. oes not read the Los Angeles Tines. watched ©bé
"parts and pieces" of the actual trial and she saw e b7C
testimonies of officers KOON and BRISENO. She saw only "bits and
pieces" of officer POWELL’s testimony. She had no knowledge of
the officers’ respective accounts of the incident, prior to the
trial. has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

| said that she has learned nothing from the media,
or from those who interviewed her previosly, which would affect
her recollection of the events. Her memory of the incident is

good.
provided her date of birth asl |her SSAN as
d 2 additional phone numbers: and

Investigation on 5/20/92 at L,os Angeles, Ca. File# 44A~LA-119954 ‘k*ufﬁ
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SA Datedictated 5/20/92
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b6
Los Angeles Fire Department b7C
(LAFD) , Firehouse #98, 13035 van Nuys Blvd., Pacoima, California

91661 hone 818-989-8698, was interviewed. Also present was
a Department of Justice attorney, who conducted
The Interview.| |[provided the following information:

| lhas heen_emnlnned_bn_the_LAEnjfor the past isc
| lthe | He is assigned to
the | |and generally | |
|

reads The Daily News and has kept up with the
case. He has also watched the events on television, to include
the trial. He saw about half of the trial on television, and he
did see some of the officers’ respective testimonies.

said that he did not know the officers’

respective versions of the events prior to the trial. | |read
"excerpts" of the CHRISTOPHER Commission Report, but none of what
he read caused him to "draw conclusions". ’

[::::::]said that his memory of the incident is not as
"fresh" as it was when the incident first occurred. He said that
he had been interviewed previously by the Los Angeles Police
Department; both Robbery-Homicide and Internal Affairs Divisions,
and by the FBI. During those interviews, he was asked only to
provide information regarding what he saw and/or heard. He was
not advised of information provided by others, nor was he asked
to corroborate any information.

| #rovide his date gf hirth acl his SSAN as
and his home phone ag

¢/
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dod I |
| [€eTephone number
work address, | |telepncne—numneri::;;::]
L was interviewed b6
[aAnd Department of Justice Attorney b7C

L | She was advised that the nature of the specific
information sought, which was whether she was shown any documents
or statements by Los Angeles Police Department (LAPD) Internal
Affairs Division (IAD) personnel when she was interviewed.

said she did not recall being shown any document
by the IAD interviewers when she was contacted and interviewed
shortly after the RODNEY KING incident. She also said she did
not recall them asking her if she agreed or disagreed with
statements of other individuals. She recalled being asked only
what she saw and if she could identify officers who were
involved. She received a copy of her statement in the mail after
she made that statement. The interview was tape recorded.

b6
b7C
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5-20-92

Special Agent, Federal Bureau of

Investigation, IL.os Angeles Division was interviewed bv SA
| lana Department of Justice Attorney
| was advised of the specific nature of the

information sought, which was the extent of his exposure to the

compelled statements made by Los Angeles Police Officers after
the RODNEY KING arrest, and he provided the following
information:

[::::::::]moved to Los Angeles on 5-16-92 from Las Vegas,
Nevada. He did not read the LOS ANGELES TIMES newspaper when he

lived in Las Vegas. He did not see any of the officers’
compelled statements in any written document, newspaper or the
Christopher Commission’s report. He did not see any trial

coverage on television. He saw bits and pieces of the videotape

of the KING arrest on Cable News Network (CNN).

Investigation on 5-20-92 at _LLos Angeles, CA File # 44A-LA-119954 ~
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Special Agent, FBI, Los Angeles Field
Office, 17000 Wilshire Blvd., phone 310-477-6565, was
interviewed. Also present was Assistant United States Attorney

| who conducted the interview. provided the
ollowing inrormation:

does not read the Los Angeles Times or watch
television news shows on a regular basis. He has not followed
the events subsequent to the incident closely. In addition, he
has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

[::::::]saw some of the trial on television, and saw some
of the officers’ respective testimonies. He said that he heard
some of the closing arguments of the trial. However, he was not
aware of the officers’ accounts of the incident prior to the
trial.

did not see any articles regarding the Los
Angeles polIice internal affairs division report the incident,
nor was he aware that there was such a report. did not see
any articles referring to the officers’ planned defenses of their
actions prior to the trial.

Investigationon _ 5/21/92 at _ Los Angeles, Ca. File # 44A-LA-119954‘%U£59f
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bé
b7C

assigned to the jail ward at the
University of Southern California - Los Angeles County (USC-LAC)
Medical Center, 1200 N. State Street, phone 213-226-2622, was
interviewed. provided the following information:

said that on 3/3/91, she was not on duty when
RODNEY KING was admitted to USC-LAC. She said that she saw him
when she came on duty the next evening, at which time, he was

discharged. She said that her contact with KING was "minimal".

did not follow the investigation of the matter
on television or in the press. She does not read any local
newspapers , nor did she read the CHRISTOPHER Commission Report.

1id not watch the trial on television, nor did
she see the officers testify. She was not called upon to testify
at the trial. She said that she was not interviewed previously
by any agencies, other than the FBI.

Mas unaware of the officers’ accounts of the
incident. She has not learned anything which would affect her
recollection of her part in the matter. She added that her
memory of her part in the matter is clear.

l lﬂ* vided her date of birth as her

SSAN as her home address as|
and her home phone as

=gt 8
Investigation on 5/22/92 at Los Angeles, Ca. File # 44A-M”119954’%ﬁ‘
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I dob was contacted by SA
He was advised or tne official identity of the
interviewing agent and the nature of the investigation. He was
also advised that he was being contacted to provide preliminary
information relative to this case. He advised the following:

said he is a| | who is currently
employed full-time at| |
Placington, CA. He is al land witnessed
the RODNEY KING arrest.from| [on 3-3-91. | |saia

| he does not read English. He does not read the newspaper at all

| because he does not have time. |has never heard of the

| Christopher Commission Report. He does not have time to watch

|

b7C

television. He did not watch court television when it broadcast
the trial of Los Angeles Police Officers in this case. He heard
results of the trial either from friends or by listening to the
news on the radio.

detectives of the Los Angeles Police Department, names unknown.
He was also interviewed by an attorney, but he did not know which
attorney, nor did he remember the name. He was asked to tell
what happened and what he saw. He was not asked to agree or
disagree with anyone’s statements about the arrest.

[::::::]said he was interviewed about what he saw by

This interview was conducted in Spanish.

(telephonically) }
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L lme::anszn::m

b6
b7C

| phone |

advised that he was not a witness to the

3/3/91 beating of RODNEY KING. He said that all he knows of the

incident is what has been told to him,
television.

or what he has seen on

said that he saw some of the trial on

television. He reads the Los Angeles Times, but read nothing of
the KING matter or the triﬁhas not read the
He add

CHRISTOPHER Commission Report.

ed that he was not aware of

the officers’ accounts of the incident prior to the trial.

Investigationon _5/22/92 at Lakeview Terrace, Ca. File# 44A-LA-119954'¥*55£¥
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bé

iding at b7C
| | phonel i was interviewed. The interview was
conducted, via conference call, by Assistant United States
Attorney | provided the following
information:

heard noises prior to the incident, and then saw
the incident as well.

said that she watches television news regularly
and has read both the Los Angeles Times and the New York Times
regarding this matter. She said that she has clipped a number of
articles from both papers regarding the incident. She said that
she has been interviewed by the media, and that she continues to
be sought by the media in Arkansas regarding her knowledge of
this case.

said that she did not see the trial on television.
She said that she did not know the officers’ accounts of the
incident prior to their defenses being aired at trial.

!said that her opinion is that the officers beat
KING beca was black.

said that she was previously interviewed by the
Los Angel@S police internal affairs division and by the district
attorney’s office. She was not told of information provided by
others during those interviews.

E;::::]said that her memory of the incident is clear and
that she has learned nothing since then to affect her
recollection.

(telephonically) 52;
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| provided her date of hirth asl | nd her
SSAN as

She said that is

currently visiting
She said that the ésidence has no telephone. She_added

that a friend of 1 es across the street from the
home, bu would not provide information regarding
friend. said that she would write to her son and tell him
that the FBI 1s interested in arranging an interview.
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Date of transcription

residing at

AlSO presen"E was Assistan

who conducted the

i Statf ey
interview. provided the following information:

and that L ; '

incident.

dvised that he had been contacted previously

e has no first hand information regarding the 3/3/91

that he was not awakened b

He said that he was asleep durlng the 1n01dent and

€ added that sirens are not an unusual sound in the

neighborhood, and would not have caused him to pay attention to

then.

did not follow the investigation of the

incident in the Los Angeles Times, or any other paper. He has
not read the CHRISTOPHER Commission Report.

does watch television news, and he saw some of

the trial. He did not hear all of the officers’ statements. He
said that he was unaware of the officers’ accounts of the
incident prior to the trial.

Investigation on

5/22/92 at L,os Angeles,
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b6
residing att b7C
[ | California, phone | was

Iso present was Assistant Unij Attorney
who conducted the interview. rovided
e

folTowing information:

said that on the night of the incident, he was

able to see the police cars arriving at t
heliconter He said that he watched from
could not see the officers or KING because a bus

blocked his view. He said that when he did see KING, he was on
his stomach, his arms and legs behind him, as if tied. He said
that he did not see the actual beating.

| He salid that he does not remember their names, nor has
he seen them since the incident. He said that the video also has
audio, and that the cops were "laughing and talking", which is
audible on the tape.

followed the investigation of the matter on
television, and he saw some of the trial as well. He said that
he saw the first few days of the trial, some of the summaries,
and some of the officers’ statements. He said that he was
unaware of any of the officers’ accounts of the incident prior to
the trial.

had been previously interviewed by the Los

Angeles police internal affairs division and by the district b6
attorney’s office, a few weeks after the incident. During those .
interviews, he was not told of any statements made by anyone

else.

said that he has not learned anything since the
incident which would affect his recollection of the incident. He
added that his memory of the incident is clear.

(telephonically)

Investigation on 5/22/92 at L,os Angeles, Ca. File # 44A—LA—119954'*;€;7
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Century West Dry
Cleaners, 8933 Woodman Ave., phone 818-893-9383, ¥ i i
Also present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided the following
information:

in the Los Angeles Police

Department (LAPD), including officers POWELL, WIND, and BRISENO.

He said that on or about 3/4/91, he was interviewed and asked to
produce uniforms of any of the 3 officers. He said that his

records showed that he had delivered a clean uniform to officer

WIND on 3/5-6/91. He advised that he had no record of uniforms b6
turned in by any of the 3 officers between 3/3-6/91, nor was he b7cC
aware of any uniforms that were "bloody".

followed the investigation of the incident on
television, but did not see the trial. He said that he saw some
summaries of the trial on the television news. During those

summaries, he did not remember seeing any of the officers
testify.

does not read local newspapers , nor has he read
the CHRISTOPHER Commission Report.

[:::::]Was unaware of the officers’ accounts of the
incident prior to the trial.

provided his date of birth as and his
SSAN as
| k58
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|formerlﬂ |dob of I b6
voluntarily appeared at the US Attorney’s office, Los Angeles, b7cC
California, 13th floor, where her interview was conducted by

Department of Justice Attorney | |

The interview commenced with DOJ attorney[:::::]nmking

aware of an ongoing federal investigation of the KING
—mactter_in which no prosecutive ions
Also
present in the interview was Eormer

supervisor during the period of the KING arrest.

She discussed the case with her supervisors and with
the District Attorney after they approached her for information.
Her involvement in the case was very limited and it related only
to communications on the date in question.

She did read some reporting in the LOS ANGELES TIMES
of the case prior to trial but nothing of the defendants account
of the arrest. Media reporting did not change her memory of the
limited involvement she had in the case.

She watched the trial on TV while b6

She saw some of the defendants testimony at trial where b7C
she first became aware of their side of the case. She read most
of the Christopher Commission Report but does not recall reading
any thing of the officers account of the arrest.

Investigation on 5/26/92 at Los Angeles, Californiaile# 44A-LA~119954 ’qu
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a Special Agent of the Federal Bureau
of Investigation, currently assigned to the Los Angeles Field
Office, having voluntarily appeared at the US Attorney’s office,
Los Angeles, California, provided information concerning the
RODNEY KING case.

In the LOS ANGELES TIMES, he believes he read some
opinion letters but nothing else regarding the case. He denied
reading any of the compelled statement of the defendants and no
other source disclosed those statements. Prior to the trial , he
did not have knowledge of the defendants account of the case. He
viewed no more than twenty minutes of the televised trial and did
not recall what portion he saw.

He recalled glancing at a FBI communication relating to
the case and grand jury proceedings on the local level but he did
not get the defendants account of the case from this or any other
source.
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a Special Agent of the Federal Bureau of
Investigation(FBI), currently assigned to the Los Angeles Field
Office, voluntarily appeared at the office of the US Attorney,
Central District of California, where he provided information
concerning the RODNEY KING case Hig interview was conducted by
Department of Justice Attorney

He does not read the LOS ANGELES TIMES newspaper and
the defendants story or account of the arrest of KING was not
disclosed by any reporting on TV or otherwise by people in law
enforcement. He has not read the Christopher Commission Report.
He believes that he may have formed some general concept of the
defendants approach in defending themselves; however, his
knowledge of this was gained by limited viewing of TV reporting
prior to the trial of defendants.
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Los Angeles Police Department (LAPD),

phone 213-485-4064, was interviewed lso present was Assistant

United States Attorney

who conducted the

interview. | |prov1ded the following information:

incident, but no

—

broadca

has been following the investigation of the
closely. reads the Los Angeles Times

ly, and she watches television news, but not a lot.
saw "parts" of the trial on television, and saw some of
icers’s testimonies during the day, when the trial was

st live.

internal affairs
not they told her of statements made by others.

did not read the CHRISTOPHER Commission Report.

was interviewed by the Los Angeles police
division, but she does not remember whether or

said that she did not know the officers’

accounts of the incident prior to the trial.

[:::::;]has not learned anything since the incident to
affect her recollection of her part in this matter.

and her SSAN as

|hrnV'ded her date of birth agdg
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b6
California Highway Patrol b7C
(CHP), was interviewed. Also present were Assistant United
who conducted the interview,
[California Deputy Attorney General, and CHP
| provided the following
information:

said that he kept up with the investigation on
television and in the Los Angeles Times, and the Daily News, but
only "off and on".

was interviewed by the Los Angeles police robbery-
homicide division, and by the CHP. He was not told of the
statements of others involved in the incident. He did prepare a
memo for his department, but he was not shown any documents
during the interviews.

watched some of the trial on television, including
the actual trial and television summaries. He said that he did
not know of the officers’ accounts of the incident prior to the
trial. He added that he saw very little of the officers’
testimonies.

said that there has not been any substantive
conversatTom Tegarding this matter between himself and other law
enforcement officers.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report. He
added that there has been no talk amongst CHP officers regarding
this matter.

E:::]said that his recollection of his part in the
incident has not been influenced by the publicity surrounding the
case.,

brovided his date of birth as b6
I I his1SSAN as| i b7c

regular shift 1s th
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University of Southern California -
Los Angeles County Medical Center, 1200 N. State St., Outpatient
Clinic, phone 213-226-7309, was interviewed. Also present was
Assistant United States Attorney who conducted
the interview. provided the following information:

said that he followed the investigation of the
incident in the Los Angeles Times and on television. He said
that he saw some of the trial, including summaries, on television
and read about the trial in the paper. He believes he may have
seen some of the officers’ testimonies on television, or read
about them in the paper.

said that he was unaware of the officers’
accounts of the incident prior to the trial.

b6
has not read the CHRISTOPHER Commission b7C

Report.

[;;:::::;1was not interviewed by any other agencies
regarding is matter, with the exception of the FBI.

| said that his memory of his part in this
matter is airly clear", and that he has learned nothing since
the incident to affect or influence his recollection.

LF provided his date of pirth acl |
his SSAN &2

and his home phone as
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a Police Service Representative for the
pastl [ voluntarily appeared at the office of the US
Attorney, Central District of California, Los Angeles,
California. Department of Justice Attorney |
conducted the interview after making Aware of the nature
of the investigation.

was informed that a federal investigation of the
arrest of RODNEY KING was ongoing and that prosecutive decisions
had not been made in this matter.

indicated that she talked to her supervisors in
Communications after the incident. She had a very minor
involvement in the case and did not provide a formal statement to
law enforcement.

E:;;::;:Was aware of the video of the incident but was
unaware o e defendants account of the arrest. Further, while
she kept up with the case by reading the Los Angeles Times and
Daily News, she was unaware of the defendants’ side of the case
until viewing most of the trial. At work, co-workers expressed

opinions on the case but none of the opinions were based on
authority or knowledge of the case.

It was at trial that she first saw the defendants case
disclosed and their approach to the case against them. She did
not read the Christopher Commission Report and none of the above
mentioned sources of information had any effect on her memory of
the pertinent events.

more fully identified herself as having a DOB of

and work telephone number of

Investigationon _ 5/27/92 at Los Angeles, Californiaie# _44&ip-0144 SLI«K-JQE

by
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| | Los Angeles Police Department
(LAPD) , Training Division, phone| | was_interviewed.
Also present was Assistant United States Attorney |
who conducted the interview.[ —  |provided the following
information:

followed the investigation in the Orange County
Register, and the Los Angeles Times. He added that he does watch
television news followed the events of the investigation. He saw
some of the actual trial and summaries on television. He saw
some of the testimonies of POWELL, KOON, and BRISENO.

said that he read the arrest report, the

"sergeant’s log", and report. He did not read b6

the Internal Affairs Division report. b7cC

has not read the CHRISTOPHER Commission Reﬁort.

was interviewed by the district attorney’s (DA)
office, durin% the trial. However, he was not called upon to

testify. as shown the video tape of the incident by the
DA’s office.

said that he was unaware of the officers’
accounts oFf the incident prior to the trial.

Jprovided his date of birth as his

_SSAN asl and his home phone asl His
Investigationon 5/27/92 at L,os Angeles, Ca. File # 44A—LA—119954#k"Q£b
by SA Date dictated 5/28/92
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b6
University of Southern California = B7C

Los Angeles County Medical Center, 1200 N. State St., phons
|was interviewed. Also present was Assistant Unitea

Stat torne} [wvho conducted the interview.
provided the following information:

kollowed a little of the investigation of the
incident on television. She does not read the Los Angeles Times.
She said that she saw some_of the ;rﬁal on television and some of
the officers’testimonies. id not know of the officers’
accounts of the incident prior to the trial.

was interviewed by the district attorney’s
office, and her statement was tape recorded. She was not told of
statements provided by others during the interview. She said
that she was not interviewed by Los Angeles police.

has not read the CHRISTOPHER Commission

Report.

| lremembers her part in the matter clearly, and
her recollection has not been affected or influenced in any way.

provised her date of birth as
L_ J her SSAN as and her home phone as |

Investigation on 5/27/92 at L,os Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954 -—k'@;{
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' ] date of birty r|

I: > NUmber |
work telephone number voluntarily appeared

at the US Attorney’s office, Los Angeles, California, where he
was interviewed by Department of Justice Attorney| |
provided the following information:

advised that he reads mostly the sunday

newspaper and recalls watching news summaries of the Rodney King
trial on television.

stated that he never read the Christopher

Commission report.

: |contends that his memory has not been
influenced because of what he saw on television or what he read
in the newspaper.

advised that he has not been interviewed by any
law enforcement agencies, however, he did have telephonic contact
with a Los Angeles FBI agent named

Investigation on 5/28/92 at Los Angeles,CaliforniaFie# 44A-I1A-119954 ”F"@%‘
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Department of Neurology, University

of Southern California - Los Angeles County Medical Center, 1200

N. State St., phone
was Assistant Unite

was interviewed. Also present

O SCAaCes ACTorney who

conducted the interview. ATALLA provided the following

information:

[:::::::]has not been following the investigation of the

incident. She said
remember whether or

that she knows of the incident, but does not
not she saw and/or treated RODNEY KING.

[::;;;;]has not seen any of the news coverage of the
incident on television or in newspapers. She does not read the

Los Angeles Times, nor has she read the CHRISTOPHER Commission

Report.

saw none of the trial on television, nor did she

know of the officers’ accounts of the incident prior to the

trial.

__Jprovided her date of birth asl |

her SSAN as

and her home phone as

Investigation on 5/28/92

at_Los Angeles, Ca. File # 44A—LA—119954"K’@7‘C/

by SA

Datedictated 5/28/92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.

b6
b7C

b6
b7C




FD-302 (Rev. 3-10-82)

| o

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

5/29/92

Date of transcription

#98 Station, 13025 Van

Nuys Blvd., Pacolma, California, phone | | was

interviewed.

Also present was Assistant United States Attorney

| who conducted the interview. provided the

fTolTowing information:

[:::;::]followed the investigation of this matter on
television and by reading the Los Angeles Times, and the Daily

News. He did

not read the CHRISTOPHER Commission report.

watched "bits and pieces" of the trial, and some

of the testimonlies of the officers. He said that he did not know

the officers’

accounts of the incident.

was interviewed by the Los Angeles police

internal affairs division, but was not told of statements made by

others.

E;:::;;]said that nothing he has learned since the
incident Tas arfected his recollection of his part in this
matter. He added that his memory of his part in this matter is

clear.

lprovided his date of birth as

his SSAN as

and his home phone as

Investigation on 5/29/92
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a registered nurse at the

University of Southern California - Tos Angeles County Medical
Center, 1200 N. State St., phone was interviewed,
Also present was Assistant United States Attorney

who conducted the interview. provided tmeTOoITIOWINMTG
information:

| followed the events of the investigation,
both on television and in the Los Angeles Times, on an "on and
off" basis. She said that she read portions of the CHRISTOPHER bé
} Commission report in the paper, but does not recall reading b7C
specifically about the RODNEY KING case in that report.

| |watched some of the trial on television, to
| include some of officer KOON’s testimony. She saw none of the
testimonies of officers POWELL or BRISENO.

does not recall being interviewed by the Los
| Angeles police internal affairs division. She was interviewed by
| the district attorney’s office, but was not told of information

i provided by others, nor was she shown any documents.

did not know the officers’ accounts of the
incident prior to the trial.

has learned nothing since the incident which
would affect her recollection of the matter.

| | | provided her date of birth as

| her SSAN as and her home phone as
Investigation on 5/29/92 at Los Angeles, Ca. File# 44-LA-119954 _'k"'(l‘
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| |Los Angeles County Sheriff’s
Department (LASD), currently assigned to the jail ward at the
University of Southern Californi?_;_Lgs_Angglgs County Medical
Center, 1200 N. State St., phone was_interviewed
Also present was Assistant Unjfff:fj;tes Attcrnej_

who conducted the interview. rovided the following
information:

[::::::]said that he followed "bits and pieces" of the
investigation on television and by reading the Los Angeles Times.
He has not read the CHRISTOPHER Commission report.

said that he watched a few days of the trial on
television. He saw some of officer POWELL’s testimony, but none b6
of officers KOON or BRISENO. p7C

[:::::]Was not interviewed by the Los Angeles police
internal affairs division.

was not aware of the officers’ accounts of the
incident prior to the trial.

said that his memory of his part in this matter
is clear. He has learned of nothing since the incident which
would affect or influence his recollection of this matter.

provided his date of_bhirth as his
SSAN as and his home phone as
Investigationon _ 5/29/92 at Los Angeles, Ca. File # 44A-LA-119954'%°:7E
by SA Date dictated 5/29/92
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b6

Los Angeles

Police Department (LAPD), Valley Traffic Division, 6240 Sylmar

b7C

Ave., Van Nuys, California, phone was contacted.
The contact was to advise of an interview to be scheduled with

provided the

TolIowing:

On 5/21/92, the day after was interviewed by
a team of FBI agents, | | vas involved in a traffic

accident.

He was hospitalized for several days, and released.

However, complications from that accident have caused him to be

rbnsnltalim

>d again. The complications are heart-related and
suggested that any contact with him be cleared by

medical personnel.

is at Los Robles

Hospital In Thousand Oaks, California, phone| | in

The attending physician is a

(telephonically)
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Los Angeles County Sheriff’s
Department (LASD), phond was ipterviewed. Also
present was Assistant United States Attorney |who
conducted the interview. pbrovided the following
information:

iid not follow the investigation of the RODNEY
KING case closely, although he reads the Los Angeles Times and
watches television news. He said that he saw some of the trial
on television, but saw none of the defendants testify. He added
that he read about the trial in the paper, but not closely.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

[::::::::]was unaware of the officers’ accounts of the
incident prior to the trial.

hoes not remember whether or not he was
interviewed by the Los Angeles police internal affairs division.
However, he was interviewed by the district attorney’s office, at
which time he was not told of any statements made by others.

[:;::;::]said that his memory of his part of this matter
is clear. € has learned nothing since the incident which has
affected or influenced his recollection.

b6
b7cC
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b6

| |a Registered Nurse and for| B7C

employed at LA County Hospital, voluntarily appeared at the LA
office of the United States Attorney. Thereafter, she
substantiated that she was employed in the jail ward at the

hospital at 1200 N. State St., _during the arrest of RODNEY KING.
Department of Justhg_A;;grnng conducted the
interview with AUSA |present.

After the KING incident she was contacted by the
Federal Bureau of Investigation as well as by the District
Attorney of the local level. She was approached by them and she
did not initiate contacts with law enforcement.

She was not made aware of any of the officers’ accounts
of the incident by law enforcement, viewing TV, or by reading
newspapers. She denied reading any thing about the case,
1nclud1ng the Christopher Commission report. She explained that
since she worked nights and slept all day following the incident,
that she did not follow the case, that she had no interest in the
case, and that she had very little knowledge of the case except
her own memory.

[ more fully id ified herself as havfnn_date_nf] b6

irth of| SSAN home telephone of b7c
home address of and,

work phone of [
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Los Angeles County USC Medical.
Center Jall Ward, 1200 N. State Street, Los Angeles, California,
was interviewed bv Los Angeles Ass1stant United States Attorney,

| provided the following information:

advised that with exception to a previous
interview by two Federal Bureau of Investigation (FBI) agents, he
has not been interviewed by any law enforcement agency.

b6
stated that he occasionally reads the Los Angeles b7c
Times n&wspaper and recalls reading the headlines and a few
paragraphs pertaining to the Rodney King beating. followed

the trial on television including the accused LAPD icers
testimony.[  Jadvised that he never saw the Christopher
Commission Report.

[::::]contends that his memory has not been influenced
because of what he saw on television or what he read in the

newpaper.
- o 1A
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Special Agent| | Federal Bureau of b6
Investigation (FBI), currently assigned to the San Francisco b7cC

[fifif:ffﬁlce, Concorde, California Resident Agency, phone
was 1nterylgmgd‘__Alsﬁ present was Department of
Justice Attorney who conducted the interview.

provided the following information:

did not follow the investigation of the RODNEY
KING case 1n newspapers nor did he see much of the coverage on
television. He does not read the Los Angeles Times. He has not
read the CHRISTOPHER Commission Report.

did not see any of the trial on television.

was not questioned by the Los Angeles police
internal affairs division or by the district attorney’s office,
regarding this matter.

[:::::;::lwas unaware of the officers’ accounts of the
incident prior to the trial.
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Fssigned to the jail ward of
the University of Southern California - Los Angeles County (USC-
LAC) Medical Center, 1200 N. State Street, phone 213-226-2622,
was interviewed. Also present was Assistant United_States
Attorney| ] who conducted the interview.
provided tThe following information:

[:::::::]did not follow the investigation regularly, but
she said that she reads the Los Angeles Times daily.
believes that she read about the officers’ accounts of the
incident in the newspaper, but does not remember specific
articles. However, she added that her experience regarding
patients on drugs may have led her to an assumption that the
officers’ accounts may have been as they were portrayed by them
at the trial. She said that she did not watch television news of
the incident, the investigation, or the trial, on a regular
basis.

watched some of the trial and she said that she
was called as a witness. She said that she did not see the
officers testify at the trial.

was previously interviewed by the district
attorney’s office, but was not told of the statements of others
during the interview. She was not interviewed by Los Angeles
police.

has read brief parts of the CHRISTOPHER

Commission report.

[::;:::::]said that her memory of her involvement in this
matter is clear, and she has learned nothing since the incident
which would affect her recollection of the facts.

I provided her date of birth as[::::::::]her SSAN

asl |Her home address as|

and her home phone as| I

. 3 . Rk = 4
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b6
b7C

the Biscauliz Center,
was _interviewed., Also

followed the investigation of the incident by
reading the Progress Bulletin, a San Bernardino County

publication. He does not read the Los Angeles Times. He also
watched television coverage of the investigation, but not

regularly.

not see officer KOON testify. |
officers’ accounts of the incidéent prior to the trial.

Report.

provided the following

watched some of the trial on television, and b7C
saw some of the testimony of officers POWELL and BRISENO. He did

ﬁid not know the

did not read the CHRISTOPHER Commission

documents.

was not interviewed by Los Angeles police. He
was interviewed by the district attorney’s office, but was not
told of statements made by others, nor was he shown any

said that he memory of his part in this matter
is clear. He sald that he has learned nothing since the incident

to influence or affect his recollection.

lorovided his date of birth as

| | his SSAN as|

L |

and his home phone as

b6
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at the F]1 Monte Comprehensive

Clinic, EI Monte, California, phone| was
interviewed. Also present was Assistant United States Attorney

LE who conducted the interview. provided
he following information:

followed the investigation of the incident "a

little, but not detailed". She reads the los Angeles Times, but
not regularly. She does not watch television regularly and has

not read the CHRISTOPHER Commission Report.

saw some of the trial on television, but saw
none of the defendant officers testify. She was unaware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

was not interviewed by either Los Angeles
police or by the district attorney’s office.

[::::::]said that her memory of the events in which she
participated is "not necessarily" clear. However, she said that
she has learned nothing since the incident to influence or affect
her recollection.

provided her date of birth as]| |

her SSAN as her home address as rJ
| | and her home phone as
H phe added that the best number to reach her wou e
(telephonically) 6
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al |residing atl |,

| | phone [was
interviewed. Also present was Assistant United States Attorney
[ who conducted the interview. provided the

following information:

[ ]said that he followed the investigation of the
incident "a little" on television. He does not read the Los
Angeles Times, but does read the San Fernando Valley Daily News.
He said, however, that he read very little of the investigation.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

said that he saw summaries of the trial on
television, but none of the live broadcasts. He saw none of the
defendants testify. He said that he did not know the officers’
accounts of the incident prior to the trial.

was not interviewed by the Los Angeles police.
He was called by the district attorney’s office, but was never
interviewed.

said that his memory of his part in this matter
is clear, and he has learned nothing since the incident to affect
or influence his recollection.

rovided his date of birth af

his SSAN as and another phone as |
(telephonically) )
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b6
having been contacted at his b7C

residence in | | residence telephone of

in the presence of

was made aware ofthe official 1dentity ot ?ng_ln;arylgm;ng_a?éht.
Thereafter, Department of Justice Attorney

conduced interviews of the above individuals and they voluntarily
provided the following:

At the outset they were informed that the investigation
of the arrest of RODNEY KING was ongoing on the federal level and
that no prosecutive decisions had been made.

They indicated that they had very little exposure to
the media coverage of the case. They indicated that they had
been contacted previously by the FBI, that they had a very
limited involvement in the case.

They denied reading or seeing anything reported on TV
or the papers that could have any effect on their memory of the
case. Prior to the TV reports of the trial, they were unaware of
the officers account of the case or their version of the case.
They were unaware of the officers account of the case and did not
see them testify. They maintained that they did not read the
Christopher Commission Report and they have not volunteered to
disclose information to anyone in the case.

L is more fully described: date of birth: b6

b7C

is more fully described: date of birth:
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having been recontacted at his
residence at| | california, was made aware of the
nature of the 1investigation and official identity of the
interviewing agent. Thereafter, Department of Justice Attorney

Fonducted the interview which consisted of the

following:
b6
At the outset, he was informed that prosecutive b7C
decisions in the KING case had not been made on the federal
level. [ lwas certain that nothing he had seen on TV or
read in the DAILY NEWS had the effect of altering his views and
recollection of the case. Particularly, his very limited
involvement in the case made it difficult for media reporting to
have any effect on his memory.

He talked to the FBI regarding this matter; however,
they approached him for his account of events and they did not
disclose any part of the case, including the officers side. He
did not talk to any other investigators or to local officials
regarding the case. He did not know of the Christopher
Commission report and was unaware of its contents or conclusions.

He more fully identified himself: date of birth:

residence telephone number
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Los Angeles Police
Department (LAPD), Juvenile Division, 150 N. Los Angeles St.,
phone| | was_interviewed. Also present was Assistant
United Stateg Atforney who conducted the
interview. provided the following information:

when the incildent occurred. He sald that he interviewed
RODNEY KING on several occasions at the University of Southern
California - Los Angeles County Medical Center. He also obtained
x-rays and urine samples, and interviewed doctors. He was also
asked to transcribe tapes and to interview paramedics. He said
he was assisted by officers] and the officer
in charge of the IAD investigation was| | (PH) .

said that he did not interview LAPD officers.
He said that he spoke with people who had spoken to officers.
However, he was not advised by anyone of statements made by any
officers, including those involved in the incident.

did not read any statements made by the officers
involved Im the incident. He did not read the final IAD report,
nor did he read any articles regarding officers’ statements.

did not follow the investigation in the papers,
to include the Los Angeles Times. He said that he saw some
television coverage, to include the trial. He saw some of each
of the defendant officers’ testimonies.

[::;::;:]said that he did not know the officers’ accounts
of the incident prior to the trial. He added that he was unaware
of the grand jury’s findings prior to the trial as well.

| was told that he would be interviewed by the
district attorney’s office, but he was not. He was subpoenaed to

testify at the trial, but was not called upon to do so.

bé
b7C
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this matter is clear.

said that his memory of his participation in

He said that he has learned nothing since

the incident to influence or affect his recollection.

his SSAN as

|provided his date of birth as
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currently assigned as a parole agent

for the State of California at 333 E. Walnut St., Pasadena,

California, voluntarily appeared at the office of the US b6
Attorney, 100 Spring St., Los Angeles, California. Thereafter, b7cC
he was made aware of the identity of the interviewing agent and

nature of the inquiry. Department of Justice Attorney | |

conducted the interview as follows:

He was informed that prosecutive decisions in the KING
matter had not been made. Previously, on several telephone
calls, he was approached by people in law enforcement and he
fully cooperated with them. He provided information from reports
he had compiled since carrying KING on his case load as a parole
agent. He has sixty cases ongoing at any given time. He has
also been in contact with| | on the KING
case.l provided information on a case unrelated to the use
of force case.

He listened to the evening news, read the LA TIMES,
and, in talking to KING, got his side of the arrest in question.
He also secured the arrest report of the officers. Through
either the paper or arrest report, he became aware of parts of
the officers account of the case that related to KING’S failure b7C
to comply with orders and references to KING being dusted.

He viewed some of the officers’ trial testimony. He
indicated that he did not interview any of the involved officers
in the case,and did not try to contact them. He did not read the
Christopher Commission report. In compiling materials for his
reports, relied on conversation with parolee-KING and the
arrest reports; media reports did not influence his thinking or
reporting of the pertinent facts.

Gz
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a Los Angeles Police Officer,
currently assigned to Foothill Division at 12760 Osborne Street,
currently holding the position o accompanied by his
attorney | appeared at the OFFICE of the UNITED STATES
ATTORNEY at 100 North Spring, Los Angeles, Califqrnia

Thereafter, Department of Justice (DOT) Attorney

conducted the interview after] was made aware or the
official identity of the interviewing Agent and nature of the
inquiry.

The interviewed commenced with DOJ Attorney
explaining that prosecutive decisions had not been made in this
case and the Federal government was seeking a full disclosure of
information in a series of interviews with Attorney
was not appearing voluntarily and
that in fact he was appearing under protest and that his
appearance should not be seen or construed as giving up any legal
interest in this case.

indicated that he entered on duty as a
police officer]| | He recalled that shortly after the
RODNEY KING arrest, that he had his first contact by Internal
Affairs. They exhibited two separate items of evidence to him
including an edited tape of the incident and his DFAR activity
log. He was not presented with nor did he view any other
evidentiary items or materials in this first contact with
Internal Affairs. In providing his statement and fully
disclosing what he knew of the incident, which was limited to the
last 17 seconds of the incident, his recollection of the events
and his disclosure of the pertinent facts was unaffected and
unaltered by any source outside of his own memory. Particularly,
his memory was unaltered and unaffected by media reporting,
newspaper reporting, or rumor or speculation engaged in by fellow
officers or others.

In the second contact with Internal Affairs he was
again exhibited an edited version of the tape and he was allowed
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to view a summary of his first interview with Internal Affairs.
As in the case of the first contact mentioned above, his memory
of the events remained clearly differentiated from external
sources of information, including rumor or speculation by fellow
officers, media reporting, newspaper reporting, or other sources
of information regarding the incident in question.

When approached by California Highway Patrol (CHP),
they did not exhibit any documents or other evidentiary items to
him. In detailing his memory of the pertinent events in question
to the CHP, he was able to clearly differentiate his memory from
external sources of information and to integrate those sources of
information, including media reporting, written reports, and
speculation and rumor engaged in by fellow officers and others
within whom he came into contact.

When contacted by the District Attorney, he was
provided the full tape for a viewing. He also had referred to
his transcribed record of the first taped interview with Internal
Affairs and he had nothing else of evidentiary value to refer to
in this contact. The information he provided to the District
Attorney reflected his memory and his memory was clearly
differentiated from external sources of information including
media reporting, written reports, newspaper, or rumor oOr
speculation by fellow officers or others in the case.

Attorney called him as a witness at the state
trial. He was prepared by to testify. [___ Jhad him
read the Use of Force/Baton/Taser Training bulletins applicable
to conduct of the LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT and effective
during the period of the incident in guestion. Additionally, he
he results of his interview with District Attorney

before he testified. Also, prior to testifying, he
saw defendant’s attorney[:;:;:]and others, and they did not give
him anything to review including any documents that disclosed the
defendant’s account of the case. None of these contacts had the
effect of altering or adding to his memory of the pertinent
events and he able to differentiate his memory from contacts with
those individuals.

Except for the day after the incident at breakfast,
where WIND and another partner were present, there was no
conversation that related to the incident with any of the
officers involved. The only other conversation was at trial when
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he said hello to the defendant officers. Also prior to the
trial, he had a brief conversation with KOON mhere KOON wasg
talking about what had happened prior to his
arrival at the scene.

Prior to the trial, he heard only bits and pieces of
what had occurred. Most of what he heard was rumor, was not
based on fact, and these rumors and speculations were clearly
distinguished from his clear memory of the pertinent facts in
guestion. ©Nothing that he was exposed to had the effect of
altering his memory of the pertinent events and he was able
differentiate those external sources of information from his own
memory.

He viewed the trial for a period of roughly one week
and during that time he saw bits and pieces of the KOON and
POWELL testimony.

He read the Christopher Commission Report from
newspaper reporting but limited his reading to the. areas that
addressed the need to improve the LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT.
Also, after being provided administrative package of materials,
he recalled reading his paraphrased statement of the case along
with a statement by

He noted that neither the Christopher Commission Report
nor any administrative materials he was provided had the effect
of altering his memory of the pertinent events and he was able to
clearly differentiate and integrate those materials external to
his memory and keep them separate.

He attended a Police Protective League meeting prior to
the trial. Generally, officers at the meeting were cautioned not
to talk to Internal Affairs without a representative, not to
discuss the case with the media or with fellow officers. The
four defendant officers stayed to talk to representatives. While
there was a general conversation with the defendants about the
incident, the conversation did not go into detail and the
defendants did not disclose pertinent details of their side of
the case.

|indicated that since the trial he has been
unaware of any disclosure of any information pertinent to the
case in question, that if he does read or see any such
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a Los Angeles Police Officer[:::] having
appeared at the OFFICE oL the UNITED STATES ATTORNEY, 100 North
Spring S es, California, accompanied by his
attorneﬂ |was made aware of the official identity
of the interviewing Agent and nature of the inquiry. Thereafter,

Department of Justice (DOJ) Attorneyl lconducted the
interview which related to the arrest of RODNEY KING and

involvement in the case.

At the outset, DOJ Attorney indicated that the

governmeT;_hgg_ngﬁwmade prosecutive decisions in this case.
Attorney anted the record to clearly reflect that

[vas appearing involuntarily, under protest, that nothing

hé said and nothing in his conduct should be viewed or construed
as constituting of giving up of any legal interest that he had in
this matter.

He has been a nolice officer for the naq‘l'l and
sincq He
provided his home telephone number as | |

in response to the question of whether he had
provided statements to people in law enforcement prior to the
trial of this case, responded that he had provided several
statements. On the first occasion he was approached by Internal
Affairs and he provided information to them of his memory of the
pertinent events in question. They exhibited his log which
reflected his summary of activities on the night of the arrest in
question along with the video tape which he was exhibited. No
other items of information or sources of evidentiary value were
provided to him. |indicated that in this first Internal
Affairs interview a e was unaware of the officers account of
the pertinent events, that none of the various sources of
information, including the media, reporting in the newspaper, or
rumor or speculation by fellow officers had an effect of altering
his memory of the pertinent events.
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For the second interview with Internal Affairs he had a
summary of his first interview with Internal Affairs as-well as a
tape for him to view. In this second contact with Internal
Affairs he maintained a neutral position as a witness and relied
exclusively on his memory of the pertinent events which was
unaffected by external sources of information. He had been able
to differentiate and keep separate his own memory from external
sources of information including media reporting, newspaper
reporting, and rumor and speculation that circulated about the
case.

When contacted by the District Attorney, they exhibited
the tape of the incident along with his prior statements and they
did not present any other items of evidence or results of
investigation for his review. He fully disclosed to the District
Attorney his memory of the case which was unaffected by and
clearly differentiated from external sources of information
including media reporting, newspaper accounts, speculation and
rumor regarding the incident in question.

Prior to the state trial/f preserved a clear
recollection of the pertinent events in question although he had
followed media reporting and had saved the materials regarding
the case from newspapers. He saved these reports from various
sources on the advice his attorney in order to protect his own
legal position. He again maintained that his memory of the case
and his testimony in this matter was unaffected by and clearly
differentiated from external sourcef_gﬁ_;nﬁgrma;fon which were
detailed above. At trial, Attorney (phonetic)
sponsored him and together riefly went over his testimony.
He also talked to Attorne in general terms but none of
these attorneys disclosed thelr clients version or account of the
pertinent events in question. He did not discuss this case with
any other attorneys on either side of this matter.

In his contact with the Internal Affairs he was
provided an administrative package with results of their
investigation. Within this box he found pictures of the arrest
scene, results of witness interviews of bystander; however, he
did not recall seeing and does not believe that the defendant’s
statements were contained in this administrative package.

The defendant WIND |after
the incident. They did not talk in detall about the case.
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Sometimes in a spontaneous fashion, WIND would start to talk
about his approach to the case and that he was going to maintain
that he did not do anything wrong since he did not believe he did
do anything wrong. Further, it was |that WIND,
while upset about the case, believed that he did not engage in

any misconduct in this matter. id not talk to
defendant’s KOON, POWELL, or BJTSENU‘T?ﬁBgetic).

At a Police Protective League meeting, the purpose of
which was to have a general discussion of the events following
the KING arrest, the message that emerged was that the Police
Protective League would back the involved officers. At this
meeting he did not have any information disclosed to him from the

defendants or any other source knowledgeable regarding this case
as to the defendants account of the pertinent facts in question.

After the Christopher Commission Report came out he
read the section that related to MDT’s and some newspaper
reporting in this regard. Nothing he read had an effect of
altering his memory of the case and he was able to differentiate
his memory of the pertinent events from reporting regarding the
Christopher Commission investigation.

At some time prior to the trial, he became aware that
the swarming tactic had been used to control the subject in this
case. This newly acquired knowledge had no affect on his memory
of the pertinent events and he was able to keep the two separate
in his own mind. He indicated that he continue to have a clear
recollection of the pertinent events in this case, that nothing
since the trial has had any effect in altering or changing his
memory of those events and he is able to differentiate those
sources of information which are outside of his memory from his
own memory.
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a Los Angeles Police Officer with title

having appeared at the OFFICE of the UNITED STATES ATTORNEY,
100 North Sorina. T.gs Angeles, California, in the presence of her
attorne was made aware of the official identity of
the interviewing Agent and nature of the investigation.

Thereafter, she was interviewed with the interview heina
conducted by Department of Justice (DOJ) Attorney

At the comme f the interview, Attorney [ ]
indicated that Officeri was not appearing voluntarily,
that she was providing e information under protest and that she
wanted to make it clear that she was not giving up any legal

right or interest by appearing in this case and providing
information which she was required to fully disclose.

She indicated that she_is currently assigned to the
| land is supervised byl and can be reached
at work telephone | ] She further indicated that she

has been a police officer for the past]| but that she had
| |in Foothill when the KING

arrest occurred.

maintained that in any information she
disclosed to anyone in law enforcement leading up to and
including the trial and that any information she discloses in the
future will be based exclusively on her own personal recollection
of the pertinent events and that outside of her own memory no one
elses account of the pertinent events will be substituted for her
own account.

She gave four statements to Internal Affairs. She also
talked to the District Attorney and to the California Highway
Patrol Internal Affairs unit regarding her recollection of this
case.

Internal Affairs Division exhibited record to her which
included her log of the date and incident in question and she

by
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also viewed the video of the arrest. She had an employee
representative present for these interviews. In all of the
statements she provided to Internal Affairs she was completely
candid and provided her personal recollection of the pertinent
events. Her personal recollection was clear in her mind and was
not altered or affected by external source of information or
reporting by the media or speculation about the arrests by fellow
officers.

While she read The Los Angeles Times and Daily News,
those papers did not influence her account of the pertinent
events and she has been able to differentiate newspaper stories
from the actual events which are clear in her mind.

When she met with the California Highway Patrol
Internal Affairs unit, she was not exhibited any documents and
again fully disclosed what she knew and provided answers to their
questions directly from her memory of the pertinent events which
were unaffected by other sources including media reporting,
newspapers, or speculation by other officers not knowledgeable
about the pertinent events.

Prior to the trial there was a meeting at the Police
Protective League which she attended. She did not talk to the
defendant officers at this meeting and the defendant’s account of
the pertinent events were not disclosed by any officer
knowledgeable regarding the defendants side of the case.

Further, she never heard anything except nonspecific rumors which
circulated regarding the defendants or the governments side of
the case.

Prior to her appearance in the state Grand Jury
proceedings, she has nothing to rely on to prepare for her
testimony except some of the results of the taped interviews she
had with Internal Affairs Division.

In her dealings with other officers, she recalled that
she had only been in Foothill for five days prior to the arrest
in question, and she never talked to the other officers or
defendants regarding this case except for TIM WIND.

Prior to the state trial, she did not know what the
defendants would say and non of her fellow officers were
knowledgeable and able to relate the defendants account of the
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arrest. She maintained that non of her fellow officers had any
knowledge of the defendants position in the case and that the
only thing anyone heard was general rumor and speculation.

At a Board of Rights hearing fon she was
provided the tape for review. 1In this as well as i1n other
proceedings in this matter, she relied exclusively on her clear
memory of the pertinent events which were easy to differentiate
from other sources of information outside of her own memory.

Regarding administrative action and determinations
involving her conduct in the case, the administrative
determination was that any claims of misconduct against her were
unfounded. Officers who had been the subject of sustained
complaints received a different package of materials from the
package that she received. The results of the administrative
investigation into her conduct were available but she did not
review the materials except to glance at some of the photos of
the scene of the incident.

She recalled that she did read the Christopher
Commission Report concerning the KING CASE but the information
contained in that case did not change or have an affect on her
memory of the events which she was able to reliably recall and
differentiate from media reporting, newspaper reporting, and
speculation by fellow officers not knowledgeable regarding this
case. The defendant TIM WIND contacted her the day before
appearing at the United States Attorney’s Office. By telephone,
he told her that four individuals were asking questions about her
at the Police Academy. In that very short conversation she
related to him that she was going to be talking to the Federal
government regarding this matter the following day. To this,
defendant WIND had nothing additional to say.
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bé
a_l.os Angeles Pollce Officer, currently b7C

}] formallj Foothill Division,
in the presence of his attorney |appeared at the
OFFICE of the UNITED STATES ATTORNEY, 100 North Spring Street,
Los Angeles, California. ThereafterJ Imade aware of the
official identity of the interviewing Agent and the nature of the
inquiry. The interview was conducted by Department of Justice
(DOJ) Attorney

The interview commenced with DOJ Attorney
explaining that prosecutd ecisions have not been made in the
KING CASE and informingiiff:jthat he was not being exposed to any
criminal problems in the information provided. Further, Attorney

prefaced any information provided by by explaining

prov-dlng information in this matter. Further, added that
in order to establish a complete record of the Interview, that
the interview should be recorded. To this, DOJ Attorney
indicated that recording devices would not be used to record the
results of the discussion, that no additional persons would be b6
allowed to take part in the discussion, and that b7C
objections to the conduct of the interview would'we—TroTET:

that |was appearlng under protest and was nff;ffijntarily

indicated that he has been a police officer for

|has held the position of

[ | He provided his office telephone number as |

He indicated that prior to coming to [that
he worked for | |at Foothill:

He provided a statement to the Internal Affairs
Division in March and in the following month provided a second
: ternal Affairs. He was accompanied by Attorney
on both occasions. He was exhibited his date of

fileld activity log reflecting his activities on the date of the
KING arrest as well as a tape of the incident which he viewed.
He was unable to recall being exhibited or viewing any other
materials beyond those mentioned above. He fully disclosed what
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he recalled from the incident to Internal Affairs and his memory
of the events were untainted by any source outside of his memory.
He had a second interview with Internal Affairs where he was
provided "care package" that contained his statements, statements
of other officers and, he believed summaries of bystander
statements. The package also contained three videos as well as
photos of the arrest scene. He gave the package to his defense
representative after one week that he kept it for review. His
defense representative was He indicated that in the
second contact with Internal Affairs he was able to preserve his
memory of the pertinent events clearly and to differentiate his
memory from any other sources of information, including media
reporting, rumor circulated by fellow officers, and newspaper
coverage of the events.

He recalled that he talked to the District Attorney’s
Office on one occasion where they exhibited the videotape to him
and he reviewed Internal Affairs Division summaries compiled in
the case. He recalled that he provided a sketch of the
arrangement of the cars at the arrest scene to someone in law
enforcement. He did not recall talking to any of the defendant
police officers that were charged with misconduct in this case.

At trial he was called as a witness by For
about two minutes, after having encountered defense atrtorney
e witness waiting room, he had a very brief discussion
about the taser. He indicated that he believed

had some discrepancy in his notes which were contained in his
notebook that related to whether when the taser was activated
that it emitted an audible clicking sound. To this, he informed
that he did not hear any clicking sound. Since the trial,
he has no contact with the defense attorney’s. He added that he
e was exhibited a roll call sheet by attorney
[Efiiffff:ﬁphonetlc) In each of the contacts mentioned WITth the
attorneys, his memory of the pertinent events remained clear and
he was able to differentiate his memory from any external sources

of information, including media reporting, rumors, and comments
by fellow officers.

He believed he had a fair knowledge of the case which
he picked up by reading papers laying around the station. He
sometimes read the Metro section of The Los Angeles Times. He
also received the Sunday Los Angeles Times and read that paper.
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He viewed a channel on his television called Court TV.
Court TV presented highlights of the case. He saw the opening
statements, some testimony of| |and highlights of
testimony of

Prior to the trial, he had no conversation with the
defendant officers. He recalled that he said hello to POWELL and
KOON at the courthouse but did not have any conversation related
to the case. In none of his contacts with the defendants did
they discuss their account of the case or their approach to the
case.

In general discussions he had with his fellow officers
regarding the incident, no one was an authority on the matter and
they did not speak from a knowledgeable position. All the
discussions were nonspecific and were reactions of disbelief that
they (the officers) had the misfortune to be at the place where
KING was arrested.

In every setting and every time that he gave a
statement, it was made up of his own recollection, clearly
differentiated from external sources of information. In giving
his version as he perceived it, his version was unaltered and
unaffected by publicity that he saw, anything he read, rumors
that circulated among fellow officers, and any other external
source outside his memory.

He saw and read only a few lines of the Christopher
Commission Report. Particularly, he read the portion that
addressed Proposition F.

Regarding the administrative package that he received
from Internal Affairs, that had no impression on his recollection
of the pertinent events and he was able to differentiate
administrative materials from his own memory.

At trial, as with proceedings that lead up to trial, he
related only what he saw and what he was able to reliably recall
of the incident. He noted that while he was exposed to media
reporting, newspaper reporting, and contact with other sources of
information regarding the case, that he was always able to
integrate those sources of information and differentiate them
from his own memory.
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Regarding KING’s account of the pertinent events, he
recalled some general comments by KING’s lawyer; however, he
believed this information came out through the television and it
was not detailed.

Regarding the officers version and their approach to
defend themselves in this case, no source disclosed any part of
the defendants version of the case and he was unaware of their
story prior to the trial.

b6
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| an officerrmi:h_;hg_ﬂos bé
Angeles Police Department since entering on duty on b7cC

currently assigned to| | made an involuntary
appearance at the office of the United States Attorney.
Thereafter, in presence of his attorney,| |he made it
known that he was appearing and disclosing information under
protest. The interview, conducted by Department of Justice
Attorney] | commenced with making pware of an
ongoing federal investigation of the KING arrest with no
prosecutive decisions having been made.

He had several Internal Affairs interviews where he was
exhibited his DFAR log of the incident and viewed the tape and
broke it down. In subsequent interviews, he was provided IAD

prepared summaries of his interviews, was shown MDT messages,

and, from his own tapes which covered the interviews, he provided
his account of the pertinent events.

At the Police Protective League, he went to see his
representative. At a meeting there, the KING case was the topic

of concern with the 4 He did not talk to the
defendants. Other tha a fellow officer not b6
knowledgeable of pertinent events, he did not discuss the b7C

incident with anyone. He noted that he was cautioned to avoid
discussing the case with anyone and he did not discuss it. He
denied having a discussion of the case with | t

He avoided media reporting of the case, including the
TV and newspaper accounts of the case. His memory was reliable
and clear on the things he observed and did and nothing he read,
nothing anyone said or speculation, interfered with his
recollection of the pertinent events.

The California Highway Patrol had him view some of the
tape but they did not provide his with results of other
interviews or reports for review. He provided his account of the
case from his memory unaffected by external sources of
information not connected to the arrest in question.
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He retains no memory of the Christopher Commission
report, some of which he recalls reading.
At trial, he was called as a wi y Attorney
_ furnished no documents fo to review. b6
Attorney | indicated that BRESINO’S defense and approach to b7C
the case wou differ from his fellow-defendants.

defendants side of the case disclosed to He heard general
speculation from other officers about the defendants’ side of the
case; however, none of the talk was based on knowledge of their
account of the case.

At no stage of the proceedings ?rior to .trial was the

maintained that the speculation and opinion of

others has not and will not substitute for his own memory, that
he clearly differentiates those in his mind. He indicated that
he will continue to provide his account of the events from his
own personal recollections.




) ‘ . ~

FD-302 (Rev. 3-10-82) )

-1 -

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/15/92

Date of transcription

Los Angeles Police
Department (LAPD), 150 North Los Angeles Street, Los Angeles,
California, telephone number ( — s interviewed by
Department of Justice Attorney at the United

States Attorney’s Office in Los Anaeles Present during the
interview wag |]attorney provided
the following information: b6
b7C

At the bedinning of the interview, Attorney
indicated that was not appearing volumntarIily,
that he had been ordered by his employer to appear and cooperate
fully.

b6
b7¢C

advised that he was hired by LAPD on[:::::::]
and is currently assigned to the Foothill Division.

| concurred that he attended a meeting where
officers iInvolved in the incident were advised to seek employee
representatives (ER) and/or attornevs to represent them at future
interviews. [ Jchose however, did not meet
him at that time. advised that the incident itself was
not discussed at this meeting.

[::::::::]concurred that on March 15, 1991, he was b6
_interviewed bv Tnternal Affajrs Department (IAD) | | b7c
lemployee representative was| |

|stated that he made his statement based on
hls own recollection of the incident and used no other source of
information. | jadvised that IAD gave him a _gaq order not
to speak to anyone about the incident to exclude |
attorney andl | stated that he followed this order.

|concurred that on that same date the Robbery
and Homicide Division advised him of his rights which he did not

waive, declining to give a statement.
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|concurred that on April 2, 1991, he was
rinterxiew alifornia Highway Patrol officers and had his
present. advised that he relied solely on
his own memory to make HIE Statement.

concurred that on April 10, 1991, he was

interviewed by IAD | bt which time he
was representT:;ff:f;f?rneyl

IAD presented with a write up of his first TAD interview
and was shown e video tape of the incident. advised

that his recollection at this time was still unarrected and he
relied on his memory only.

|concurred that on May 1, 1991, he was

I
interviewe?_hx_ASSLstant District Attorney pt
which time was represented by Attorneyl|
and | |1 ladvised that in preparing for that

interview he consulted statements from his previous interviews
and only relied on his own memory of the incident.

stated that he received his letter of
transmittal in the end if July, 1991, together with a box which
r_cnntaine? IAD’s investigation and Grand Jury transcripts.
advised that he skimmed through the contents of the box,
however, its contents did not influence his recollections of the
incident. ’

_ admitted to having read the LA TIMES, DAILY
NEWS, and SAN GABRIEL TR regular basis; and to watching
the news on television. reiterated that this did not

o

affect his recollection € incident.

advised that he did not testify before the
state grand jury or any Board of Rights hearings.

concurred that on March 26th and 27th, 1991,
he testified in State court. In preparation for his testimony he
reviewed his previous statements, looked aﬁ_the_xideghtape, and
used his own recollection of the incident. dvised that
he was interviewed by defense Attorney
however, he did not learn anything new, he was not
;—dnd his memory remains intact.
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statements.

stated that he has given no additional

ladvised t i i i
and his

his place of birth is

social security account number
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Los Angeles Police
Department, I50 North Los Angeles Street, Los Angeles,
California, Telephone number (213) 485-3223, was interviewed by
Department of Justice, Civil Rights Division Attorney

| at the Los Angeles United States Attorney’s ice.

Present during the interview was |Attorney
provided the following information:

At the beginnj i view, Attorney[:::::] b7C
indicated that as not appearing
voluntarily, that he had been ordered by his employer to appear
and cooperate fully.

advised that he is currentlv assianed to the

| and has been a Police Officer since | | when he
graduated from the Police Academny.

[::::::]concurred that his first interview regarding the
Rodney King incident was conducted by Internal Affai ivision
(IAD) on March 5, 1991. ﬁf:%ff:]
statedtnat ne was pulled out of roll call and was not aware that
a video tape of the incident existed. He advised that the
interview lasted two hours and his statement was based solely on
i i ation. | stated

b6

r I | b7C

advised that the day after his IAD interview,
Officer BT¥isemno,| |

called to advise him of the process and for| o get an
_employee representative. [::f::::ktated that he alé not discuss
the incident with Briseno.

concurred that on March 29, 1991, he was advised
of his rights by the Robbery Homicide Division, however, he did
not waive his rights and no statement was given.
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concurred that on April 3, 1991, he was

interviewed by California Highway P, icers at which time
he was represented by an attorney. dvised that his
statement was based solely on his memory and no other sources of
information.

stated that sometime before his second interview
with IAD, he attended a Protective League meeting together with
other officers involved in the King incident. He advised that
this meeting was purely procedural and officers were advised to
seek repreSTffif;ff from employee representatives and/or
attorneys. stated that other officer statements were not

compared during this meeting.

[::::::]concurred that on April 5, 1991, he was
interviewed by the District Attorney’s Offlce and the statement
he gave was based solely on his memory and no other sources of
information.

| honcurred that on April 8, 1991, he was

interviewed by IAD | |[while

represented by Attornevl | and Employee

Representative ! |stated that he

requested a transcrij S first IAD interview and was given a

cassette tape of it. advised that the statement he gave

was based solely on his memory and no other sources of b6

information. b7C
|concurred that on April 10, 1991, he was ordered

to testify a e State Grand Jury where he relied solely on his

own memory and was not influenced by any outside sources of

information.

!ccncur e i he was
interviewe Y D who presented
Effijfifh a paraphrasSed version o 1S previous statements which

vas asked to review, correct, and initial. ladvised
that he prepared for this interview by reviewing a e tape
of his previous interview by IAD and made his statement based on
his memory only.

advised that July 25, 1991, IAD presented him
with a Letter of Transmittal and a box contalnlng IAD’s
investigation, Grand Jury transcripts, and statements made to the

O
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District Attorney’s Office. In the box were also included
Statements by other officers. tated that he read the
contents of the box, however, these did not affect his own
recollection of the incident. No statement was given at this
time. [::;:::Lexplained that as a police officer, one is trained
not to entangle other witnesses accounts of an incident with
one’s own recollection.

[::::::]advised that he read the newspapers and watched
the news, however, this did not affect his recollection of the
incident.

[::::::]stated that on September 12, 1991, he was

i KOON’s defense representatlve[::::]
dvised that on[ffff;fjme date Defense
a

Attorneys |interviewed in the presence
of his attorney.| |stated that fba—zas 50 ware whether
these interviews were tape recorded. advised that these

interviews did not affect his recollection of the incident.

provided an example of his determination not to alter his
recollection of the incident, when was interviewed by
Attorney[:::::] he was told that medica vidence failed to show
that King was struck in the face. dvised that he recalls

seeing POWELL strike King in the face with the baton and he will
not change his statement based upon what others say or what
evidence is presented.

stated that he has not testified at anyone’s
board of rights hearing and that to the best of his knowledge he
has not given any other statements.

further stated that Defense Representative

| no longer represents him, Defense Representative |

as taken

advised that even with all he has been exposed
to, he can still stand by his own memory.

further advised that his date of birth is
his place of birth is , and his

Social Security Account Number isS
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| Los Angeles Police b6
Department (LAPD), phone 818-989-8542, was interviewed. Also b7¢
present was attorney i and
Assistant United States Attorney | who conducted
the interview. The interview began at 11:30am, and
provided the following information:
[ lhas been a police officer for about and

is currently assigned to the| |
| s a patrol officer.

was interviewed on 3/5/91 by LAPD’s Internal

She was represented during the interview by

was not provided with documents, nor was she
advised of statements made by others. She said that she conveyed
to IAD information based upon her knowledge of what she
remembered of the incident. She had no personal notes of the

incident. She advised of no other sources from which to provide
information.

On 3/28/91,E::::::]testified before a state grand jury, bé
regarding the incident. Her testimony was based upon her b7cC
independent knowledge of the incident, and was not influenced by
information she may have read or heard. She advised of no other

sources from which to provide information.

On 4/8/91,[::::::]was interviewed by the district
attorney’ office, with attorney present. She provided
only her independent knowledge of the incident. She said that
she was not influenced by any other sources of information.

&P
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influence her knowledge of the incident. She said that
information she provided was based upon her independent

, On 6/11/92 , Page 2
on 4/11/91 [ luas interviewed by the IAD, this
had neither read nor heard information to
recollection of the incident. She advised of no other sources E:
c

from which to provide information.

On 4/16/91, was interviewed, by telephone, by
the IAD. She said that Inrormation she provided was based upon
her independent knowledge of the incident, and was influenced by

no other sources.

On 8/22/91, appeared before an administrative
appe rd, accompanied by her officer representative, |
She provided information based upon her independen

recollection, and was not influenced by any other sources of

information.

[::::::]has not spoken with other officer
representatives, except the one assigned to officer KOON, who'’s
name she does not recall. During the 1 hour interview, she was
not provided with documents, and her comments were based upon her
independent recollection of the incident. She advised of no
other sources from which to provide information.

on 3/20/92, at the trial,[ ____ |said that she went

over, in her mind, her previous test

oke with 2 defense attorneys;
| neither of whom provided any information to her regarding

statements of others. All of her testimony was based upon her
independent recollection of the incident, and was not influenced

by any other sources.

said that she attended 1 meeting, 3 days after

the incident, sponsored by the Police Protective League (PPL).
The meeting was not for the purpose of discussing the incident.
She said that she did not attend any other formal or informal

gatherings at which this matter was discussed.

Specifically, she

was not involved in the Baker to Vegas run, nor did she attend

the pre-event barbecue.
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[::::::]explaired that she had been assigned to the
Foothill Division about | |prior to the incident, and knew
very few people there with whom she would socialize. She said
that she was transferred from Foothill to
days after the incident.

received a letter of transmittal, which she
referred to as "boxes" of documents. She does not remember
reading any statements of other officers. She did not read the
statements made by the defendant officers. She said that she
read only the portions of the investigation which affected her.
She said that nothing included in the reports influenced her
recollection of her knowledge of this matter.

said that she reads the Los Angeles Times, but

she does ToT remember reading about the officers’ accounts of the
incident. If she had read accounts, she said that those accounts
would not influence her independent recollection of the incident.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

said that she saw some of the trial, including
some of thne testimony of officers KOON and POWELL. She saw none
of BRISENO’s testimony. She said that her recollection of the
incident was independent of what she saw, and was not influenced
by any other sources.

said that she would be available and willing to
testify in the future.

|provided her date of birth as hnd

her SSAN &=
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Los Angeles Police b6

Department (LAPD), 12760 OUSDOrNeé STreer, Los Angeles, California, b7c
telephone number (818) 989-8874, was interviewed bv Department of
Justice, Civil Rights D1v1$lon_AttTrney Present

during the interview was Attorney

provided the following information:

At tne_heainning_aﬁ_ﬁhe interview, Attorney
indicated that was not appearing voluntarily, and

that he had been ordered by his employer to appear and cooperate
fully.

concurred that on March 15, 1991. he was
rinterniemed_hx_ITternal Affairs Department (IAD)

while reonresented by Employee Represencacive
advised that his statement was based
solely on his memory and no other source of information.

stated that he did not attend any meetings held
by the PoIice Protective League.

[ |honcurred that on March 21, 1991, IAD | b6
interviewed him while represented by | b7c

—_and ACCOrney| | During this interview Jras shown
the video tape whic e had first seen a few days after the
incident.g;;;::::]stated that what he remembers of the incident
is somewha ifferent than what he saw on the video tape,

however1 what he remembers is still separate from the video.

advised that in giving this interview, he relied solely
emory and no other sources of information.
stated that he also drew a sketch of the scene.

concurred that on that same date, March
21,1991, he was interviewed by California Highway Patrol officers
where again he relied solely on his memory and no other sources
of information.

Investigationon ~ 6/11/92 at Los Angeles,California File# 44A-LA—119954~*12%%
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[:::::::];oncurred that on April 1991, he was zgc

interviewed by IAD while

represented by [__ |[ZTTorney| |advised
that he was read back his previous interviews in a paraphrased
version. istated that he was not influenced by IAD’s
"badgering" and he is clear on what he remembers.

rred that on April 16, 1991, he received a
call from

concurred that on April 3Q. 1991, he was
interviewed by Asgsistant District Attorneys
stated that he was compelled to give a statementc
and was shown the video tape of the incident. [ Jadvised
that his statement was based solely on his memory and no other
sources of information.

advised that he watched the news coverage of
the incident on television and read the newspapers, however,
nothing he saw or read influenced his recollection; if anything,
it motivated him to want to tell the whole world the truth. This
truth being that the four state defendants are really heroes.

stated that he received a box containing
several documents to include IAD’s report and copies of the video
tape. read everyone’s statements and read parts of the
Christopher Commission Report, however, he is gonfident in saying
that his recollection has not been influenced. explained
that he has formulated an opinion based on his readings, however,
it has not affected what he remembers.

. koncurred that on December 19, 1991, he
testified at [Board of Rights hearing in which he
expressed his formulated opinion.

concurred that on March 30, 1992, he was called

to testify befor F and was prepared by Officer
Powell’s Attorne who had him review statements from
previous IAD and District Attornev interviews, the video tape,
and training bulletins. dvised that his recollection
was not affected.

advised that he spoke tol |
concerning what was going to happen to them as a
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result of the incident. |stated that they did not discuss
the incident itself except to comment on when rach_nne;nﬁ them

15 | arrived at the scene. dvised
that during trial he was able to speak to Officer Wind, Officer
Powell and his family, and to Officer Briseno, to try to give .
them moral support.[;:::;:;::Ftated that thev_did not discuss the
incident and no one Ttrie © influence him. further
stated that he also spoke to the Defense Attorneys to ask them if
they knew what they were doing.

g::::;::]advised that to his knowledge, he has given no
other statements and feels confident that any stateméent he gives

will be based solely on his memory and no other source of
information.. !

stated that he was born in lon
[ and his Social Security AccCount Number 1S

L |
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Los Angeles Police

t (LAPD), was interviewed present was[:::::]
an attorney representing and Assistant United

States Attorney] | who conducted the interview.
The interview began at 1llam, and Provided the following
information:

has been with the LAPD, | | for about

He 1s currently assigned to the Foothill Di[iiiff: as a

patrol officer. Prior to his assignment at Foothill, was
assigned to the

on 3/5/91, |was interviewed by the LAPD Internal
Affairs Division (IAD), specifically bﬂ
| | had no employee repres g

the interview. said that he did not talk with anyone
regarding the incident prior to the 3/5/91 interview. During the
interview, he provided information based onlv upon his
independent recollection of the incident. advised of no
other sources of information.

on 3/26/92, he was scheduled to be interviewed by
LAPD's Robbery-Homicide Division (RH), but the interview was
never conducted.

Oon 4/3/91,[:::;;]was interviewed by the california
Highway Patrol (CHP), wi attorney bresent. |said
that he provided information from his own notes, and from his

independent recollection of the incident. [:::::]advised of no
other sources of information.

on 4/10/91, was provided with a "paraphrased"
version of his 3/5/91 interview with IAD. However, there was no
interview that day.

Investigationon _ 6/11/92 at _Los Angeles, Ca. File # 44'A-LA-119954’I4'¢?§ .
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4/11/91,| |was interviewed by IAD|

and [:::::frwith attorney]| | present. ! provided

information from his own notes, and his inde C recollection,
and from no other sources.

On 5/2/91, was i i by the district
attorney’s office, with attorney resent. His testimony

was based upon his own independent recollection and bi his own

paraphrased statements; not the statement of others.
advised of no other sources of information.

Oon 12/20/91, appeared before a board of rights
hearing. At that proceeding, he relied on his own notes and his
independent recollection of the incident to provide information.

dvised of no other sources of information.

|spoke with only one officer representative,
present with him on one occasion; the 3/26/92

interview with RH, which was not conducted. said that he
does not recall talking with any of the otherorrICer
representatives.

did not testify at either the grand jury
proceedings, or at the trial.

|said that his memory of the incident is clear,
and based only on his independent recollection, which includes
his personal notes. | advised of no other sources of
information.

does not recall discussing the incident with
other officers. He was not involved with the Baker to Vegas run,
nor did he attend the pre-event barbecue.

said that the opinions of others would not affect
his recollection of the incident.

| received a Letter of Transmittal, which he

| referred to as a "box", which contained information about the

| department’s investigation of his part in_the incident. Included
|

in the box were the statements of others. aid that he
reviewed the contents. He said, however, that his review did not
influence his independent recollection of the incident.
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does not read the Los Angeles Times regularly.

He said that he discontinued reading about the investigation in
the paper shortly after the incident. He said that whatever
accounts of the incident he may have read in the papers, his
recollection was independent of the articles. He said that he
does not remember reading anything in newspapers of the officers’
accounts of the incident. He added that any such articles would
not influence his independent recollection of the incident.

said that he watches television news, but not regularly.

[:::::] did not read the CHRISTOPHER Commission Report.

[::::::]said that he watched about 1 hour per day of the
trial. He added that he saw some of all 3 defendants’ testimony.
knew of the officers’ accounts of the incident, as their
respective "paraphrased" statements were included in his "box".
He said, however, that those statements did not influence his
independent recollection of the incident.

said that he would be available and willing to
testify in the future.

his SSAN as

ﬁrovided his date of birth as and
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b6
a nurse residing atl | b7c
| phone| | was
1 i  present was Assistant United States Attorney

who conducted the interview. provided
the following information:

said that she followed the investigation of the
incident 1n the Los Andgeles Times, and on television, but not
regularly. She said that she saw some of the trial on
television. She saw some of the test] officers KOON and
BRISENO, but none of officer POWELL. did not know the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

was not interviewed by either Los Angeles police
or by the district attorney’s office.

said that her memory of the incident is based
upon her Independent recollection of her knowledge, and has not
been affected by any information learned since that incident.

lnrayided her date of birth as

and her SSAN as

(telephonically) _
Investigation on 6/12/92 aa _Los Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954 "k’%@
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Date of transcription 6/ 15 / 92
residing
phone
was interviewed., Also bresent was Assistant United
States Attorney who conducted the interview.
provided the following information:

did not follow the investigation of the
incident by reading the Los Angeles Times. He said that he
watched some television coverage, but only "a little".

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

saw only one day of the actual trial on
television, and saw only one defendant, officer BRISENO, testify.
He was unaware of the officers’ accounts of the incident prior to
the trial.

said that his memory of his participation in
this matter is clear. His recollection of his knowledge has not
been influenced by any information he has learned since the
incident occurred.

provided his date of birth as

and his SSAN as

(telephonically)
Investigation on 6/12/92 a Los Angeles, Ca. File # 44A-LA-119954**137I
by SA Date dictated 6/15/92
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currently |
| | having been contacted at his place of
work at , voluntarily
provided the following information in an interview directed by

Department of Justice Attorney

He has been with the LA Police Department for roughl
[ | In his assignment before] |

both with backgrounds in
the proper use of force in police work and qualified as experts
in this area, prepared reports and provided their opinions on the
force used in deallng with KING and in affecting his arrest.

g with the above experts while breaking
own acted as a policy 1nterpreter on the
expert opinions. He noted that he based his opinion on the

opinions of his 2 exper g of the tape in questlon
of the pertinent events. rendered his opinion
after internal affairs prepare an opinion in as

much as he was in charge of training.

He recalled that he was never privy to any reports or
other items of evidence that revealed the defendant-
officers’account of the incident in question. Further, while he
kept up with media reporting on the case and read papers, nothing
in them or in speculation by officers would be substituted for
his own judgment of the case. He clearly differentiates fact
from non-specific conjecture and rumor in a professional
assessment of matters relating to the KING case.

He did not talk to the District Attorney’s people, the
California Highway Patrol, or any other involved party in this
case. He heard the expert opinions of his Sergeants and
discussed with them their approach to arriving at their
professional opinions but he did not include any other people in
any discussion of the operative facts revealed by the tape.

bé
b7C
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He did read the Christopher Commission report. He
denied any influence from the Report on his view of the KING
case.

He believes that his experience as| |
[ lhas added a dimension to his understanding of the King
case.

He is unfamiliar with the defendant-officers and until
the trial, much of which he viewed, he was unfamiliar with the
defendants account of the arrest.
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l Los Angeles Police

Attorney
Attorney
information:

who
sShowe the video tape
based So6I€ly on his memory

Department (LAPD), Northeast Division, 3353 North San Fernando
Road, Los Angeles, California, telephone number (213) 485-2563,
was interviewed by Department of Justice, Civil Rights Division

Present during the interview was
provided the following

interiiax Y Internal Affairs Division (IAD)
represented by Employee Representative

concurred that on March 18, 1991. he was

corded the interview. IAD
hdvised that his statement was

and no other source of information.

concurred on that same date, March 18, 1991, he

declined to be interviewed by the Robbery and Homicide Division.

[::::]concurred that on April 9, 1991, he was

interviewed by IAD and was
of his previous interview.
based solely on his memory

asked

—ana 1o

to review a paraphrased version
advised that his statement was
other source of information.

[:::::]stated that he remembers being interviewed by IAD
two more times, once in person, and another over the telephone,
however, he cannot recall the dates. dvised that the
statements he gave were based solely onm his memory and no other

source of information.

stated that he was subpoenaed by Defense Attorney

| o testify before the state trial and on different

a

briefly to Defense Attorneys,|

dvised that the Defense Attorney’s interest in
laid in three conversations which he had with Ted Bresino
er the incident. Those conversations took place at:

2) a coffee shop on Nordoff and Osborne
3) the locker room where they discussed the video tape.

1) the scene once the incident was under control
|
|
\

Investigation on 6/17/92 at Los Angeles,CaliforniaFie# 44A~LA-119954 /J!Q‘qé?
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! advised that he was not aware of the officers
on o e

versi incident until he watched the trial on television.

stated that he did not speak to Officers Koon, Powell, or

Wind, since he understands that IAD told Officers involved not_to

discuss the incident. At that time, Attorney[ ] asked

if he had read the article in The LA Times whi rinted
portions of the officers’ compelled statements. dvised

that he does recall the article, however, does not remember the

contents. stated that he followed the media coverage of the
incident I ewspapers and on television. lstated that
he read the first page of the Christopher Comr Report,

however, he never read the contents from the IAD "BOX".
advised that he was not influenced by these sources of
information and is able to separate his first hand knowledge from
other learned knowledge.

|stated that Powell’s Defense Representative

[ |called him to find out what he was going to testify about.

This conversation took place sometime while the trial was in

nracEace I'______'€=-‘T:‘l:her stated that his ER previously represented

stated that he was not disciplined by LAPD.

advised that he testified in state trial on April

8, 1992.

| . |stated that he was born in| |

lon | and his Social Security Account

Number is
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| Los Angeles Police
Department (LAPD), Ailr Support, 555 Ramlirez Street, Los Angeles,
California, telephone number (213) 485-2600, was intsfyigmgd_hf
Department of Justice, Civil Rights Division Attorne

Present during the interview was Attorney

T | | provided the following information:

koncurred that in the middle of March, 1991,
he was interviewed by Internal Affairs Division (IAD) Officers at
which time he was shown photographs of the scene and the video
tape. No other documents were shown to him, although he was
asked to draw a diagram. | |]advised that he provided a
statement based solely on his own memory. '

b6
b7C

|concurred that on March 19, 1991, he was
approached by Robbery and Homicide Division to give a statement,
however, he declined.

concurred that in the middle of April, 1991
he was interviewed a second time by IAD Officers who gave him a
paraphrased version of his first IAD interview. |
advised that his statement was based solely on his personal
recollection of his observations.

stated that sometime thereafter, he was
interviewed by California Highwav Patrol at which time he was
asked to draw a diagram. |advised that his statement
was based solely on his 1 y statement that he were to
give in the future would be based on his memory alone.

advised that he was not interviewed by the
District Attorney’s Office, State Grand Jury, or Attorneys for
the state defendants. | stated that he was subpoenaed
to Bresino’s Board of Rights hearing, however, it has not taken

place. advised that his Board of Rights has not been bs
scheduleu: b7C
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advised that he read The LA Times and

followed the news coverage on television, to include part of

Officer Bresino’s trial testimony, ho
influence or affect his recollection.

rever. this

3id not

stated that he

was not aw ficers’ version of the incident pror to
the trial. hdvised that he did not read the
 the contents of

Christopher Commission Report nOﬁ_gid_hg_xggd
five boxes given to him by IAD.

stated that he did

not speak to any of the four Officers, their Attorneys, or

Employee Representative.

Number 1is

| bdvised that he was born in
o] , and his Social Security Account
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currently assigned to the

[ ITos Angeles Police Department, was contacted
at his office at] Los
Angeles, California. Thereafter, he was made aware of the
official identity of the interviewing agent and informed by
Department of Justice Attorney | |of the nature of
the inquiry. Thereafter, advised as follows:

He has been an officer for the| | and
most recently, for roughl
| particularly the use of force training.

He provided his opinion on the proper use of force and
applicable guidelines established by the Department to both
Internal Affairs and the District Attorney.

He gave his opinion to Internal Affairs after reviewing
sergeants log(s) and arrest reports covering the KING arrest
along with twelve viewings of the video of the arrest. His
professional assessment of the use of force in the KING case was
not influenced by other opinions or speculation on this subject.

He was placed under subpoena by attorney| kor
the local trial of the officers: he was not furnished and did not
view any documents with hid not disclose the
defendants(s) account of the arrest nor their approach to the
matter generally.

While he watched media reporting of the case by TV and
read the papers, he was unaware of any influence from those
sources on his professional assessment of the evidence in this or
any case where force was used.

He glanced at the Christopher Commission report but the
parts regarding the KING case did not stay in his memory as

significant.
Investigation on 6/17/92 at Los Angeles, Californidile# 44A-LA-119954--4;""1,()‘l
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|

|

\

l

| | University of Southern California - Los Angeles County
’ Medical Center, 1200 N. State St., phone]| | was
|

interviewe present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided
e following information:

[:::::kollowed the events of the investigation
"sporadically", both on television and in the Los Angeles Times.
He did not read the CHRISTOPHER Commission Report.

|
;;::;%Faid that he may have been interviewed by another
agency other an the FBI; either the Los Angeles Police
Department or the District Attorney’s office. Regardless of the
\
|
|
|
\

agency, said that he was not shown any statements made by
others.

|saw some of the trial on television news, and saw b6
brief portions of each of the defendants, during their testimony. b7c
said that he was unaware of the officers’ accounts of the

ent prior to the trial.

said that his memory of the events in which he
participated Is "more or less" clear. He has learned nothing
since the incident to influence his recollection.

Jprovided his date of birth asl | his

and his home phone as

SSAN as

Investigation on 6/17/92 at Los Angeles, Ca. File # 44A—LA-119954"¥’V"I@2L
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b6
in a conference call including her b7C

I— Department of Justice Attorney
[and writer, provided information regarding her

ITmited role_in connection with medical services provided KING.
DOJ Attorney conducted the interview which consisted of
the followingz

Niether the District Attorney, Highway Patrol, Internal
Affairs, nor any other law-enforcement people approached her
except for the Federal Bureau of Investigation.

She saw TV, newspaper and other media reporting of the
case both before and during the trial of the case. This did not
alter her memory of the medical dealings she had with KING which
dealings were very minimal. She did not see the defendant-
officers testify.

She did not read any knowledgable account of the case
and only paid atttention to the medical aspects of the case. She
was unaware of the positions of the involved parties in this
case.

In nothing she read or saw did she get any insight into
the defendants account of the pertinent events and nothing in
media reporting had the effect of altering her memory of the
pertinent events which she clearly differentiates from external
sources of information.

(telephonically) 16 %
Investigation on 6/17/92 at Los Angeles, Californidile# 44A-1LA-119954 """’ / =
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b6
Los Angeles Police b7C
Department (LAPD), Alr Support Division, 555 Ramirez Street, Los
Angeles, California, telephone number (213) 485-2600, was
intervie t of Justice, Civil Rights Division,
Attorney Present_durina the intervie re,
Assistant United _JStates Attorney| Attorney
| | provided the following information:

concurred that on March 19, 1991, he was

i iewed by officers from Internal Affairs Division (IAD).

was represente loyee Representative! |
During the interviewj[f;:ffjwas shown the video tape or the
incident, however, hea@dvised that his statement was based solely
on his memory and no other sources of information.

concurred that on that same date, he refused to
give a statement to the Robbery and Homicide Division.

| concurred that on April 8, 1991, he was bé
interviewed by officers from IAD, who provided him with a b7cC
paraphrased version of his first interview. relied on his
memory only and no other sources.

advised that he watched the news reports on
television and followed very little of the trial. He further
advised that he read some of the articles in the newspaper,
however, did not read the Christopher Commission Report or any of
the officers’ statements.

stated that his recollection of the events from
the night of the incident has not been influénced by media
reports or anything/anyone else.

advised that he gave no other statements.

S i irth is |his
place of birth ig ; and his Socia
Security Account Number 1is |
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Los Angeles Police
Department (LAPD), phone 818-989-8862, was interviewed at the
U.S. Courthouse, 312 N. Spri Streeot, Also present was attorney

| | representing and Department of Justice
attorneylf who conducted the interview.

provided The following information:

was interviewed in mid-March 1991, for about five
minutes, by the district attorney’s office. The interview was
conducted prior to her testimony before the state grand jury.
During the interview, she was shown her MDT messages, but was not
questioned or shown any tapes. During her grand jury testimony,
she was shown her MDT messages. Her testimony was based upon her
independent recollection, and not influenced by any other
sources.

After her grand jury testimony, she was interviewed by
the LAPD Internal Affairs Division (IAD), in late March, 1991.
During that interview, she was shown her MDT messages, and her
DFE log, but was not shown any transcripts. She was not shown
any video tapes. She said that any comments she made to the IAD

were based upon her iTfoffiant recollection, and not influenced
uring

by any other sources. said that the IAD had a copy of the
grand jury transcript her interview.

[::::::lwas provided with a report, or "box", which she
gave to her employee representative. She only reviewed the

contents of the report which applied to her. Her employee
representative was |

‘ b6
[;:::::}as had no contact with any other employee b7C
representatives. However, she received a "city subpoena" to
appear at a board of rights hearing for officer BRISENO. The
board has not convened to date.
Investigationon _ 6/18/92 at T.os Angeles, Ca. File # 44A-LA-119954*44”1625;
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was subpoenaed to appear at the trial, but was
not called upon to do so. She was not "prepped" by anyone prior
to the trial, nor was she shown documents, nor was she Tfff::::]
recorded. She spoke with one of the defense attorneys,

[ 1 at the trial, briefly. She was not shown any documents
during the brief conversation.

followed the investigation on television and in
the newspapers "a little". She was unaware of the MDT messages
until the grand jury proceeding. She said that she knew, from
newspapers, that officers POWELL and WIND were partners. She was
aware of the publicity surrounding the MDT messages. However,
her recollection of her knowledge is independent and not
influenced by any other sources.

watched "very little" of the actual trial on
televisiom:—Sme saw none of officer KOON’s testimony, about five
minutes of officer BRISENO, and about ten minutes of officer

POWELL. Prior to the trial[:::::;]was unaware of either officer b6
POWELL’s or officer WIND’s account of the incident. She was b7C
aware of the account of officer POWELL. She said that she and

POWELL talked about the incident after the grand jury. She added

that she only assumed the other officers’ accounts, based upon

her experience as a police officer.

read an "excerpt" of the CHRISTOPHER Commission
Report. The portion she read, which was about fourteen pages,
was a broad overview, dealing with recommended changes. She did
not read anything in the report regarding MDT messages.

said that any future testimony will be based upon
her independent recollection, and not influenced by any other
source of information.

provided her date of birth as and

her SSAN as
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b6
Los Angeles Police Department b7C
(LAPD) , currently assigned to the Foothill Division, was
interviewed at the U.S. Courthouse, 312 N. Spring Stj Also

present was | an attorney representing and
a Department of Justice attorney, who conducted
the interview. Provided the following information:

said that he has not been interviewed by either
the LAPD TImrermal Affairs Division (IAD), or the Robbery-Homicide
Division (RHD), regarding this incident. He has not been
interviewed by the district attorney’s office regarding this
matter. He has only been interviewed by the FBI and by the U.S.
Attorney’s office regarding this matter.

said that he was off duty on the night of the
incident, and was not on duty until the day after the incident.
He said that he was not responsible for any of the events
surrounding the incident, as he was not the "watch commander"
that night.

I said that he read the Los Angeles Times and the
Daily News "sporadically", during the investigation. He said
that he saw the events of the investigation about once a day on
television news shows.

knows all of the defendant officers, and has
spoken with all of them since the incident. He said that all of
the defendant officers told him their versions of the incident.

saw most of the trial on live television, to
include tmeT&stimony of all the defendants. did not
testify at the trial. However, he said he was called by—ene—mf
t endant’s attorneys; L  According to
[:ﬁf:fféalle to ask about conversatrions he had with the

defendants. ffj not told of the defendants’ accounts of

the incident by
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[:::::]said that his knowledge of the incident is based
upon the media, and from what other officers have told him of the b6
matter. He said that he read some officers’ comments quoted in b7cC
newspapers. He has read the arrest reports of the incident at
Foothill Station, and the pursuit evaluation report. He does not
recall reading a "use of force" report. He said that the medias’
accounts of the incident sometimes tended to be slightly
different from the officers’ accounts. He cited an example as
officer BRISENO, who he[______ |spoke with the next day; at which
time BRISENO said nothing about the officers "overdoing it" at
the scene. During the trial, BRISENO said that the actions of
the officers were overdone. E:;;::%could not be specific as to
news articles which substantially distorted the truth.

b6
read "bits and pieces" of the CHRISTOPHER b7C
Commission Report. He said that most of what he read dealt with
the KING incident. He said that he disagreed with the findings
that the officers were "out of control" and "racists". He added
that he was not called upon to testify at any of the officers’
respective board of rights hearings because of that opinion.

has spoken with many of the "bystander" officers,
subsequent to this incident.

was called upon by the federal grand jury to
identify the officers on the video tape of the incident.
ability to identify the officers was based upon his own
independent knowledge. He said that his ability to identify the
officers was not influenced by the media, or by any other source
of knowledge.

said that he was not disciplined for any actions
relating to this incident. He was not provided with any
documents which would accompany such proceedings.

said that he has been chastised by his chain of
command because of his opinions in this matter. He said that his
commander has spoken with him, telling him that the officers
involved were wrong.
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said that his opinion regarding the events of the
incident a¥e based on his experience as a police officer and his

expertise in some training procedures. He said that his
knowledge of the incident is based upon his discussions with the

defendants, and has not been influenced by the media.

[ |said that any future testimony requested of him
will continue to be based upon his own knowledge, and not

influenced by any media coverage.
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— |

r_Q!__LQE_Annges
as

| home telephone number | | was interviewed

, California, Assistant United States Attorney
Federal Bureau of Investigation (FBI), Special

Agent, |

|a fluent spanish speaker, translated.

| Iprovide

d the following information:

|advised that other than a recent (FBI)
interview, she has never been interviewed regarding the Rodney

King incident.

b6
b7C
stated that she did not read the newspaper
articles regarding the Rodney King incident since she never has
time to read. She further stated that she watched some of the
news reports on television, however, she did not follow the
trial. advised that it was not until after her FBI
interv Sshe asked a friend what the King case was all
about. This was the first time she had heard of the officers
version and a few details of the case.
advised that her memory of what she witnessed
in the hospital 1Is unaffected by anything she has been told or
what she has seen on the news.
I advised that she was born in on b6
b7C
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1
| | Telephone number was interviewed by
Assistant United States Attorney _ i

who acted as
| provided the folIlowing information:

| ladvised that since the King incident; he has
been interviewed by officers from the Internal Affairs Division,

Special Agents from the Fed of Investigation,
Assistant District Attorney L, and Television Station

interviews advised that he gave statement based solely
on his own recollection of the events and no other sources of
information.[ ] stated that he gave no other statements.

stated that he followed the news coverage of
the incident by reading LA OPINION, a spanish 1anfuafe newspaper,

and by watching the news coverage in spanish. further
stated that he is familiar with the statements given by the
officers and he is familiar with the Christopher Commission
Report. g

recollection of the incident. feels confident that any
statement that he has given or may give in the future, will be

based solely on his memory and no other sources of information.

channel 52 which is a Spanish speaking Station. Throughout these

advised that he above have affected his

| [advised that he was born in Mexico on

|
‘ by _ SA| Date dictated 6/22/92
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Los Angeles Police
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osborne Street,
Pacoima, California, Telephone number (818) 989-8861, was
intervieFed_bM_Denarrment of Justice, Civil Rights Division,
Attornev Present during the interview was

| [Attorney | provided the b6
Tollowing informatiom: b7c

concurred that on March 25, 1991, he was
interviewed by officers from Internal Affairs Division (IAD).

| | advised that his statement was baﬁed_salelnlon his
memory and no other source of information. was
represented by Employee Representative ER| |
recorded the interview.

advised that he met with District Attorney
Investigators who subpoenaed him to testify before the Grand
Jury, however, he was never called to testify.

| advised that he did not speak to ap
officers Involved 1in the incident about the beating. bé

was not disciplined as a result of the King incident. b7C

stated that he watched the news coverage of
the incident on television and read the Los Angeles Times,
however, this has not affected his memory. He further stated
that any future testimony that he might give would be based
solely on his memory and no other source of information.

hdvised that he did not provide any other
statements except for a telephone conversation which he had with
an Agent from the Federal Bureau of Investigation in Los Angeles
some time after the incident.

. stated that his date of birth is
his place of birth is | and his Social
Security Account Number ig

Investigation an £112/992 at _Tns Angeles,CaliforniaFie# 44A~LA-119954 —2‘\- l
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Los Angeles Police Department (LAPD), Foothill Divisilon,

12760 Osbourne, Pacoima, California, telephone number (818) 989-
8866, was interviewed by Department of Justice, Civil Rights
Division Attorney| |provided the following
information:

| |advi§gg that he has been employed by LAPD for
been spent at the Foothill

Division. | Istated that he considers Sergeant (Sgt) Koon
and as friends. He worked for Sgt Koon and

worked wi OIficer Bresino. dvised that he remembers
Officer Powell as a probationer and he did not feel comfortable
with Powell’s testimony at trial.

stated that he followed the media coverage of
the incident because it is part of his job. He watched portions
of the trial to include testimonies by Sgt Koon] |

| Officer Powell, and a Captain from Santa Ana who
iIf1ed about use of force. lJadvised that he was not

aware of the defendant officers’ or King’s version of the
incident before the triall| |stated that although Koon and

|]are his friends, he made it a pqint not to ask or

confront them about the incident. advised that Foothill
officers were talking about the incident, however, he did not
participate in these conversations as he felt his opinions would
be inappropriate to discuss.

pdvised that he read the Christopher Commission
Report cover to cover, however, he did not read the arrest or use
of force report, nor any witness or officer statements.

stated that he has not been interviewed
previously by any agency, however, if he were, he would have no
problem separating his recollection of events after the incident
from other sources of information.
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advised that he was born iﬂ

—

and his Social Security Account

Number 1is

b6
b7C




FD-302 (Rev. 3-10-82) . ‘

-1 -

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/26/92

Date of transcription

b6
Los Angeles Police b7C

Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
California, telephone number (818) 989-8861, was interviewed by

Department of Justice Civil Rights Division Attorney
provided the following information:

advised that he has been employed by LAPD for

lhave been spent at the

Foothill Divisioj [stated that he may have worked with
Officer Bresino, however, he cannot recall for certain.

further stated that he knows the defendant officers on a
professional level and does not socialize with them. He did not
talk to any of the officers concerning the incident.

stated that he followed the media coverage of
the incident sporadically, reading the newspaper only on
occasions, and watching some of the trial on telev151on.
advised that he was not aware of the officers/ n of the
incident or that of King’s before the trial. | stated that
he did not read the Christopher Commission Report, witness or
officer statements, nor the arrest or use of force report on
King.

b6
b7cC

advised that he did not recall hearing any talk
around the station concerning the incident as never
approached by any Employee Representative. stated that he
has not been interviewed by any other agency.

stated that if he were ever interviewed in
depth, he would be able to separate his personal recollection
from any other source of information.

advised that he was born in| |
on| and his Social Security Account Number is

Investigation on 6/19/92 at Los Angeles,California File# 44A-LA—119954“P")”
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b6
Los Angeles Police b7C

Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
California, telephone number (818) 989~8861, was interviewed by
Department of Justice, Civil Rights Attornevy| |
Present during the interview was |
West Valley Vice. |provided the following

Information:

| |adnised_thai_she_ﬂas been employed by LAPD for
| ave been spent in the
Foothill Division. stated that she knows the defendant

officers in a workINg capacity only, and has worked with Officers
Bresino and Powell.

advised that she spoke to Officer Powell the
night of the incident and she was in the Watch Commander’s office
when Sergeant Koon came in.

b6
stated that there was talk around the station, b7C

however, 1t was general in nature. She further stated that she
followed the news coverage of the incident on television, to
include the state trial. [:::::::]advised that she watched

trial testimony and news summaries of the
defendant officers’ testimony.l___ stated that she rarely
read the newspaper and was not aware or the officers’ version of
the incident before the trial. advised that she did not
read the Christopher Commission Report, King’s arrest/use of
force report and she further advised that she was not aware of
King’s version of the incident before the trial or statements of
witnesses or officers.

stated that she had not been interviewed
previously by any agency, nor 1} ficer’s Employee
Representative approached her. advised that the FBI left
a business card and she spoke with an Agent briefly over the
telephone.

b6
b7cC

FiaY
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advised that her recollection of the events
following the incident remains unaffected by any outside sources,
and she would be able to testify from her memory alone.

Ftated that she was born iﬂ |
and her Social Security Account Number is| |
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Los Angeles Police

Departmeéf (LAPD)
California, telep
Department of Jus

, Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
hone number (818) 989-8861, was interviewed by
tice, Civil Rights Division Attorney| |
provided the following information:

advised that he has worked for LAPD for

and Knows t
capacity.

bl separa
Lllal lle as never

he defendant officers only in a working
stated that he worked with Officers W'nd.[:;;]
e occasions for one day each. pdvise
worked with Officers Powell or Bresimno.

[::::::::]stated that the only first hand knowledge that

he has concerning
which fha had with
fact. ad
incident and he d
officers.

the King incident, would be brief conversations
after the
vised that he did not work the night of the

id not talk to any of the four defendant

stated that he watched the video of the

incident on the n
to include the st

ews and followed the media coverage regularly,
ate trial. He watched Officer Bresino’s trial

testimony, and part of Officers Powell’s, and Koon’s trial

testimony. Befor
Officers’ version

e the triaﬂ |was not aware of the

of the incident. further stated that
he read The 1A Times newspaper regu 7 wever, he did not

recall having read the excerpts from the Christopher Commission

Report.

hdvised that he did not read the arrest or use

of forceTeEporTs

ade on the incident, nor did he read any

witness or officer statements.

felt certain that his recollection has been

unaffected bf The media or talk going on around the Foothill

station.

advised that his recollection might be vague

since his conversation with the officers he mentioned were brief.
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stated that he has never been interviewed
regarding the incident with exception of a phone call from an FBI
agent shortly after March 3, 1991.

advised that he was born iﬂ |
California on and his Social Security Account Number
is
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bé

Los b7C

Angeles Police Department (LAPD), Foothill Division, Los Angeles,
California, telephone number (818) 989-8861, was interviewed by
ient of Justice, Civil Rights Division Attorney
| provided the following information:

| |advised that he has worked for LAPD for
| lhave been as a Police Officer. His
current rank 1is| | he has been working at Foothill for

stated that he was off duty the night of the
King incident and has no first hand knowledge regarding the
incident.[:::::::;]further stated that he did not speak to any of
the officers involved, he has not been interviewed previously by
any agency, and has not been contacted by Employee
Representatives or Defense Attorneys. | advised that he
did not have access to nor did he read any documents to include:
the arrest report, use of force report, witness or officer
statements. stated that there was talk around the
station from watching the video, however, none of the officers at
the scene took part in the conversations. remembers
having heard from someone that Officer Koon’s defense was going
to be claiming that he was just supervising. He also overheard
that Officer Bresino was going to have a separate defense.

[:::;:;:;]advised that he knows Officers Powell and -
Bresino on wha e considers a professional level even though he
did attend a fishing trip with Powell and other officers three

years ago. He stated that at sometime he worked for Sergeant
Koon.

b6
advised that he followed most of the media b7C

coverage surrounding the King incident, to include watching news
reports on television, reading The LA Times, and watching
television coverage of the state trial. stated that he
was not aware of the defendant officers’ version of events until
he heard their testimony in court.

Investigation on 6/19/92 at T.os Angeles,CaliforniaFie# 44A-~LA~119954 /1'& “jl{
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Los Angeles
Police Department (LAPD), Central Divisio 251 Eacst a+h Street,
Los Angeles, California, telephone number was
interviewed by Department of Justice, CiviI RIghts Division
Attorne | Present during the interview was

Attorney pbrovided the following
informat:

ion:

concurred that on March 4, 1991, he was
interviewsed by Internal Affairs Division (IAD)

Employee Representative (ER) or—attormey was —

Tesenc. advised that he did not prepare for this
interview, he was shown the video and asked to make a sketch of
the scene. stated that he made his statement based solely

on his memory.

concurred that on March 26, 1991, was approached
by the Robbery and Homicide Division, however, he declined the
interview giving no statement.

[::::::]concurred that on April 3, 1991 he was
interviewed by California Highway Patrol Officers and his ER was
present4 advised that his statement was compelled,

as

however, ased solely on his memory and no other source of
information.

concurred that on April 4, 1991, he gave a
statement to representatives from the District Attorney’s Office
which was based on his memory alone, no other source of

information. stated that at no time did anyone try to
influence his statement or make suggestions as to what he should
say.

dvised that he spoke to many civilians and
officers concerning what kind of trouble the officers were in and
wondering what the heck was going on. He stated that it was not
a discussion about the incident itself.

Investigation on 6/23/92 at L,os Angeles,California File# 44A—LA-119954/F;4r§$
by SA Datedictated 6/29/92
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oncurred that on April 4-9, 1991, he testified
before the state Grand Jury and this testimony was based solely
on his memory.

:cqmm_mil_m__ﬁ%l, he was
interviewed by IAD who provided him

with a paraphrased version of his previous IAD statement.
[::;:::]stated that his statement was based on his memory alone
and no other source of information.

bé
concurred that on April 18 991, he was b7C
interviewed by IAD | and that his
statement was based solely on his own recollection.

| |advised that he that his ER was_also

representing R became 1ill.

stated th Knowledge, at no time did his ER discuss

nor did his ER share tatement with

OCNhEér orfficers. ! |ER told him tha what we have to say,
doesn’t leave th .

advised that he was charged with Failure to
report and fallure to act upon seeing misconduct. He was

suspended for fifteen days and i two boxes containing the
IAD report among other things. Etated that he revi

the contents and with the help and ER |
he prepared ag:::;::;kesponse. fdvised that the contents
of the box did not affect his Fecollection nor did it motivate

him to say anything different that his previous statements.

b6
stated that he was subpoenaed to testify at b7cC
trial for which he prepared by reviewing transcripts of his
District Attorney interview and his State Grand J testimony.
;e; ;

He also reviewed LAPD’s use of force policy. advised that
he spoke to defense Attorne over the lephone and later
spoke to defense Attorneys stated
that he did not speak to any of the four defendant officers.

advised that he followed the media coverage of
the incident in The LA Times, The Daily News, and television. He
cut out and saved the article in The LA Time i contained the
statements made by the defendant officers. Istated that

what he read in the newspaper and what he saw on television did
not affect his recollection of the incident. He further stated
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that any statement ths

solely on his memory.
statements other then

e to make would be made based
advised that he gave no other
e

ones discussed during this interview.

advised that he was born in| |

| and his Social Security Account

Number is

b6
b7¢C
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a special agent of the California b6
Department OT JUSTICE, phone 213-887-4111, was_interviewed Alan b7c
present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided the following
information:

followed the investigation in the Los Angeles
Times and on television news. He did not read the CHRISTOPHER
Commission Report, although he saw some "excerpts" of the report
in the newspaper.

[:::::::]has not been interviewed by Los Angeles police
or by the district attorney’s office. He has not been shown, nor
has he been told of statements made by others involved in this
investigation. He said that he had requested some specific
information from the Los Angeles police as part of his agency’s
investigation, which he received verbally.

saw portions of the trigl-on talevision, to
include tesTImony of all the defendants. was unaware of
the officers’ accounts of the incident prior to the trial. He
said he has learned nothing since the incident to affect or
influence his independent knowledge of the incident.

provided his date of birth as

Investigation on 6/23/92 a Los Angeles, Ca, File # 44A"LA-119954'#! [i@
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| |Los Angeles Police
Department (LAPD), phone 213-485-4064, was ilnterviewed. Also
present was Assistant United_States Attorney
who conducted the interview. provide
information:

followed the investigation in the Los Angeles
Times, and Ommr television news. He read "bits and pieces" of the
CHRISTOPHER Commission Report, but did not read the part about
RODNEY KING.

was not interviewed by Los Angeles police or by
the district attorney’s office.

watched the trial oh television and saw parts of
all the defendants’ testimony. He was not aware of the officers’
accounts of the incident prior to the trial. He said that he did
not see any written statements made by the defendants.

said that he has learned nothing since the
incident to influence or affect his independent knowledge of the
incident.

provided his date of birth as

and his SSAN as

Investigation on 6/23/92 s _Los Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954 "K"’“T
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| | operations - Headguarters Bureau, bé
Los Angeles Police Department (LAPD), phone 213-485-7887, was b7C
rig;gxyigmgd*__A1§91present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview| provided

the following:

followed the investigation on television news and
in the Los Andgeles Times. He may have seen statements made by
the officers in the paper, but they "don’t jump out at him". He
added, however, that his opinion of the matter is based upon his
independent knowledge.

was not interviewed by LAPD’s Internal Affairs
Division (IAD). He was interviewed by the LAPD Robbery-Homicide
Division (RHD), at which time he was shown the video tape of the
incident. He was also shown the "use of force" report which
dealt with the taser and the baton. He did not read the arrest
report. was asked for his opinion of the incident.

was interviewed by the district attorney’s
office, but was neither shown nor told of any statements made by
others. He was asked for his opinion of the incident.

was contacted by one of the defendant’s
attornevs;] However, he was not interviewed by

reviewed the statement of the helicopter pilot
and the observer, as part of his assignment as an aid to the
deputy chief. However, he read no other statements.

read the CHRISTOPHER Commission Report, to
include The portion relating to the KING matter. He said that
his recollection of his knowledge of the case was not influenced
by that report.

L |I§
Investigation on 6/23/92 a Los Angeles, Ca. File# 44A-LA-1199547% ' ‘
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Ifollowed the trial on television and saw most of
the testimony of the defendants. He said that he knew the
officers’ accounts of the incident were in the newspaper and on
television. He said that he may have seen the IAD reports
published in the paper, but they would not have affected his
knowledge of the case. He emphasized that he believed defendant
KOON to have published an "opinion piece" in the Times, prior to
the trial. However, none of the above items mentioned has
affected his independent knowledge of the matter.

was issued a subpoena to testify at the trial, as
an expert 1n the use of the taser.

said that his knowledge of the officers’ accounts
of the incident were assumptions, based upon his experience as a
police officer.

| |prov;ded his date of birth as nd
his SSAN
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jail

ward, UNIIVersity of soucthern California - Los ANgeles Councy
Medlcal Center (USC-LAC), 1200 N. State St., phone 213-226-6727,
was interviewed. Also nresent was Assistant United States
Attornev who conducted the interview.
provided the following information:

followed the investigation in the Los Angeles
Times and other publications on a regular basis. She also
watched the television news regarding the matter. She read the
CHRISTOPHER Commission Report, to include portions pertaining to
the RODNEY KING incident. She said that information from those
sources did not influence her recollection of the incident.

was not interviewed by Los Angeles police, or

by the district attorney’s office regarding this matter. She has

not been shown statements which were made by the defendant
officers.

watched the trial on television and read of

the proceedings in a number of publications. She saw some of the

|

1

testimony of all the defendant officers. She said that she was

unaware of the officers’ accounts of the incident prior to the

‘ trial.
|

|

|

i

\

|

|

|

\

|

March, 1991.
She did not report to the jail ward during that time, but became
aware that KING had been treated there. She said that her
knowledge has not been influenced by anything she has learned
since the incident.

rovided her date of birth as
, Lﬁﬁi‘ﬁéf‘SSKN‘Eﬁf
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Los Angeles Police Department

(LAPD), phone 213-485-4062, was mntgrxlgmedﬁ__Alsgjpresent was
Assistant United States Attorney who conducted
the interview. |provided the following:

followed the trial on television "a little", but
did not read the Los Angeles Times. He did not read the
CHRISTOPHER Commission Report. He said that he received a
questionnaire from the Police Protective League (PPL), after the
report was published. The form asked for comments regarding the
report, which he did not read.

b6
[:::::]was not interviewed by LAPD’s Internal Affairs b7cC

Division, Robbery-Homicide Division, or by the district

attorney’s office. He was interviewed by division detectives

from the Northeast Station. He was not shown any statements made

by the defendants. .

saw some of the trial on television, including
some testimony of all three defendants. He was not aware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

said that his memory of his knowledge of the
event is CIEzar. He said that his recollection has not been
influenced or affected by anything he has learned since the
incident.

b6
provided his date of birth as | b7C
his SSAN as and his home phone as
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Los Angeles Police
Department (LAPD), phone 213-237-0031, was interviewed. Also
present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided the rollowing:

followed the investigation in the Los Angeles
Times regularly, and on television, "a little". She read the
CHRISTOPHER Commission Report, and may have read portions dealing
with the KING case.

| was interviewed by the LAPD’s Internal Affairs
Division about one month after the incident. However, she was
not shown any statements made by the defendants. She was not
interviewed by other agencies regarding this matter.

saw parts of the trial on television and saw
some of tmeETesTImony of some of the defendants. She did not
know the officers’ accounts of the incident prior to the trial.

|said that her recollection has not been
influence arrected by anything she has learned since the

incident.
_Jprovided her date of birth as |

nd her home phone as

her SSAN-=&s=
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Los Angeles Police Department
(LAPD) , phonel] [was Interviewed. Also present was
Assistant United States Attorney who conducted
the interview. provided the following information:

‘ did not follow the investigation of the

| incident In any newspapers. She watched some of the coverage on
1 television. She read the CHRISTOPHER Commission Report, to

| include portions relating to the KING case. She said that

nothing she read in the report influenced her recollection.

watched parts of the trial on television, to
include some or the testimony of officers BRISENO and KOON. She
saw none of officer POWELL’s testimony. She said that she was
unaware of the officers’ accounts of the incident prior to the
trial.

l has not been interviewed by Los Angeles police
or by the disSTrict attorney’s office regarding this matter. She
has not been shown documents or statements made by any other
persons involved in this matter.

[::::;;;:] has learned nothing since the incident to
influence or affect her knowledge.

brovided her date of birth as

and her SSAN as
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having voluntarily b6
appeared at the Los Angles office of the Federal Bureau of b7¢
Investigation, 11000 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California,
was made aware of the official identity of the interviewing agent
and nature gﬁ the investigation. Thereafter, in the presence of
a fellow-officer, Department of Justice Attorney

1 Fonducted his interview as follows:

He was informed that prosecutive decisions had not been

made in this matter. He indicated that he has been an officer
that he currently is worki i Division
on regular patrol and is supervised by

In March, 1991, shortly after the KING incident, he
talked to Internal Affairs and fully disclosed his knowledge of
the events. He was provided two items for review by Internal
Affairs consisting of the tape of the incident, and his daily log
covering the arrest. He was not shown the arrest report and the
interviewing officials did not disclose any part of the
defendants account of the arrest.

The CHP provided his log and the video for review but
nothing additional. His account of the case reflected his own
memory of the pertinent events which events he reliably recalled.

He tried to keep up with media reporting of the case
and for 5 months, while he held a desk job, he stayed up on
reporting of the case.

In a second Internal Affairs statement he continued to
rely only on his clear recollection of the pertinent events. He
differentiated this from speculation by others and from media
reports. The defendants side of the case and position on any
issue was not discussed or disclosed in and meeting with

investigators.

Investigationon ~_ 6/24 /92 a 44A-LA-119954 File # LV*“'LA"\QQSFP“kfﬁkﬁ
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Internal Affairs, in a telephone call, asked follow-ups
from previous statements. No witness or defendant statements
were disclosed in this discussion. responses were
based on his clear recollections of the pertinent events
uncompromised by external matters.

In a long -distance race called Baker-Vegas Run, the
defendants account of the case was not discussed and the
defendants were not involved in or present for the pre-race
meetings.

He was about 50 percent of the trial consisting in part
of viewing some of the POWELL and KOON testimony. He was call by
the District Attorney but did not testify at trial. HE was and
is unaware of the defense of any defendant except that revealed
at trial. He has never seen their defense disclosed and has only
heard speculation from fellow officers.

He has not read nor is he aware of the contents of the
Christopher Commission report.

He was never called to respond to an administrative
inquiry into his own conduct and has not testified in such
proceedings involving other officers.




BecPtasritin 6/24/92

contactJa_ét RiS place orf wWork at ] |

was made aware of

The natnre of the inquiry. Thereafter, Assistant US Attorney

conducted his interview as follows:

| indicated he was bornl Lnd that

his SSN 1s He has been with the IAPD for

b6
He was interviewed by the LAPD’s Internal Affairs b7C

Division twice. Internal Affairs had him view the tape of the
arrest and made available field activity log of the
pertinent events. He had a representative present for the
intervj second interview, they referred to the statement
of his partner and compared their statements. 1In
neither meeting did they disclose the defendant-officers account
of the arrest. His partner for the night in question was

His statements always reflected his own recollections,
unaffected by media reporting and speculation by others. He read
some newspaper reporting and TV coverage of the case but always
kept that separated from his perceptions and memory of the
pertinent events.

He never discussed the case with the involved deputies
and none of his fellow officers disclosed the defendants side of
the case. He did not provide a statement to any other people in
law enforcement or to the defendants attorneys.

He did not read the Christopher Commission report. He
was placed under subpoena and appeared at the place of trial;
however, the DA did not «call him to testify.

Testiztiom 6/24/92 & Los Angeles, Californidkf# 44A-LA-119554'#&‘En4

ly _sa Bl 6/25/92
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Los Angeles b6
Police Department (LAPD), phone 213-485-4064, was interviewed. b7¢
Also present was Assistant United States Attorney|
who conducted the interview. provided the
following:
b6
followed the investigation in the Los b7C

Angeles Times on a regular basis. He did not watch television
news. He read portions of the CHRISTOPHER Commission Report, to
include portions pertaining to the RODNEY KING case. He said
that none of what he read has influenced his recollection of the
events surrounding the incident.

has not been interviewed by LAPD’s Internal
Affairs Division or by the Robbery-Homicide Division. He was
interviewed by the district attorney’s office, but was not shown
or told of statements made by others.

| watched the trial on television and saw
portions of a o e defendants’ testimony. He said that he
was unaware of the officers’ accounts of the incident prior to
the trial.

said that he has a clear recollection of the
incident, based upon his independent knowledge of the events. He
said that he has not been influenced or affected by any
information learned by him since the incident.

| brovided his date of birth as
and his SSAN as

Investigation on 6/24/92 at L.os Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954 —‘k— ra§
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Foothill Division, Los
Angeles Police Department (LAPD), 12760 Osbourne, Pacoima,
California, telephone number (818) 989-8860, was interviewed by
Department of Justice, Civil Rights Division Attorney
provided the following information:

pdvised that|

[ | He spoke to Officer Bresino on a
personal matter and Sergeant (Sgt) Koon on the Monday after the
incident. stated that Sgt Koon told him that they did
what they were trained to do, and did not ask him any
questions. [:::::::]did not speak to icers Wind or Powell.

advised that as a part of his job, he reviewed
the Sgt’s log, the arrest and use of force reports, and the
Internal Affairs Division Report, to include the defendant
officers’ statements.q;::::f:]was interviewed by the Christopher
Commission regarding the King incident and he read the
Commission’s Report.

| stated that he was subpoenaed to trial,
however, called to testify. He spoke to Assistant
District Attorneyq | however, it was an

informal conversation and no statement was made. hdvised
that he has not spoken to any other agency.

stated that he followed the media coverage in
the news on television, to include parts of the trial.
He watched Sgt Koon testify and some of Officer Powell’s
testimony.

advised that he could do a reasonable job
differentiating between his first hand knowledge of the incident
and what he has heard from the media.

| |stated that he was born in| |

California on| and his Social Security Account
Number is

7
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b6
Los Angeles Police b7C

| Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
| California, telephone number (818) 989-8861, was intepwieuad jy
Department of Justice, Civil Rights Division Attorney
provided the following information:

| |advised that he has been employed by LAPD for

almost | been spent at the Foothill
Division. stated that he worked the night of the incident,
however, hé was not at the scene. advised that he has

worked with all four defendant officers before and feels he knows
i them on a professional level only. E;::;:]stated that he did
| speak to the officers after the incident, however, it was general
| conversation of a supportive nature and not about the incident
itself.

stated that he was interviewed by Internal
Affairs Division on one occasion concerning previous complaints
against the defendant officers. He was never approached by any
other agency, attorneys, or employee representatives.

' Edvised that he followed the media coverage of bé
the inciden 5) in the newspapers and on television. He b7cC
watched as much of the trial as he could and took Tff:ff%ély to

the court room to witness a portion of the trial. tated
that while at the Simi Valley Court House he spoke to Defense

Attorne who asked him if he had any information
beneficiar To any of the officers’ cases, to which |
responded "no". advised that he was not aware of the

defendant officers’” defense prior to the trial.

stated that he scanned through the Christopher bé
Commissio t. He did not read the arrest or use of force b7cC
reports. advised that he did not read any witness or

officer statements.

stated that he was born in| | on
and his Social Security Account Number is

o -164
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Los Angeles Police Department
(LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima, California,
telephone number (818) 989-8871, was interviewed by Department of

| Justice, Civil Rights Division Attorney

| provided the following information:
|

| advised that he has been employed by LAPD for
and is currently working the

stated that he was at the scene for
1 approximately 22 seconds. He was interviewed twice by Internal
| Affairs Division (IAD) officers who during the first interview

showed him the video tape, his log, and had him draw a diagram of

| the scene. During the second interview,| handed a

| paraphrased version of the first interview. advised that
he had an employee rg tive and an attorney present during
both IAD interviews. |stated that the statements he gave b6
to IAD were based on his own recollection and no other source of b7C

information.

| [::::::] advised that he set up an appointment for the
Robbery and Homicide Division (RHD) to speak to an informant of
his who was at the scene the night of the incident. | as
not interviewed by RHD or any other agency besides IAD.

| |statpd_that he worked with Officer Powell when
he was on probation. ndvised that he knows the officers

involved in the incident on a professional level only. g:;;;;;;l
| stated that he spoke to some of these officers after th t
| and saw Officer Bresina in the summer of 1991 when he went to

| talk to the cCaptain, advised that he was exonerated from
| the charges brought agains im and he was given a choice to read
| the contents of "the box", which he did not.

stated that he followed the media coverage of
:fij:ijj}denf by reading The IA Times and watching television.

dvised that he watched most of the trial on television to
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include the defendant officers’ testimony, however, prior to the

trial: he was not aware of the officers’ version of the incident.

advised the he did not read witness or officer s
did not read the arrest or use of force report.

stated that he read the Christopher Commission Report cover to
cover and the only part which stood out was the section on the
MDT messages.

his own récollection from other sources of information.

advised that he has no problems differentiating

stated that he was born in

and his Social Security Number 1is|

|
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Los Angeles Police Department
(LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima, California,
telephone number (818) 989-8861, was inferviewed hv Denaritmeni of
Justice, Civil Rights Division Attorney
provided the following information:

advised that he knows the four defendant
officers on a professional level only. He never spoke to the
officers about the incident and did not read the arrest report,

ce reports, witness statements, or officer statements.

| Etated that he did not learn the officers’ version of
the 1ncident until he watched the media coverage of the trial on
television at his office. He did not, however, watch other news
coverage as he does not have a television set at home. He did
read articles in the newspaper and listened to the news on the
radio. |advised that he read some of the Christopher
Commission Report.

stated that he was not approached by Employee
Representatives or any agency with exception of the FBI and a

brief telephonic conversation with Defense Attorney] |whom
he called, during the trial, to let him know | " |was
a liar.

advised that he can recall something he
overheard Sgt. Koon say without hesitation as it has not been
affected by any outside sources of information.

bé

| Etated that he was born inl b7C

on | and his Social Security Account Number is
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b6
Foothill b7cC
Division, Los Angeles Police Department (LAPD), 12769 Osbourne,
Los Angeles, California, telephone number (818) 899-3998, was
intervi - _of Justice, Civil Rights Division
Attorne provided the following
informatTomnT

. b6
advised that sometime before trial, he was b7C

interviewed by Internal Affairs Division regarding previous
complaints against Officer Bresino. stated that although
he worked the night of the incident, he did not meet King and he
never spoke to any of the officers involved in the incident. The
only officer he knows is Bresino, however, it is only on a
professional level and he never spoke to him about the incident.

stated that he did not read any arrest or use of
force report. He did not read any witness or officer statements.

advised that he was not approached by anf Emﬁloyee
e

epresentative or any agency other than IAD. advised that
he did not testify at the State Grand Jury nor ate Trial.

stated that he followed the media coverage of the
incident by reading The LA Times and watching television. He
watched the trial on television and that was irst time he

’ heard the officers’ version of the incident. advised that
he read a summary of the Christopher Commission Report in the
newspaper.

stated that he was born in ths b
| and his Social Security Account Number 1is

L
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b6
| Los Angeles Police b7C
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoina,

California, telephone number (818) 989- 8861, was lnte?fiffff:ﬁj

Department of Justice, Civil Rights Division Attorney
provided the following information:

| advised that he has been employed by LAPD for
[ [T=Turther advised that he keeps to himself and if an
incident does not affect him, he does not inquire into the
incident. [::::::]stated that he was not on duty the night of the
incident.

stated that he worked with Officer Powell one
day and worked with Officer Bresino on an off duty job, however,
does not really know them. advised that he does not know
Officer Wind or Sergeant K

stated that he followed some of the news
coverage-or—tme—rncident on television to include parts of the
trial. He watched testimonv from and California
Highway Patrol Officers. dvised that he did not watch
any of the defendant officers’ testimony.

stated that he did not read the arrest or use of
[%:fii:feport. He did not read any witness or officer statements.
(¢)

advised that he still does not know the officers’ version

.

nt and he does not care to since it does not affect
him. advised that he did not read the Christopher
Commission Report and he does not read the newspaper.

advised that he was never interviewed concerning
the incident and he never testified before State Grand Jury or
State court.

I L+atAi that he was born in |
Onl and his Social Security Accoun TUmber 1
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bé
b7C

Los Angeles Police
Department (LAPD), Newton Division, 1354 Newton Street, Los

Angeles, i iewed by Assistant United States
Attorney rovided the following

information:

advised that he knows the officers involved in
the incident on a professional level and spoke to some of them,
an o;;

however, not about the incident itself. stated that the
morning after the incident, he overheard icer (can not
recall who) make a comment "the duster we had to fight".

considers this to be the onl: first hand knowledge he has

regarding the incident. advised that any other knowledge
is based on the media, nd the station, and a
conversation he had with a Sergeant (name unreca%if%fszﬁstold
him that King had thrown officers off his back. | tated
that he heard an officer stated that Officer Wind said "I don’t
understand it, I’m doing by job as I was trained and a Sergeant
was there".

b6
b7C

stated that he followed the media coverage of
the incident by reading The LA Times everyday and watching
television. He watched the Trial on television, however, of the
defendant officers he only managed to watched Sergeant Koon’s
testimony.[ |advised that he was familiar with King’s
version of the incident from the media, however, he was not
familiar with the officers’ version until the trial.

stated that he did not read the arrest report,
use of force report, witness statements, or officer statements.
|ladvised that he scanned thr condensed version of
the Christopher Commission Report. as asked if any part
of the report stood out in his mind for example the section about
the King incident, replied "no" and he was not aware that
the report covered e King incident.

b6
b7C

|3
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advised that he is able to separate his

recollection or nis first hand knowledge from any other outside
source of information.

California,

|stated that he was born in] |

onj

Number is

|and his Social Security Account

b6
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b6
b7C

| Los Angeles Police
Departmen oothl ivision, Osbourne, Pacoima,
California, telephone number (818) 989-8861, was interviewed by
Department of Justice, Civil Rights DlVlSlon Attorney
provided the following information:

[ |advised that he has been employed by LAPD for b6
almost have been spent at Foothill b7c
Divisiom [ST he and Officer Powell| |
| and they socialize after work sometimes.

considers Officer Powell to be a friend. stated
that he knows Officers Bresino and Wind on a professional level.

was supervised by Sergeant Koon for six months.
advised that he spoke to
however, it was only to give them moral SUpporc.

b6

stated that he has not been interviewed B7C

[ffffffffty since he was off duty the night of the incident.

dvised that he is aware of the officers’ version of the
incident from all the talk at the station. He does not read the
newspaper, however, he did follow the media coverage of the
incident on television. [ watched testimonies from

| | He also watched the news summaries of the defendant
officers’ testimony.

hdvised that he did not read the arrest report,
use of force report, witness statement, or officers’ statements.
He did not read the Christopher Commission Report and was never
approached by any attorneys or employee representatives.

stated that he is able to separate his
recollection of his first hand knowledge from any other source of
information.

advised that he was born in| |
onl and his Social Security Account Number 1s

o &
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| |also known as a| |
| Los Angeles Police Department (LAPD), phone 213~
894-2485, was interviewed. Also present was Department of

Justice Attorney ] who conducted the interview.[::::]

provided the following information:

g:::]was assigned as | | at the Foothill
station during the time of the incident. He said that he knew

officer POWELL to see him, and that he did not know the other
involved officers, except to see them at "roll call". He first
heard of the incident in the news, and he never saw KING in
person.

was interviewed by the LAPD Internal Affairs
Division. During that interview, he was asked if, and how well,
he knew the defendant officers. He was also asked whether he was
aware of other complaints of mistreatment by persons arrested by
the LAPD. was shown no documents, nor was he advised of any
statements Made by others. He added that his recollection is
independent, and has not been affected or influenced by any other
sources.

has not been interviewed by the district attorney’s
office, the California Highway Patrol, or the FBI, prior to this
interview.

was not called upon to appear before the state grand
jury, nor was he asked to testify at the trial.

followed the investigation in the Los Angeles Times
and on terevrsion, but not regularly. He did not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

saw some of the trial on television, to include some
of the tesTTmony of all the defendants. He said that he was
unaware of the officers’ accounts of the incident prior to the
trial. He said that during the trial, the media reported of the
officers’ accounts, which he heard and/or read.

bé
b7C

b6
b7C

bé
b7C
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[:::]said that he has not spoken with the defendants, or
any other officers regarding this matter. He has had no access
to internal documents generated as a result of the incident. He
has not spoken with the defendants’ attorneys, or with
representatives of the Police Protective League.

provided his date of birth as

, and hlis SSAN as
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| | was contacted
telephonjcally at her place of employment, | |
was made aware of the official identity of the

interviewi ent. Thereafter, Department ice Attorney
| iconducted the interview and voluntarily

provided the following information.

[:::::;;:]advised that
Supervisor, wou be listening to the interview on their intercom
system.

recalled that she had previously been asked
questions about the personnel file of TIMOTHY EDWARD WIND on
April 18, 1991 by SA| |she told that
everything she knew about WIND was in the file!

| |__|knew WIND only aégén employee| |

did not watch the actual trial of the RODNEY
KING Case. She recalled seeing news clips of the trial and the
KING incident on the television.

> watched parts of the testimony on the
television news.

said the local newspaper had information on
the officer’s versions, but nothing that was not already on the
television news.

| was contacted by a
| PT The Los Angeles Times. She did not recall the
exact spelling of the reporter and did not recall when the call
was made.

| |was not contacted by the Los Angeles Police
Department on any occasion regarding the KING incident.

(telephonically) s
i i 1 — — —Lu%
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was not contacted by the District Attorney’s

Office.

Fid not have access to Los Angeles Police
Departme& documents, or any other information from the
Los Angeles Police Department.

was not contacted by any Defense Attorney’s
regarding the KING incident.

[;:::::::]indicated that she was contacted by the Los
Angeles Police Department regarding a background check of Officer

TIMOTHY WIND this contact was previous to the KING
incident and nly provided information that was
contained in WIND’S personnel file.

lhdvised she has not given out any information
regarding WIND besides the information contained in his personnel
file.

gave her date of birth as

b6
b7C
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l ] was interviewed. Also present
; was Department of Justice Attorne% | who conducted
} the interview. provided the following information:

| said he followed the investigation of the incident
on the television and through the newspaper. However, he

| indicated that after watching a little of the coverage, he just
| "let it go.! said he did not pay much attention to

| everything as going on.

|

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

| | katched some of the news regarding the trial, but

did not watch any of the live broadcasts. He saw none of the
defendants testify. He said that he did not know the officer’s
accounts of the incident prior to the trial.

b6
was not interviewed by the Los Angeles Police b7C

Department:

was not contacted by the District Attorney’s

Office.

did not have access to any Los Angeles Police
Department Documents.

was not contacted by any other agencies besides
the Federal Bureau of Investigation.

| [ Eaid his previous statements were based on his own
knowledge, separate from any media coverage.

| provided his date of birth as

(telephonically) )
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. b6
Westside b7C

Hospital, was interviewed at the United States Courthouse. Also
present was Assistant United States Attorney| |
who conducted the interview. [::::::]provided tThe following:

followed the investigation of the incident "a
little" on television, but did not read the Los Angeles Times.
She did not read the CHRISTOPHER Commission Report.

[;;::;::]has not been interviewed by Los Angeles police
or by the district attorney’s office regarding this matter. She

has been shown no documents reflecting statements made by others
involved in this matter.

watched some of the trial on television, to
include some of the testimony of all three officers. She was not
aware of the officers’ accounts of the incident prior to the
trial.

said that her recollection has not been
influenced or affected by anything she has learned since the
incident.

“

| rovided her date of birth as hnd
her SSAN as

)
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bé

Special Agent, Federal Bureau of b7cC
Investigation (FBI), 11000 Wilshire Blvd., Los Angeles,

California, was interviewed by Department of Justice, Civil

Rights Division Attorneyl provided the

following information:

advised that she did not follow the media
coverage Or thieé King incident on television or in the newspaper.
She did not watch the trial and is unaware of the officers’
version of the incident.

stated that she did not read the Christopher
CommissiOm REPOXT or the Internal Affairs Division Report.

Investigation on 6/25/92 at Los Angeles,California File# 44A-LA—119954—k:f15ﬂ;

bé
b7C

by SA Datedictated 7/2/92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.




® ®

FD-302 (Rev. 3-10-82)

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/26/92

Date of transcription

b6
a firefighter/dispatcher, Los Angeles b7C

Fire Department (LAFD), 200 N. Main St., phone 213-485-6185, was
interviewed. Also present was Department of Justice attorney

| who conducted the interview. [:::::::]provided

the following:

followed the investigation "a little" on
television, but read nothing, to include the CHRISTOPHER
Commission Report.

was interviewed by two FBI agents several
months ago, and by someone from the Los Angeles Police
Department. He said that he has not been provided with, nor has
he had access to internal documents of the matter.

b6
b7C

was not a trial witness, and knows nothing of
the trial. He did not follow the events of the trial in the
media. He has not been approached by anyone regarding this
matter. ‘

said that he not heard or read anything since
the incident to influence his recollection. He added that his
memory of his part in this matter is clear.

provided his date of birth as and

his SSAN as

(telephonically)
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|phone|1E was
interviewed Also present was Department or Justice attorney
who conducted the interview. provided the

following:

g::;:::]said that she did not follow the investigation of
the incident In newspapers or on television. She does read the

Los Angeles Times regularly, but she does not remember any
specific articles regarding the incident. She has not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

was interviewed by attorneys| |
(PH), of The district attorney’s office, several days prior to
her receiving a subpoena to testify at the trial. The attorneys
asked her about radio frequencies. She said she did not speak
with any defense attorneys, nor was she shown any statements of
others.

followed the trial on television, mostly on
Channel 11 (FOX). She did not know of the officers’ accounts of
the incident prior to the trial.

has not spoken with the defendants in this
matter. She sald that she briefly met officer POWELL at an
academy function, prior to the incident.

said that her knowledge of her part in this
matter has not been influenced by media coverage.

pbrovided her date of birth as

and her SSAN as
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. . bé
phone| | yas interviewed, Also b7C

present was Department of Justice attorney who
conducted the interview. provided the following:

followed the trial "a little", on television. She
did not read anything about the investigation, to include the
CHRISTOPHER Commission Report. She read nothing to reveal the
officers’ accounts of the incident.

was interviewed by two officers from the Los
Angeles Police Internal Affairs Division. She was asked about
the incident and about the officers involved. Her interview was
tape recorded, and was conducted about one year after the
incident, and prior to the trial. She said that she had nothing
to tell them, to include information about the KING case.

b6

saw some of the trial on television and some of the b7

testimony or officers BRISENO and POWELL. She was unaware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

has learned nothing since the incident to her
influence her independent knowledge. '

provided her date of birth as and

her SSAN as

(telephonically) :7
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| Los Angeles Police Department, b6
having been contacted at Devonshire Station, Devonshire Street, b7C
Los Angeles, California, was made aware of the official identity

of the interviewing Agent and nature of the investigation.

Assistant United States Attorney| | conducted the

interview after explaining that there was an ongoing

investigation on the Federal level of the RODNEY KING arrest.

advised that he is currently assigned to[ | zgc
[ | california. He provided
his date of birth asl| | and a Social Security
Account Number] | He indicated that he is| |

| | Los Angeles Police Department.

To the question of whether he had been interviewed by
law enforcement regarding the KING matter, Indicated that
he had talked to Internal Affairs on one occasion, to the
District Attorney’s Office one time, and he was placed under
subpoena for the local trial of the KING CASE.

For the Internal Affairs interview he had a Police
Representative present. On that occasion his statement was based
on his clear memory of the pertinent events and was unaffected by
media reporting, speculation by fellow deputies, or any other
external source of information. He was shown his booking
approval form but no other witness statements, documents, or
video tapes.

In his meeting with the District Attorney’s Office, he
was again shown the booking approval form but he did not view the
video, see any witness statements or any other results of
investigation.

He recalled that he was familiar with a general
approach of the parties in this case by reading newspaper
accounts, listening to television, and being exposed to other
reporting that was done in the media. ©None of this had the

Investigation on 6-26-92 . a Los Angeles, Californidie# 44A-LA—1199544:~'[éf:l'
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b7C

effect of changing his clear perceptions and recollection of the
pertinent events in question. He indicated that he was able to
differentiate his memory of the case from external sources of
information that were not part of his memory.

At trial he learned the defendant’s version of the case
for the first time by viewing portions of the trial on
television. Prior to that he was unfamiliar with the defendant’s
position or the position of the officers. He never talked to any
witnesses, to the defendant officers, except for THEODORE
BRESCINO. With BRESCINO there was only a short general
discussion of the case that did not go beyond general comments.
Particularly, BRESCINO when at Foothill Division, commented that
each person would have his own approach and defense in this case.

indicated that he never read the CHRISTOPHER
COMMISSION REPORT.

indicated that nothing outside of his own memory
would be substituted for his recollection of the pertinent events
in this case.

b6
b7C
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| |Los Angeles Police Department
(LAPD), 6240 Sylmar Ave., phone 818-989-6952, was dinterviewed.
sent was Assistant United Statgs2dtforney
who conducted the interview. provided the
olTowing information:

followed the investigation of the incident in the
Los Angeles Times and on television news. as read all of

the CHRISTOPHER Commission Report, to include the portion
regarding RODNEY KING. He said that he testified before that
commission, | | at
the time of the incident. He said that he was shown no
documents, to include the Internal AffairgDiuvicjon (IAD) report.
He saw none the IAD report in newspapers. said that his
knowledge of the incident is independent oTf the information in
the commission’s report or any of the media interpretations of
that report.l %aw some of the trial on television.

[::::giaid that he his sources of knowledge of the
incident were e "sergeant’s log" and the "watch commander’s
log" both of which he read. However, he did not read any
documents reflecting the officers’ accounts of the incident. He
did not discuss the matter with other officers, to include those
who witnessed the incident. He did speak with Sergeant
whose log he read, and he asked KOON what had happened. | ay
have seen the arrest report, but does believe the use of force
report was available during his tenure at Foothill.

| has not been interviewed by the LAPD, or by the
district attorney’s office. He has not been shown the officers’

statements regarding this incident.

nrovide his date of birth as and

his SSAN as

A
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Los Angeles Police-
Department (LAPD), 1663 Butler Ave. = =

interviewed. Also present was LAPD and
Assistant United States Attorneyl| l[who conducted
the interview. Provided the following:

followed the investigation "a little" in the
Los Angelés Times and on television. She has not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

| |has not been interviewed by either the LAPD or
by the district attorney’s office regarding this case.

saw some of the trial on television and saw
some of the testimony of all three defendants. He said that she
was not aware of the officers’ accounts of the incident prior to
the trial.

aid that she has a clear memory of some of
the events surrounding the incident, and her recollection is
independent of anything learned since the incident.

provided her date of birth as

and her SSAN as

bé
b7C
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b6
b7C

Los Angeles Police
Department (LAPD), 1358 Wilcox Ave., phone 213-485-4303, was

interviewed Also present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided

the following:

said that he did not follow the events of the
investigation on television or in the Los Angeles Times. He read
some of the CHRISTOPHER Commission Report, but does not remember
reading the portion referring to RODNEY KING.

has not been interviewed by the LAPD Internal
Affairs or Robbery-Homicide Divisions, nor by the district
attorney’s office. He has been shown no documents reflecting
statements made by others.

Hid not follow the trial in the newspapers or on
televisiOm, aItniough he saw some of officer KOON’s testimony. He
was unaware of the officers’ accounts of the incident prior to
the trial.

has learned nothing since the incident to
influence his independent knowledge.

provided his date of birth as

and his SSAN as

S
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Special Agent |Federal Bureau of b6
Investigation (FBI), currently assigned to the Phoenix Field b7C
Office, phone 602-650-3061, was interviewed. Also present was
Assistant United States Attorney | | who conducted
the interview. [ |provided the following:

followed the investigation in the Los Angeles
Times, and on television. He did not read the CHRISTOPHER
Commission Report.

[:::::]was assigned to civil rights investigation
initiated by the FBI as a result of the incident. He said that
he met with the Los Angeles Police Department (LAPD) Internal
Affairs Division several times, to discuss methods of procedure
for both agencies. He was not shown any statements made by other
officers, and he does not recall being shown any documents
reflecting statements of the defendants. He said that members of
the Robbery-Homicide Division may have been present at those
meetings.

also met with the district attorney’s office, in

an effort—Tto InMterview several California Highway Patrol

officers. However, the interviews were not conducted. During

those meetings was not shown any statements made by b6
others. b7c

saw none of the trial on television, but did see
some of TmE TOvVerage in newspapers. He said that he may have
seen articles describing the officers’ accounts of the incident
in the Los Angeles Times.

said that his recollection of his investigation
in this case 1s independent of any information he has learned
from other sources.

| laxovided his date of birth as , and
his SSAN

(telephonically) (
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| date of birth lsocial
security number| | was contacte elephonically at his

place of employment, the Los Angeles County Medical Center -
University of Southern California, (213) 226-4566. He was made
aware of the official identity of the interviewing agent and the
nature of the interview. Thereafter, DOJ Attorney |
directed the interview and voluntarily provided the

following information:

[::::::has not been interviewed by the Los Angeles Police

Departmen

t.

Attorney’

s Offi

has not been interviewed by the District
ce.

has not been interviewed by any of the Officer’s

Defense Attorneys.

Officer’s

invol

incident

from €

has not talked to RODNEY KING or any of the
ved in the incident.

advised that he heard bits and pieces of the
he television and from the newspaper, but does not

remember exactly what he w and read. He only watched recaps
of the trial on television said his observations were based
solely on his own memory and not on what he viewed from the

nedia.

has not seen or been exposed to any Los Angeles

Police D

overheard
wife.

aL LI

t internal documents.

did not personally hear the conversation that was

by,

a conversation between KING and his

has heard of the CHRISTOPHER Commission Reports,

bﬁt has n

T read

any part of them.

by

Investigation on 6/
|
|
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| Hdate of birth social
security number was contacted telephonically at her

place of employment, the Los Angeles County Medical Center -

University of Southern California, (213) 226-4566. She was made
aware of the official identity of the interviewing
nature of the interview. Thereafter, DOJ Attorney

bé
b7C

directed the interview and voluntarily provided the
following information:

has not been interviewed by the Los Angeles

Police Department.

has not been contacted by the District

Attorney’s Office.

The information provided by in a previous
interview with the FBI, concerning injuries to RODNEY KING, were
based on her own personal observations.

advised that she did not realize she had
seen Mr. KING until she saw his picture on the television.

| did not talk to any of the defendant
Officer’s and only knows of their versions of the incident from
what she has seen on television.

only saw parts of the trial on television
because she was usually sleeping. The parts that she did observe
were from news highlights.

did not keep up with the case through the

nhewspapers.

has not heard of the CHRISTOPHER Commission

Reports

has been employed as a nurse for almost

bé
b7C
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accompanied by his attorney
[appearea at the Los Angeles office of the United States
ATTOrney, 100 Spring, Los Angeles, Callfornﬂa———mha—lnternlem,
conducted by Depar Justice Attorney

commenced by makin aware of an ongoing federal

investigation of the KING matter involving pos51b1e deprivation
of his civil rights.

| hndicated that _he was born and has SSN
| He is currently g f]a551gned to
Los Angeles, California.

He has no first hand knowledge of the "King" incident
and has never talked to anyone knowledgable regarding the
pertinent facts of the case. He has heard rumor and speculation
from other officers but none of it was information from anyone in
a knowledgable positon to disclose pertinent details of the case.

Media reporting, including radio and TV stories, has
had no effect on his memory of the night in question. Nothing
outside his own memory has been substituted for his recollection
of the incident.

He does not believe he gave a statement to anyone
involved in compiling evidence in the case including Internal
Affairs, the District Attorney, LAPD homicide, or to his
superiors within the LAPD.

He did read the LOS ANGELES TIMES but it did not change
his memory of his limited involvement in the case.

He recalls nothing in the Christopher Commission report
that in any way became influential in his view or memory of the

case.

| . &7
Investigation on 6/29/92 at L,os Angeles, Californiaie# 44A-LA-119954 "=
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School Police Officer, Los Angeles
Unified School District, having voluntarily appeared at the
office of the United States Attorney, Central District of

California, 100 North Main Street, Los Angeles, California, mﬁs
interviewed by Department of Justice Attorney

Also present was | attorney,| |

provided his date of birth asl
and Soclial Security Number as r__Hé_TﬁHTEEted

that he has been a School Police Officer for and can be
reached at work at| |

To the question of what _sort of interviews he had been
involved in with law enforcement, indicated that he had
been interviewed by the School DiSTrict's Internal Affairs
Division, by the California Highway Patrol, by the District
Attorney’s Office, and on a second occasion by Internal Affairs
of the School District. Also, in a matter unrelated to the
investigation, he was interviewed by his employers administrative
people regarding the incident.

b6
b7C

recalled that in both Internal Affairs
interviews he claimed he went over the log that he prepared to
detail the events that occurred the night of the KING arrest. He
was not shown nor did he review any other materials in
anticipation of Internal Affairs interviews. Nothing was
disclosed to him by Internal Affairs interviewers and he was not
shown the video of the KING incident.

When contacted by the California Highway Patrol he
provided his own recollection of the pertinent events. His
recollection was not assisted nor was it influenced by any
materials outside of his own memory. The California Highway
Patrol did not display any witness statements to him and did not
disclose the position of any one in this case.

\
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The District Attorney went over the video tape but this
did not have the effect of changing his view of the case except
to add to his reliable recollection of the pertinent events. 1In
this as with the other discussion he had with law enforcement, he
did not have access to witness statements and the content of the
witness statements were not disclosed to him except in the
administrative hearing. Further, he did not have contact with
any District Attorneys or representatives of the defendants in
this case.

At trial, he was subpoenaed by both sides. He did not
testify. While he had a chance to see most of the trial and did
view most of the trial he had no advance knowledge of the
defendant’s account of the case or the position of the
prosecutor.

He did not read the CHRISTOPHER COMMISSION REPORT
except for some excerpts in the LOS ANGELES TIMES and this did
not have the effect of changing his memory of the pertinent
events in this case.
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b6
in the presence of his attorney, b7cC

voluntarily appeared at the Los Angeles Office

of the United States Attorney, 100 North Spring Street, Los
Angeles, California. Thereafter, he was made aware of the
official identity of the interviewing Agent and his interview was
conducted by Department of Justice Attorney

: provided his date of kixth acl |
[:::::] and Soclal Security Account Number as e

indicated that he has been a Los Angeles Unified School District
Police Officer for the past| He indicated that he was

|on the night of the KING incident.

He recalled that he gave statements to several agencies
involved in the KING matter including the District Attorney’s
Office, California Highway Patrol, the Unified School District’s
Internal Affairs Section, the Grand Jury, and in an
administrative proceeding to the Unified School Board.

With the District Attorney he was not shown nor did he
review any documents in anticipation of providing information.
At that interview he had not seen the video of the KING arrest.
The information he provided on this occasion was based
exclusively on his memory of the pertinent events unaffected by
external sources of information or the views or speculation of
others.

The California Highway Patrol did not exhibit any
documents to him nor did he review any materials in anticipation
of discussing the matter with them. His statement was based
solely on his memory of the pertinent events unaffected by
external sources of information or the views or speculation of
others regarding this matter.

In discussion of the case with the Los Angeles Unified
School District Internal Affairs Section, they did not provide
any documents for his review. He did not review any witness

Investigation on 6—-29-92 a L,os Angeles, Californidile# 44A—LA-119954’F'\§\\
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statements nor did they disclose any information provided by any
witnesses. He indicate that he was not provided anything to
prepare him for the interview and he relied solely on his
reliable recollection of the pertinent events unaffected by the
views or speculation of others.

At the Grand Jury he was never exhibited any witness
statements or other documents that disclosed the results of
investigation in this case. When he went into the Grand Jury to
testify he viewed the tape. He indicated that nothing that he
read or saw, that none of the opinions or speculations of others
were substituted for his own memory of the pertinent events.

In a second interview with Internal Affairs, he
continued to provide information based only on his own memory.
He was able to distinguish and differentiate his own memory from
external sources of information. Internal Affairs does not
disclose the defendant’s position or the prosecutor’s position or
account of pertinent events in this case.

In an administrative hearing conducted by his employer,
prior to the hearing of the facts, he reviewed an administrative
package which consisted of his event logs, arrest reports,
sumparv Internal Affairs interviews, and statements provided by
the He was provided no other substantive materials
except the synopsis of the District Attorney interviews. None of
this information changed his memory of the pertinent events and
he clearly differentiated these materials from his own memory.

indicated that while he was contacted by

Defense Attorney] | who exhibited the

transcript, this transcript was provided only to

reconstruct pertinent events that occurred on the night of the

arrest in question. None of this had the effect of substituting
observations for his own.

He first became aware of the officers account of the
case when he watched the trial. After viewing the trial he was
still able to differentiate his own memory from what was
presented at trial as to the pertinent events in question.

He read the CHRISTOPHER COMMISSION REPORT in summary
form in the newspaper. Nothing reported had the effect of
changing or altering his reliable recollection of the pertinent

bé
b7C
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| was contacted telephonically at his place of

pusiness, | | was made aware of the
official identity of the interviewing agent and the nature of the
investigation. Thereafter, Department of Justice Attorney

[directed the interview and]| [voluntarily

provided the following information:

said he followed the investigation of the
incident on the television and through the newspaper.| |
only saw bits and pieces of the trial on television.

[ "]has not read the CHRISTOPHER Commission
Report.

did not see any of the defendants testify in
the RODNEY KING trial. He also said that he did not know the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

b6
[ 1advised that he may have talked with some b7c
people previously regarding the KING incident but did not recall
who or when. Also, the information he gave would have been the
same as that given during this interview.
| |does not recall being interviewed by the Los
Angeles Police Department.
[ ]was not contacted by the District Attorney’s
Office.
| |did not have access to any Los Angeles Police
Department internal documents.
| |recalls talking to an unidentified person
about|
(telephonically) ’1532‘
Investigation on 6/29/92 at Los Andgeles, CA File# 44A-1A-119954 "k o
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did not read any Los Angeles Times articles
regarding the incident.

dvised that his previous statements were
based on his own Knowledde, separate from any media coverage,
noting that everyone in was surprised about the incident.
[::::i%:] thought it was out of character for TIM to have "those
kind of tendencies".

[::::::::]was not contacted by any defense attorneys
regarding the incident. b6
b7C
[::::::::]does not recall being contacted by the Los
Angeles Police Department Internal Affairs Division.

| does recall being contacted by a reporter,
however, he does not recall who the reporter represented.
[:::::::j]advised that he did not really have anything to say,
because they "wouldn’t get a sensational story from hin'".

[ | provided the following background information
on himself. | |date of birth isi ] and social
security number | |has been with the
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[ | was ggn;gg;gf telephonically at his place of
business, He was made aware of the official

identity of the interviewing agent and the nature of the

investigation. Thereafter, DOJ attorney | directed
the interview and [_____ ] voluntarily provided the following
information:

advised that he has not been contacted
directly by the Los Angeles Police Department. However, TIMOTHY
WIND is a personal friend of LARIMORE. LARIMORE has spoken to
WIND several times both prior to and after the RODNEY KING
incident.

[:::::::]has not read the CHRISTOPHER Commission
Report.

[ ]aid not watch the trial, however, he followed
the trial from brief newscasts and articles in the paper.
advised that someone, name not recalled, had sent an
article from | prior to the trial, in reference to
TIMOTHY WIND. However, the article dealt only with WIND’s
background, not his version of the incident.

[vas not contacted by the District Attorney’s

Office.

|was not contacted by any defense attorneys
involved 1n the trial.

did not have access to Los Angeles Police
Department internal documents.

advised that his previous statements regarding

TIMOTHY WIND’s background were based solely on his personal
knowledge. [
that took place with TIMOTHY WIND.

had no information besides the conversations

(telephonically)

Investigation on 6/29/92 at Los Angeles, CA File # 44A-LA-119954'*;’/§£%
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| | advised he had no knowledge of any of the
other officers’ versions of the incident. ,

| |provided the following background information:

He has been with| |
[previously served as a
| His date

of birth is and social security number| |
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Police Services Representative, Los
Angeles Police Department, was interviewed at the United States

4 ice in Los Angeles. The interview was conducted by
gn_Attaorney with The Department of Justice, Civil
Rights Division. voluntarily provided the following
information:

concurred that on March 27, 1991, she was
interviewed by Internal Affairs Division (IAD) of the Los Angeles

Police Department. does not recall who conducted the
interview, but state at a representative

iﬁffi:he Police Protective League, was present on behalf.
e

stated that she did not prepare for the interview and all
r statements were based on her Eff:ffjsonal memory. She did not

consult any reports or documents. stated she was only
worried about her job.

[:::::]concurred that on March 29, 1991, she was
interviewed by the District Attorney’s Office. She recalled that
the interview was recordedJ[::::ffhdvised that her statements
during the interview were clearly from her own memory.

concurred that she was again interviewed by the
District Attorney’s Office on June 14, 1991. Her statements
during the interview were made clearly from her own memory.

advised that she spoke with Attorney[::::::::]
IOor approximately three minutes, for a "verification
TIrcervIew, " prior to giving her testimony on 4/6/92. |
indicated that her statements were made from her own memory,
however, since over one year had passed since the time of the
incident, she could only remember generalities about the night of
the incident, not specifics.

advised that she has only exchanged pleasantries
with the defendant Officer’s, such as "Hi, How are you doing?"

b6
b7C

b6
b7C

bé
b7C
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has not received disciplinary action from the
has read parts of the CHRISTOPHER Commission
Report, but this has not influenced her in any way. She indicated
that she has not seen any other internal reports or documents
concerning the incident.
followed the media coverage of the KING incident
"off and on." She is not a "dedicated trial watcher." She further
advised that she does not really read the newspaper.
stated that she has not been interviewed, except
for the ! INterviews mentioned above. She further advised that
her statements during the four interviews were made from her
first hand knowledge and she was not influenced in any way.
has heard the defendant Officer’s versions of
their storres;but does not remember their whole stories.
b6
remembers Stacey Koon’s version of the incident b7C

because she overheard Koon talking to a Lieutenant in the station
on the night of the incident. The conversation that she overheard
concerned Koon’s version of the "use of force" that was used.
Tffiiflthat the conversation was at the Watch Commander’s
ice.
as clear as 1
way by others.

advised that her memory of the conversation is not
used to be, but she has not been influenced in any

provided her date of birth as and
her social security number as
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Los Angeles Police

Department (LAPD), phone 818-362-9303, was interviewed Also
present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided the following:

bé
b7C

did not follow the investigation in the Los
Angeles Times or on television news. He has not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

has not been interviewed by Los Angeles
police or by the district attorney’s office regarding this case.
He has not been shown any written statements made by others, nor
has he been told of statements made by others. He has not
discussed this investigation with other officers.

| |did not follow the trial regularly, although b6
he did see some of officer BRISENO’s testimony. He did not know b7¢C

the officers’ accounts of the incident prior to the trial.

said that he has not been influenced by media
coverage of the incident, and his knowledge is independent.

| | provided his date of birth as
and his SSAN as
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b6
National Toxicology Laboratory, 1100 b7C

California Ave.,

4250, wags _interviewed. Also present was Department of Justice
attorne |, who conducted the interview.

Bakersfield, California 93304, phone 805-322-

provided the foll

newspapers OF on
Commission Report

this matter. He
findings of the 1
those results had
the district atto
regarding this ma

closely, %

not beé&rmr—TmrrUerT

owing:

did not follow the investigation in any
television. He did not read the CHRISTOPHER

has not been interviewed by any agency regarding
said that he spoke with reporters regarding the
aboratory regarding the PCP/drug screen after

been released. He has not been in contact with
rney’s office or any of the defense attorneys
tter.

b6

followed the trial on television, but not brc

in newspapers.

said that his knowledge is independent and has
ed by any other sources.

provided his date of birth as and

his SSAN as

Investigation on 6/30/92
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b6

| |Deputy Sheriff, Los Angeles Sheriff’s brc

Department (LASD), 213-226-4563, was interviewed. Also present
was Assistant United States - dttarney| | who
conducted the interview. provided the following:

[:::::::]followed the investigation in the Los Angeles
Times and on television. He did not read the CHRISTOPHER
Commission Report, although he saw excerpts in the newspaper.

b6
b7cC

has not been interviewed by Los Angeles police
or by the district attorney’s office regarding this matter. He

‘ has not been shown any documents reflecting statements made by

| the defendant officers, nor has he been told of such statements.

‘ saw some of the trial on television, to include
‘ some testimony from all of the defendants. He was unaware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial.

incident is not clear, he said that his recollection has not been
influenced by anything learned from other sources.

| provided his date of birth asg and

his SSAN as

|
Although his memory of the events surrounding the

(telephonically) .W
Investigation on 6/30/92 a Los Angeles, Ca. File # 44A~LA-~119954 ’k—-lﬁ ‘
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| was contacted telephonically at his residence,

| wvas made aware of the official identity of the
interviewling agent and the nature of the investigation.
Thereafter, Department of Justice Attorney| |
directed the interview and[_____ Jvoluntarily provided the
following information:

has not had any previous interviews concerning
the RODNEY KING incident.

has not spoken with TIMOTHY WIND since before the
incident.

b6
[ ]only followed the KING case briefly on CNN News. B7C

[ lhas not heard TIMOTHY WIND’s version of the
incident.

advised that all statements he has made during
this interview and any statements he may make in the future will
be based on his own memory and not influenced in any way by other
sources.

| ave the following background information. His
date of birth is | _and social security number is

|
(telephonically) ) ,?g
Investigation on 6/30/92 at _Los Angeles, CA File# 44A-T.A-119954 {*15 -
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| was_contacted telephonically at his place of

employment, | was made aware of the
official identity of the interviewing agent and the nature of the
interview. Thereafter, Department of Justice Attorney

directed the interview and[ | voluntarily
provided the following information:

H_________lggngurxgd_;haﬁ he had recently spoken with
FBI Agent advised that any statements
that were made to were based on his own knowledge and
perceptions, not influenced by any outside sources.

[ |has not had any previous interviews
concerning the KING incident.

| only watched the KING incident a few times on
the television news and then did not follow the events closely.

| | has not had any contacts with TIMOTHY WIND
since long before the incident.

| | advised that any statements that he has made
prev1ously, and any statements he makes in the future, are, and
will be, based on his own personal knowledge.

| |prov1ded the followin background
information. His date of birth is a i
number is

Investigation on 6/30/92 at Los Angeles, CA File # 144A—LA—119954’*;fk€%%
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bé
b7C

currently assigned
to the West Los Angeles Police Station, 1663 Butler Avenue, Los
Angeles, California, was contacted at his place of work and
informed of the official identity of the interviewing Agent and

natnre of the investigation. He was accompanied by| |
The interview was conducted by Department o

Justice (DOJ) Attorne Thereafter,
provided the following information:

At the outset DOJ Attorney indicated that no be

prosecutive decisions hadrheen_made in the ongoing investigation b7C
of the RODNEY KING case. more fully identified himself
as beind born having Social Security Number

During the period of time in question he was assigned
to the Foothill Division. He recalled that he was interviewed on
two occasions by Internal Affairs of the Los Angeles Police
Department, that he was also interviewed by the District
Attorney, and prior to trial by the defendant’s attorneys.

In the first contact with Internal Affairs, he did not
recall being exhibited any documents, including witness
statements, statements of the defendants, or of any other
involved party in this case. He recalled providing a complete
disclosure of the information that he was aware of based entirely
on his observations and the statement was based entirely on what
he saw at the scene. He was shown the tape of the arrest and he
had a clear recollection of the pertinent events involved in the
case and was able to differentiate his memory from external
sources of information.

In his second interview with Internal Affairs, he was
provided a succinct summary of his prior statement to Internal
Affairs. He was not shown any documents and did not review any
materials in preparation for this interview. On this occasion,
as in the first interview, he provided information based entirely

Investigation on 6-30-92 a Los Angeles, Californiie# 44A-LA—119954“£;{QKD”
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on his clear recollection of the pertinent events and was able to
reliably recall those events and keep them separate from external
sources of information.

b6
indicated that he did not discuss the case b7C

with any of the defendant officers and that the position of the
defendant officers was never disclosed to him by any source
including fellow deputies. He indicated that in preparation for
the trial that he was contacted by the attorneys for the
defendants including the attorney representing Officer WIND,
KOON, and POWELL. The defendant’s attorneys did not provide him
with any documents but they did furnish a transcript of his
statement that he had provided previously to the District
Attorney. He indicated that he did not discuss this case with
any of the defendant officers and that the defendants officers
account of the pertinent events in this case were not disclosed
by their attorneys. He indicated that any contact with these
attorneys had no effect on his reliable recollection of the
pertinent events.

bé

indicated that he did see media reporting of o

the case and saw televisions coverage of the trial. He indicated
that he saw just about all of the defendant officers testimony.
Prior to seeing them testify, he was unaware of their position in
the case, their defense, or their account of the pertinent
events.

He indicated that he was never a witness or the subject
of any of the LAPD’s administrative proceedings. Further, he
never read any witness statements nor did he view any of the
contents of any of administrative determination regarding
misconduct of any involved officers in this case. He indicated
that he is able to reliably distinguish and differentiate his
memory from all outside sources of information.

While he believes he read some portions of the
Christopher Commission Report he did not read the chapter that
related to the KING case.
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| L 1 =
— ]

[Telephone number|

| | was intervi t of Justice, Civil Rights
Division Attorney provided the

following information:

| hdvised that he was employed by the Los

ice Department (LAPD) for| land
He stated that he did not _like what was happening
o) € Department after the King case so a little

earlier than planned.

ladvised that he knows Officer Powell and
Sergeant (Sgt) Koon on a professional 1eve1.| |stated
that Officer Wind came to talk to him after the video tape came
out on the news, |told him not to talk to anyone, to get
an attorney, and not to lie. He has seen Wind since ar:d_has._____I
spoken to him on a personal level, for moral support.
advised that he spoke to Officer Bresino on two occasions, one
being the night of the incident and the other at a graduation

| ceremonv on June 16. 1991 At the aradnation. Bresino told |
b6
This was the first b7c
1na1catlon| |had of what Bresino’s defense was going to
be.
. b6
does not read the newspaper, however, he did b7C
watch the news coverage of the incident on % ision, to include
testimony given by the defendant officers. advised that

he was furious when he watched Officer Bresino’s testimony on
television because it contradicted a conversation he had with
Bresino after the incident. spoke to all four Defense
Attorneys about this conversation and he ended up testifying at
the state trial. [ ]stated that at no time did the Defense
Attorneys try to influence his memory and he was not shown any
documents of any kind.

jol

Investigation on 6/30/92 at T.,os Angeles,CaliforniaFie# 44A-1A-119954 —
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stated that he did not read the Christopher
Commission Report., He did not read the arrest or use of force

and he did not read any witness or officer statements.
advised that he was not approached by any agency or
employee representative regarding the King incident.

tated that any statement that he were to make
would be on his memory and no other source of

information.

advised that he was born lon
and his Social Security Account Number 1is

b6
b7C

b6
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| | Los Angeles Police
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
California, telephone number (818) 989-8871, was interviewed by
Department of Justice, Civil Rights Division Attorney
provided the following information:

| |advised that she has been employed by LAPD for
5)

| which | |were spent at the Foothill
Division. She is currently working with| |

tated that she was first interviewed by Internal
Affairs Division at the end of March, 1991, at which time she was
shown her log and the video tape of the incident. advised
that the statement she gave w?f;ffjﬁd on her memory arornie and no

other source of information. tated that IAD interviewed
her a second time in early April, 1991, wher; was given a
paraphrased version of her first interview. | |advised that
her statement was based solely on her memory and no other source
of information. | ladvised that she was represented by her
Attorney |and employee representative | |

stated that IAD was the only agency that spoke To her
Tegarding the King incident, and she was not approached by any
attorneys or employee representatives.

advised that the only newspaper she reads is METRO
and that is only occasional. She watched parts of the trial on
television to include Officer Powell’s testimony and Sergeant
Koon’s testimony. She is a friend of Officer[fe::::] however,
she was not aware of the defendant offjicerc! version of the
incident until she watched the trial. stated that she did
not speak to any of the defendant offiCérs and did not read any
witness or officer s 1its. She did not read the arrest or
use of force report. advised that she read portions of the
Christopher Commission Report, however, the only part that she
recalls is the section on MDT messages.

b6
b7C

b6
b7C

b6
b7C
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stated that she was not disciplined and she did

not attend any Police Protective league meetings.

would be pasea
of information.

advised that any statements that she were to give

solely on her own recollection and no other source

stated that she was born in on

| and her Social Security Account Numbe is[::::]

bé
b7C




FD-302 (Rev. 3-10-82)

L L

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/1/92

Date of transcription

| L | brc

was

—Interviewed at the United States Attorney’s Office in los
Angeles, California.[____ ]was made aware of the official

identity of the interviewing agent and the nature of th
i iew. Thereafter, Assistant United States Attorney,

directed the interview and voluntarily provided
the following information:

concurred that he had previously been
interviewed by The Federal Bureau of Investigation in April,
1991.

has not been interviewed by the Los Angeles
Police Department regarding the KING investigation.

) has not been interviewed by the District
Attorney’s Office, nor by any other agencies or individuals,
concerning the KING investigation.

advised that his previous interview with the
FBI concefned only Patterns of Civil Rights Violations in the

LAPD.

l kollowed the case through television news and bé
through € newspaper. He advised that he only watched parts of b7C
the trial on television.

|has not spoken with any of the defendant
Officer’s since before the incident.
' |does not recall the Officers’ versions of the
KING incident.
has heard of the CHRISTOPHER Commission
Reports, bu as not seen or read then.
- . = ()
Investigation on 7/1/92 at 1,0os Angeles, CA File# 44A-LA-119954
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advised that his previous statements were
based solely on his own knowledge and experiences, not influenced
by the KING incident] jhhas not been influenced by any
media coverage or by any other outside statements.

p:ayidedjthe following background information.
IHis date of birth is and social securitv number
|
I

I
in the Los Angeles Police Department] Jin the
Academy, and the rest of the time assigned to the]

b6
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| | University of
Southern California - Los Angeles County Medical Center, 1200 N.
State St., phone 213-226-6712, was interviewed. Also present was

the | . EJand Assistant
United States orney [[who conducted the interview.

provided the following:

E::::::::]followed the investigation in the Los Angeles
Times, but not on television. He has not read the CHRISTOPHER

Commission Report.

has not been interviewed by any other agency
regarding this matter. However, he was telephoned by the
district attorney’s office and asked if he had had conversations
with RODNEY KING while he was attending to his injuries. He was
not called upon to testify at the trial.

followed the trial "a little" on television
and read about 1t 1n the paper. He was aware of the accounts of
the officers and KING from the media coverage of the trial. He
was unaware of the officers’ accounts of the incident prior to
the trial. He has had no conversations with police regarding
this matter. He does not recall any specific articles which
dealt with the officers’ accounts of the incident.

[::::::::]said that his memory of the incident is based
upon independent knowledge, and has not been influenced by any
other sources.

[orovided his date of birth as and
his SSAN as

y
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|LOS ANGELES POLICE
DEPARTMENT, Wes alley Area ation, was contacted

telephonically at his place of employment, (818) 989-8541.
| [was made aware of the official identity of the

interviewing agent and the natuyre

of the interview. Thereafter,

Department of Justice Attorney

directed the

interview andl voluntarily provided the following

information:

has not been

Affairs Division.

before the Grand Jury.

interviewed by LAPD Internal

has not testified at the State Trial or

Administrative matters during

only handled
tha KTNG 1nvest1gatlon.|

and did not review internal information. He simply turned

over documents to those individuals that were investigating the

case.

did not have

access to Witness Statements.

'The Statements were considered confidential information and he
simply turned the material over to the investigating parties.

nly contact with any of the Officer’s was
with KOON. emembers that Internal Affairs was trying

to contact KOON and KOON called

to relay a message to

Internal Affairs. indicate at his involvement in
the contact was purely Administrative in nature and nothing to do

with any substantive material.

katched parts of the trial on television and
saw parts ’s and BRISENO’s testimony. He did not

watch their entire testimony, Jjust parts of them.

(telephonically)

Investigation on 7/1/92 at Los Angeles,
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did not talk to any of the defendant
Officer’s prior to the trial about their versions of the
incident.
only heard the Officers’ versions from
television and rs. Nothing about their versions
"stuck out" in mind.
has read parts of the CHRISTOPHER Commission
Report, mostly dealing with MDT messages. He did not recall
anything having to do with the KING incident.
advised that his actions or conversations zgc

are independent from any media coverage, and are not influenced
in any way by outside sources.

contact with any of the Officer’s on the
scene was minimal and he can keep his perceptions independent of
influence from outside sources.

|provided the following background
informatTom. HIS date of birth is] and social security
nunber is] | has been with LAPD for
I I
And he worked at Foothill Division from early
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Los Angeles County
Sheriff’s Office (LASO), County USC Medical Center, Jail Unit,
(213) 226-4563, was interviewed at her place of employment,
County USC Medical Center.[  |was made aware of the official
identity of the interviewing agent and the nature of the
interview. Thereafter, Assistant United States Attorney,

directed the interview and[:::::::Poluntarily provided the
olTowing information:

has not been interviewed by the Los Angeles
Police Department.

has not been interviewed by the District
Attorney’/s OIrice.

has not been interviewed by Internal Affairs of

the LAPD.

followed parts of the incident and trial on
television and in the newspapers.

is familiar with the CHRISTOPHER Commission
Report, but has not seen or read them.

is only familiar with KING’s version of the
incident from media coverage.

has a general idea of the Officers’ versions.

advised that nothing has influenced her memory.
Her statements are based solely on her personal perceptions.

were invbIveo.

Hvised that she was not on duty when KING was
brought in and she thought he was "just another patient."

has not had any contact with the Officer’s that

b6

b7C

b6
b7C
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tne—terevision clip of the incident.

She current

ryworxs—h

a
e

d social secur

only realized that she had dealt with KING after

provided the following background informatiqgn

ity number is
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Special Agent, Federal Bureau of
Investigation, 11000 Wilshire Blvd., Los Angeles, California, was
interviewed by Department of Justice, Civil Rights Division
Attorney provided the following
information:

| advised that he occasionally followed the media
coverage © e King incident, however, he did not read the b6
defendant officers’ statements which was published in the Los b7C
Angeles Times newspaper. stated that he did not read the

Christopher Commission Report, or any arrest/use of force
reports.

advised that he is not aware of the defendant
officers’ version of the incident.

- {forniam +-{61
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bé

California Hi b7C
(CHP) , was interviewed. Also present was CHP

nd attorney both representing

The interview was conducted by Assistant United States
Attorney| | The interview was held at the law
office of GEORGE MCDONALD and Associates, 1318 Fair Oaks Ave.,
phone 818-799-9544., brovided the following:

b6
followed the investigation on television a b7C

bit, but did not read the Los Angeles Times. He has not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

has not been interviewed by Los Angeles police
or by the district attorney’s office regarding this matter.

saw some of the trial on television, but saw
only some of officer KOON’s testimony. He was unaware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial. He was
not told, shown, nor had he read any statements of the officers.

said that his knowledge of the incident has
not been influenced by media coverage. He has learned nothing
since the incident to influence his recollection.

b6
b7C

provided his date of birth as
and his SSAN as |
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b6
Los Angeles County b7C

Sheriff’s Office (LASO), County USC Medical Center, Jail Unit,
(213) 226-4563, was interviewed at his place of employment,
County USC Medical Center. as made aware of the official
identity of the interviewi and the nature of the ‘
interview. Thereafter, Assistant United States Attorney,l
directed the interview and voluntarily provide e
ollowing information:

b6

[::::::]has not been interviewed by anyone besides the B7C

FBI, regarding the RODNEY KING incident.

followed parts of the incident and the trial
from both television coverage and the newspaper.

has heard of the CHRISTOPHER Commission Report,
but has not read any part of it.

[::::::]has only heard the Officers’ versions of the
incident from television and the newspapers.

| has only heard KINGs’ version of the incident 23
from television and the newspapers. ¢

only recollection that KING was at the Medical
Center was a phone inquiry from the newspaper, name of paper not
recalled.

has not spoken with any of the Officer’s who
were invoIved in the incident.

statements are not influenced by any outside
sources and they come solely from his own memory.

provided the following background informati
i of birth isl and social security number is
He has been Sheriff’s Department for

Investigationon 7 /2/92 at Los Angeles, California&ie# 44A-LA-119954 "# ‘ (@q
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years, and his current assignment for He
currently works thel shift.




-1-

FD-302 (Rev. 3-10-82)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/6/92

Date of transcription

b6

California Highway Patrol b7C
CHP was interviewed. Also present was cHP | |
and attorneyLU__f_a_SE_f___ng both representing
Assistant Unite ates orney |

conducted the interview, which was held at the law office of
GEORGE MCDONALD and Associates, 1318 Fair Oaks Avenue.
provided the following:

followed the investigation a bit on
television, but did not read the Los Andgeles Times. He has not
read the CHRISTOPHER Commission Report.

b6
was interviewed by the Los Angeles Police b7C
Internal Affairs and Robbery-Homicide divisions. A
representative of the district attorney’s office sat in on one of
the interviews, which were conducted sometime between March 5-10,
1991. During the interviews, he was neither told nor shown any
statements made by others regarding this matter.

saw some of the trial on television, to
include some of the testimony of all three defendants. He was
unaware of the officers’ accounts of the incident prior to the
trial.

Isaid that his knowledge of the incident is
independent; not been influenced by anything he has

learned since that time.

Iﬁrovided his date of birth as be

. - b7C
and his SSAN asl | He added that he could be contacted
+thronah hig atrtnrngy

phone
Investigation on 7/2/92 a S. Pasadena, Ca. File# 44A-LA-119954 'KII?O
b6
b7C

by SA Date dictated 7/6/92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.




FD-302 (Rev. 3-10-82) l I

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/6/92

Date of transeription

| was 1nterviewed. Also present was Assistant United
States Attorney| | who conducted the interview.
provided the following:

and as such, followed the investigation regularly in the Los
Angeles Times, the Daily News, and on television. He has a copy
of the CHRISTOPHER Commission Report, and has read parts of the
report, to include those dealing with the RODNEY KING incident.
He said that he has not been influenced by the findings of the
commission. His knowledge of the incident is independent of the
report.

[:::::::]has not been interviewed by Los Angeles police
or by the district attorney’s office regarding this matter.

[:::::::]watched all of the trial, to include all of the
defendants’ testimony. He was unaware of the accounts of the
incident of officers KOON, POWELL, or WIND. He had not seen
written statements of the above officers accounts, nor was he
shown statements by anyone.

I |
account _of the incident prior to the trial. He said, however,
that] [of statements made by
the other officers.

[ |caia that his knowledge of the incident is from
and has not been influenced by any other

sources.

Inravided his date of birth as

and his SSAN as

-1
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, Los Angeles
Police Department (LAPD), Rampart Division, telephone number
(213) 485-4063, was interviewed bv Denartwent of Justice, Civil
Rights Division Attorney provided the
following information:

| lhdvised that he has been employed by LAPD
for | | He stated that he was interviewed by

Northeast Detectives concerni isode with King after the
incident on March 3, 1991.i pdvised that he was not
asked any questions regardi nal incident.l |
stated that he tape recorded the interview and his sTatement was
based solely on his own recollection.

| |advised that he did not follow the media
coverage o e incident in the newspaper or television. He did
not w ial because it was shown during his sleeping
time. advised that he was not familiar with the
defendant officers’ version of the incident, however, he heard
that the officers were just trying to defend themselves.

| |stated that he did not read any of King’s
arrest reports or use of force reports. He did not read any
witness or officer statements. advised that he did
not read the Christopher Commission Report, however, he did hear
general things about its contents.

stated that he was subpoenaed to testify at
trial by Assistant District Attorney White, however, he was told
to leave. | ladvised that he was not approached by any
employee representatives, attorneys, or other agencies with
exception of a prior FBI interview.

advised that any statement that he were to
give would be based solely on his memory and no other source of

information.
Investigationon _ 7/2/92 at Los Angeles,CaliforniaFie# 44A-LA-119954 -k—’}/l ?.'
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b6
Los b7C
Angeles County Sheriff’s Office (LASO), County USC Medical ‘
Center, Jail Ward, (213) 226-4563, was _contacted at his place of
employment, County USC Medical Center. was made aware of
the official identity of the interviewIng agent and the nature of
the interview. Thereafter, Assistant United States Attorney,
| [directed the interview and voluntarily
provided the following information:

has not been interviewed by anyone besides the
FBI, regarding the RODNEY KING incident.

has not followed the KING incident in the Los
Angeles Trmes,TIor in any other newspaper.

' Followed parts of the incident and the trial on b6
the telev . b7C

is not familiar with KING’s version of the

incident.

| s briefly familiar with the Officer’s versions
of the KING incident, but only through the television reports.

l has not spoken with any of the Officer’s who b6
were invoIvVed in the incident. b7C

has not read any parts of the CHRISTOPHER
Commission Reports.

advised that his perceptions are based only on
his memori€s, not on any conversations with others or media

coverage.
provide e following background informatdi igc
His date ©Ff birth is and social security number is
His current assignment is the|
(telephonically) . ,1£?
Investigation on 7/6/92 at Los Angeles, Californidie# 44A-LA-119954’*;fl {
b6
b7C
by SA Datedictated 7/6/92
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Los Angeles Police
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
California. work telenhone number (818) 989-8861, home telephone
number was interviewed by Department of Justice,
Civil Rights Division Attorney provided
the following information:

| Edvised that he has been | |
| e stated that he might have been contacted by
the Federal Bureau of Investigation (FBI) or Internal Affairs
Division (IAD), he cannot recall which. urther stated
that this contact was not a formal interview and no statement was
given. [::::;]advised that he was not contacted by any other
agency or individual concerning the King incident.

advised that he followed the media coverage of
the incidént by reading The LA Times and Daily News, however, no

particular article stands out in his mind. stated that he
watched the news on television and watched the trial on channel
11 (FOX). advised that he watched the two California

Patrol Officers’” testimony and Officer Powell’s testimony.

[:::::]stated that he never spoke to the defendant
Officers about the incident. advised that he heard
versions of the incident from talk around the station, however,
he first heard the officers’ version of the incident from
watching the trial.

[:::::]stated that he did not read the arrest report,
use of force report, witness statements, or officer statements.
He did read parts of the Christopher Commission Report, however,
cannot recall which parts he read.

hdvised that his memory has remained independent
from outside sources and his recollection has not been

influenced.
Investigation on 7/6/92 at Los Angeles,CaliforniaFie# 44A-LA-119954 !
by SA Date dictated 7 /8/92
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|Office of -the Los

Angeles County District Attorney, Bureau of Investigations, 210
W. Temple St., phone 213-974-9859, was interviewed. Also present
was U.S. Department of Justice attorney who
conducted the interview. provide =) :

another investigator from his offi

interviewed RODNEY KING on 7/1/91, along with

faT=MA |

In

preparation for that interview,

Eaid cthat he did not use

statements made by others, or reports of other agencies regarding
this matter. He added that he has not seen statements made by
He did not see any reports of

others, to include the defendants.
any kind regarding this case.

did not follow the investigation or the trial on
television or in the Los Angeles Tines.

He saw no statements of

the defendant officers in the newspapers.

said that his only source of knowledge is the

video tape of the incident. His role in this matter was the one

interview conducted with KING.

provided his date of birth as

b6
b7C

b6
b7C

bé
b7C

bé
b7C

- " ~
Fie# 44A-LA-119954 k;l’lﬁ;
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b6

Los Angeles Police

Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,

b7C

California, telephone number (818) 989-9961, was interviewed by
Assistant United States Attorney provided the

following information:

b6
advised that he has been employed by LAPD for b7C

Jat the

Foothill Division. | !stated that he knows the police
n the

officers involved i

inag incident and he has spoken to them

to give them moral support. advised that he did not speak

to the officers

involved aboUt the incident itself since the

were under strict orders not to speak to anyone about it.

further advised

that he did speak to other officers about the

incident in general.

stated that he followed the media coverage of the b6

incident and watched the trial on television. He did not read b7cC

the newsp
reports. Tfff:ff

d he did not read the arrest or use of force
advised that he did not read any witness or

officer statements. stated that he did read portions of

the Christopher

Commission Report, however, he cannot recall

which portions he read.

version OL ;;e incident as well as King’s version from watching

bé

stated that he was familiar with the officers’ B7C

the news on television. further stated that the facts of
the pursuit were presentem—Tto officers at roll call.

advised that he has not been interviewed by any

agency or individual regarding the King incident.

stated that any first hand knowledge that he may

have, would be relate based on his own memory and no other source

of information.

Investigation on 7/6/92
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Los Angeles Police Department
(LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima, Califorr,ifr

wor hone number (818) 989-8861, home telephone number |
rwas interviewed bv Department of Justice, Civil Rights
Division Attorneﬂ provided the following

information:

| |advised that he has worked as a
Foothill for| | He believes it may have been Internal
Affairs Division (IAD) that interviewed him approximately one and
a half months ago. E:f:::::]advised that IAD asked him if he had
seen the passengers, the ones arrested with King, sitting on the
bench outside the jail waiting to be booked.

stated that he did not speak to the officers
involved in the King incident and was not aware of the defendant
officers’ version. He did not read any reports or statements
regarding the King incident.

advised that he does not read the newspaper,
however, he did watch the news on television and parts of the
trial. He stated that he did not read the Christopher Commission
Report.

advised that any statement that he were to give
regarding the King matter would be based on his own recollection
and no other source of information.

I |stated that he was born in
and his Soclal Security Account

Number 1s

Investigation on 7/6/92 at L,os Angeles,California File# 44A-LA-119954fk;f/ ]
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|Los Angeles County
Sheriff’s Office (LASO), was contacted at his place of

employment, the LASO Linwood Substation, (310) 537-6111.
was made aware of the Official identity of the interviewling agen
and the nature of—the interview, Thereafter, Department of

Justice Attorney directed the interview and

voluntarily provided the following information:

[::::::]has not been contacted by anyone besides the
FBI, regarding the RODNEY KING incident.

does not recall seeing KING on the night of the

incident.

' [:::::]followed some of the television coverage of the
KING incident. He saw some of the Officer’s testimony, but does
not recall exactly what he watched. He saw "a little bit of
everything" on the television.

[:::::::]is not familiar with the Officer’s versions of
the KING incident and does not really care. He does not know any
of the Officer’s personally and has not had contact with any of
them.

has not had access to any internal LAPD
documents and has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

[::::::]advised that his statements are based on his own
experiences and are not influenced by others.

provided the following background information.
th is 1 and social security number is
has been al an

previously served for in Long Beach as a

(telephonically)

Investigation on 7/7/92 at Los Angeles, Californidile # 44A—LA—119954‘P"
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I |
| | was contacted telephonically at his place of
employment, | | wvas made aware of the official
identity of the interviewing agent and the nature of the
interview. Thereafter, Department of Justice Attorney
directed the interview and[_____ |voluntarily provided the
ollowing information:

[:::::::]advised that| |Use of Force

Policy that is being considered for adoption by the Department of
Justice.

has not been contacted by other agencies
regarding the KING incident. He was called by some reporters, but
did not talk to them.

b6
watched parts of the television coverage on CNN, b7C

but did not see the Officer’s testimony.

E:::::].has not read the Los Angeles Times and has not
followed much of the story in other newspapers.

does not know the Officer’s versions of the
incident.

[::::::]has not read any parts of the CHRISTOPHER
Commission Report, and has not had access to any LAPD internal
documents.

[ | advised that] |

(telephonically) J (rpq
Investigation on 7/7/92 at Los Angeles, Californiavile# 44A-LA-119954 =
by SA Datedictated 7/7/92
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Licensed Vocational Nurse (LVN), the b7C
Los Angeles County Medical Center-University of Southern
rgalgfgxnlﬂ, was contacted telephonically at her residence,
She was made aware of the official identity of the
interviewlng agent and the nature of the interview. Thereafter,
Department of Iustice Attorney| directed the

interview and voluntarily provided the following
information:

[::::::;]has not been contacted by any other agencies or
reporters regarding the KING incident.

[::::::]has followed the case closely, but her memory is
not influenced in any way by media coverage or by statements of
others.

)
! b6
|
?
|

[ lhas read articles in the Los Angeles Times, but b6
her memory has not been influenced by any of the articles. b7cC

does not know either KING’s version of the
incident or the Officer’s versions personally, only from what she
has read and seen on television. In either case, her memory has
not been influenced by the media coverage.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

watched the whole KING trial, but her memory is
still independent of the coverage.

b6

advised that any statements she may make in the b7c

future will be based on her own memory, not influenced by any
external sources.

proyided the following background informatipn
fE&;Dati OIr BIrTh is and social security number is
She has been at the Los Angeles County Medical Center

for

(telephonically) lg{)
Investigationon 7 /7 /92 at Los Angeles, Califoxrnidie# 44A—LA—119954’k;: >
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| Nursing Attendant, Los Angeles County

Medical Center-University of Southern California, was contacted
telephonically at her place of employment, (213) 226-4566. She
was made aware of the official identity of the interviewing agent
and the nature of i

Justice Attorney
voluntarily provi

Thereafter, Department of
directed the interview and

1ded the following information:

has not been contacted by anyone previously,

regarding the KING incident. This interview was the first with

the FBI.

television and

briefly watched parts of the KING coverage on
in the newspapers.

viewed one day of the KING trial, testimony of a

Doctor that she works with.

the KING

Report.

T

mcIaent.

has

Oof Birth i

She has been a Nursing Attendant for

advised that she did not have anything to do with

not seen or read the CHRISTOPHER Commission

provided the following background information.

and social securitv number is

Investigation on 7/7/92
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7/8/92

Special Agent, Federal Bureau of —

b6
b7C

Investigation, 11000 Wilshire Blvd., Los Angeles, California, was
interviewed by Department of Justice (DOJ), Civil Rights Division

Attorney]

informatTorms

provided the following

stated that early on in the King investigation,

he received various notifications from the DOJ not to read or

watch the media coverage of the incident.

request.

officers’ statements.

He abided by this

advised that he did not read the defendant

stated that he read the table of contents,

appendix, and training section of the Christopher Commission

Report.

confirmed that he had informed Attorney
of the aboveImrormation during a conversation on May 1, TI99Z-

Investigation on 7/7/92

by

» 3 ’L' i %: 2‘
at L,os Angeles,CaliforniaFile# 44A-LA-119954 g

SA

Date dictated 7 /8/92

b6
b7C

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.




FD-302 (Rev. 3-10-82) l l

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription

7/8/92

| Special Agent, Federal Bureau of

Investigation, 11000 Wilshire Blvd., Los Angeles, California, was

interviewed by Assistant United States Attorney (AUSA)
| provided the following information:

stated that he saw very little of the

television news coverage of the King incident since he was at the
FBI Academy in Quantico, Virginia at the _ti further
stated that he did not watch the trial. advised that he

did not read The LA Times or the Christopher Commission Report

advised that he did not read the defendant

officers’ statements and he is not aware of their version of the

incident.
[::;::::gconfirmed that he had informed AUSA of
the above information during a conversation on May 18, 1992Z.
Investigation on 7/7/92 at L,os Angeles,CaliforniaFie# 44A-LA-119954 "K\

by SA Date dictated 7 /8/92
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| | Los Angeles Police Department
(LAPD), currently assigned to the Metropolitan Division, phone
213-485-4091, was interviewed Also present was Assistant United

ttorney| who conducted the interview.
advised of the following:

[:::::::]followed the investigation in the Daily News,
but not regularly, and he did not read the Los Angeles Times. He
did not watch television regarding this matter. He did read
parts of the CHRISTOPHER Commission Report, but not those
concerning the RODNEY KING case.

has not been interviewed by LAPD, or by the
district attorney’s office.

!saw some of the trial on television, to include
the testimony o he defendants. He was not aware of the
officers’ accounts of the incident prior to the trial. He said
that he was not shown, nor did he hear or read any statements
made by the officers. He said that he did not talk to fellow
officers regarding the incident.

said that his knowledge has not been influenced
by the media, and his recollection is independent of other
sources of information.

|provided his date of birth ag

and his SSAN as|

(telephonically)

bé
b7C

b6
b7C

alt
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Los Angeles Police
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,

California, (818) 989-8871, was intervi of
Justice, Civil Rights Division Attorney

provided the following information:

| |§dyiseg that he has been emﬁloyed by the LAPD
for at the Foothill

Division. He is currently working]| |

| |l h nwnvnrsz I_l

advised that he was interviewed by Internal
Affairs Division (IAD) at which time they made him watch the .
video tape of the incident. He was asked to identify officers i
the video and he was asked about his duties that night.
stated that at no time was he shown any type of documents and tThe
statement he provided was based solely on his memory. He did not
have an employee representative or an attorney present during
this interview. [;:::;:gadvised that IAD contacted him by
telephone at a later date to ask him a couple more questions
which he answered based on his memory alone and no other source
of information.

stated that he followed the media coverage of
the incident by occasionally watching the news. He does not read

the newspaper. He watched po::’1t;.1.s;zns_sz;E_i'J.':l.g_:lz:l.”..i.sa.l_LQ_iangig____|
testimonies by Officers Powell
I

as not aware of the defendant officers’ version

of the incident before the trial. advised that he did not
speak to any of the officers involved 1n the incident and he was
not approached by anyone’s employee representative or any other
agency. stated that he did not read the Christopher
Commission Report, the arrest or use of force reports, nor
witness or officer statements.

by

SA Date dictated 7/9/92
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. bé
Lake View b7C

Terrace, California, phone| | was _interviewed. Also 4
present was Department of Justice attorney who
conducted the interview. advised orf H

followed the investigation on television, but
not in the Los Angeles Times. He has not read the CHRISTOPHER
Commission Report. He said that he watched most of the trial on
television.

has not been "formally" interviewed by any
agency, to include Los Angeles police or the district attorney’s
office. He said that there have been numerous persons from the
media in the area since the incident. He has spoken with many

| people, but has not been '"quoted" by anyone. He has many friends

| who are police officers and he has discussed the incident with
them. He said that he has not been shown any statements made by
the defendants. He has not spoken with any of the defendants’
attorneys.

b6
b7C

said that his recollection of the comments he
has heard as a result of the incident has not been influenced by
the media.

| |provided is date of birth as

(telephonically) // (@
Investigation on 7/8/92 a _Los Angeles, Ca. File # 44A-LA—119954-;;7’°
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Los Angeles Sheriff’s Department

(LASO), Los Angeles County Medical Center Jail Ward, 1200 North
State Street, Los Angeles, California, was interviewed by

Department of T

1stice, Civil Rights Division Attorney

provided the following information:

advised that aside from an interview by FBI

agents, e has not been contacted bE any individual or agency

regarding the King incident.

urther advised that the

statement he provided the FBI was based solely on his memory and

no other source

of information.

advised that he does not read The LA Times, he

reads the ToTtar San Bernardino Newspaper.g:::::::]stated that he
watched portions of the state trial on television to include
testimony by Officers Bresino, Powell, and Sergeant Koon. This
is the first time he became aware of the officers’ version of the

incident.

advised that he did not read the arrest report,

use of force report, witness statements, or Officer statements.

He d4id not read

the Christopher Commission Report.

stated that he worked the night of the incident

and remembers seeing King, however, he does not recall any of the
officers present at that time. advised that he does not

know the defendant officers.

stated that his memory has not been influenced

by anyone or anything and any statement that he were to make in
the future would be based on his own recollection.

stated that he was born in

on |

| and his Social Security Account Number 1s

Investigation on 7/9/92
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| date of birtq Los
Angeles County University of Southern Californ Medical
Center, 1200 North State Street, Los Angeles, California, work

telephone number (213) 226-6707, home telephone number |
was interviewed bv Denartment of Justice, Civil Rights
Division Attorney provided the
following information:

| ldvised that he was| |

| while RKing was at the medical center. | [was
Interviewed by Internal Affairs Division (IAD) at _which time he

was asked about King’s condition and treatment. tated
that the o) s IAD gave him were King’s medical records
to review. never read any arrest reports, use of force

reports, witness statements, or officer statements. | |
advised that the statement he provided to IAD was based on his
own recollection.

| |stated that he did not follow the media
coverage of the incident, although, he did WaInh_sIate]trial
testimony from a Doctor and Officer Powell. advised
that he was not aware of the officers version of the incident
until he watched some of Officer Powell’s testimony.
stated that he does not know the defendant officers and he never
spoke to any of then. further stated that he did not
read the Christopher Commission Report.

| |advised that he was interviewed a second time
by a man with a briefcase. however, he cannot recall what agency
this man was with. stated that he was also interviewed
by Assistant District Attorney White.

!advised that with the help of King’s medical
records to retfres is memory, he would be able to testify as to

his own recollection.

Investigation on 7/9/92 at Los Angeles,California Fie# 44A—LA-119954-ka
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Los Angeles County
Sheriff’s Office (LASO), County USC Medical Center, (213) 226-
as contacted at her place of residence, | |
| was made aware of the official identity of the
interviewing agent and the nature of the interview. Thereafter,
Department of Justice Attorney| |directed the
interview and voluntarily provided the following
information:

[::::::]has not been contacted previously regarding the
KING incident.

has not been interviewed by LAPD or Internal

Affairs.

has not had contact with any of the Officer’s or
their Attorney’s.

viewed segments of the trial on the television.

does not recall the defendant Officers’

testimony, but vaguely remembers hearing some of what BRISENO
said.

does not read the Los Angeles Tines.

has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

[ ladvised that any statements she may make in the
future will be based on her own memory, independent of anything
she has read or heard about the KING incident.

[:::::::]provided the following background information.
Her date of birth is[ | and social security number is

| was on duty as an| |the night of the
KING incIdent.

b6
b7C

bé
b7C

bé
b7C

(telephonically) -—L"‘ dg@]
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has requested that any future contacts be made

through her place of employment, (213) 226-4563.
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| | b6
| [telephone number | | b7e
was 1nterviewed by Department of Justice, Civil Rights

DIVISion Attorneq provided the following
information:

| |advised that Defense Attorney contacted be
him asking| |if he would look at all of tf aterial and b7c
give him his opinion. E:::::::]went to Attornev house
where he also met Sergeant (Sgt) Koon. stated that he

_viewed the video tape several times and was told by Attor

that he had more material which he would send to
advised that he received and reviewed the following:
rand jury transcripts, arrest and use of force reports,
and the audio tape of the pursuit.

[;::::;;:]stated that he told the attorney he was not
interested in e officers’ version of the incident since he

bases his opinion on the District Attorney’s (DA) case and its

witnesses testimony. elaborated that his opinion was
based gn the followina: FTrial testimony by California Highway
Patral trial testimony by

| The video tape, and department publications on use or

force to make sure the standards have not changed.| |

advised that he did not read the defendant officers’ statements b6
or summaries thereof. He has never met the officers except for b7C
Sgt Koan and he did not know what their testimony would consist

of. assumed that the officers would try to be consistent
with their arrest report, however, he never expected them to

testify.

tated that he receives The Los Angeles Times
daily and the Police Departments Blue Line publlcatlon, however,
does not recall reading any officers’ statements in either of
ined that in thq
which resulted in further
advised that for the months of

bé
b7C
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l J]and he did not follow the media coverage of the King

incident. He did not read the Christopher Con eport,

however, he read the summary in The LA Times. istated
that he remembers having read the part about excessive use of
force, racism, and sexism. He did not recall having read the

section on the King case.

| ladvised that he has spoken to Defense Attorneys

once on separate occasions. He also met
Attorney Ton one occasion. stated that at no
time did he discuss the officers’ version of the incident with
the Defense Attorneys.

advised that he was born in on | |

and his Social Security Account Number 1Is

b6
b7C

bé
b7C

b6
b7C
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bé
b7C

an investigator from the Los Angeles
County District Attorney’s Office, phone 213-974-3626, was
inter Also present was a Department of Justlce attorney,
| who conducted the interview. onfirmed
information_previously provided to during a meeting in
May, 1992. provided the folTowIngT —

| said that he did not follow the investigation in
the Los Angeles Times. He has had no contact with the Los
Angeles Police Internal Affairs Division, regarding the facts of
this case. He has not read the CHRISTOPHER Commission report,
although he did review a portion of the summary. The summary did
not provide him with any new information on the investigation.

did not interview one of the expert witnesses, bé
e added that he has "stayed clear"™ of all b7C

Information regarding the issue.

(telephonically) J’\ f,\q‘) {
Investigation on 7/13/92 at Los Angeles, Ca. File# 44A~LA-119954 ™ ’
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b6
deputy district attorney, Los Angeles b7C

County District Attorney’s Office, phone 213-974-3891, was

interviewed lso present was Department of Justice attorney
who conducted the interview.|:|1a.s_
confirming intrormation which he provided to attorney bn

5/2/92. provided the following:

said that his office policy prevented him
from reading the Los Angeles Police Department (LAPD), Internal
Affairs Division (IAD) reports. As such, he said that he did
not read the IAD reports. In addition, he said that he did not
read of the investigation in the Los Angeles Times.

I lsaid that he read the CHRISTOPHER Commission b6
Report. However, the copy provided to him did not contain the b7C
officers’ statements.

said that although he had dealings with IAD,
he had no such dealings relating to this investigation or the
trial.

(telephonically) Kﬁzu
Investigation on 7/13/92 at Los Angeles, Ca. File# 44A-1LA-119954 "L— -

bé
by __SA| Date dictated 7 /13 /92 b7C

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.




FD-302 (Rev. 3-10-82) . .

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/14/92

Date of transcription

office phone 714-857-1248, was 1lnterviewed.

sent was Assistant United Stateg Attorney| |
who conducted the interview. provided the
following:

did not follow the events of the investigation in
the Los Angeles Times. He saw some television news coverage, but
does not recall anything specific. He has not read the
CHRISTOPHER Commission Report. He does not recall reading any

statements made by the defendants which may have been published zgc
in newspapers.
[::::]ihas not been interviewed by the Los Angeles Police
Department. He was interviewed by the district attorney’s office
after his name had been submitted by defense attorney | bé
He was neither shown nor told of statements made by e b7C
officers.
did not follow the trial, although he saw excerpts.
on television. He said that he testified at the trial as an
expert witness. Prior to the trial, he reviewed KING’s medical
records, surgical reports, and the video tape of the incident.
was unaware of the officers’ accounts of the incident prior
to the trial.
brovided his date of birth asl |
his SSAN as and his home phone ag
(telephonically) ‘qﬁa
Investigation on 7/14/92 at _Los Angeles, Ca. File# 44A-1.A-119954 ,k i
b6
by SA Date dictated 7/15/92 b7e
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. bé
Los Angeles Police b7C

Department (LAPD), Parker Center Division, telephone number (213)
485-4091, was advised as to the identity of the interyiewing
De artment of Justice, Civil Rights Division Attorney
[ land Federal Bureau of Investigation Special Agent
| provided the following information:

advised that he testified at the state trial of b6
California vs. Powell as an expe the use of force, on behalf b7c
of Sergeant (Sgt) Stacey Koon. dvised that he did not base

his opinion on the Grand Jurv transcripts that were provided to

him by Attorney stated that he wouldn’t have

had to have read the grand jury transcripts to form his opinion

since his opinion was based on the incident itself, the v1deo

tape, photographs used at the state trial, tralnlnq bu] s,

and | | did

not cite any other sources upon which his trial testimony was

based.

b6
advised that he also listened to Sgt. Koon’s b7C

testimony and had conversations with Sgt. Koon.

tlso provided dates upon which he would be able to
meet witl

torneys handling the federal investigation,
stating that Attorney |wou1d accompany him to any meeting.

(telephonically) ,F%L{
Investigationon 7 /14/92 at_Log Angeles,California File# 44A-LA-119954"k:h '
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b6
, date of birth| Transportation b7C

Services Bureau, Sheriff’s Department, 441 Bouchette Street, Los
Angeles, California, telephone number (213) 974-4561, was
interviewed hv Denartment of Justice, Civil Rights Division
Attorney |provided the following
information:

| [:;;::;::]advised that he has never been interviewed bé
| regarding e Ring incident. b7C

3 stated that he does not read The Los Angeles
| Times and he did not read the Christopher Commission Report.

i advised that he does not know any of the four
defendant officers and he has never read their statements.

stated that he watched some of the trial
coverage on television.

b6

|

i

Investigation on 7/14/92 at T,os Angeles,California File# 44A-LA-119954°%:ﬂﬁ§r
b7C
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| date of birtH l |

Internal Surveillance Detail Division (I8D), Los Angeles Police
Department (LAPD), Los Angeles, California, telephone number
(818) 562-6551, was interviewed by Department of Justice, Civil
Rights Division Attorney| provided the

following information:

he was workKing 1ir
a statement from King.

advised that at the time of the King incident,
) the Internal Affairs Division (IAD) and he took

stated that he ordered and was

present when Police photographs were taken of King.

obtained medical records and statements from Doctors who treated

further stated that he gathered a urine sample from
King and set up interviews of Police Officers although he did not
conduct any of those interviews himself.

King.

any of the

ITficers’/

advised that he does not recall having read

statements and he did no is interview
questions of King on any of these statements. stated that
he based his interview questions on the video Tape and simply

asked King what_had happened.
interview with

Attorneys

conducted the King

and this INTErVIEwW wWas tape recorded.

e did speak to Assistant District
however, he did not testify at the

state grand jury or the trial.

Investigation on 7/14/92

at 1.os Angeles,CaliforniaFie# 44A-LA-119954 "'k-—l@t'
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bé
b7C

Los Angeles Police Department
(LAPD), Foothill Division, was contacted telephonically at his
place of employment, (818) 989—8861.[:::::gwas made aware of the
official identity of the interviewing agent and the nature of the
interview. Thereafter, Department of Justice Attorney
directed the interview and voluntarily provide e
ollowing information:

has been interviewed previously by the FBI
regarding the KING incident, but has not been interviewed or
contacted by any other Law Enforcement Agencies.

has not been contacted by LAPD Internal Affairs
regarding The KING incident.

was not on duty the night of the KING incident. igc

did not follow the media coverage of the KING
incident very closely. He saw highlights on television, but does
not read the paper regularly.

[:::::] did not watch any of the trial on television.
[::;:;]has never worked with any of the defendant
Officer’s an as not socialized with any of the Officer’s.

does not know the Officer’s versions of the KING

incident.

has not discussed the incident with any of the
Officer’s who were present at the scene of the incident.

has not read any of the CHRISTOPHER Commission

Report.

b6
went on b7c

(telephonically) ,€r7
Investigation on 7/14/92 at 1,os Angeles, Californidile# 44A—LA—119954”¥L“ X
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has never seen any internal documents or witness
statements concerning the KING incident.

provided the following backgrm.r,nsj._a.nsi_I )
biographitcar Intormation. His date of birth _is and social
security number is His rank is| | and he has been
with LAPD since| —
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Research Psychologist, SOUTHERN
CALIFORNIA RESEARCH INSTITUTE, was contacted at her place of

employment, 11912 West Washinfton Boulevard, Los Angeles,

California, (310) 390-8481. as made aware of the official
identity of the interviewing agent and the nature of the
interview. Thereafter, Assistant ited States Attorney,

directed the interview andl voluntarily provided the
following information:

has not been contacted by the Los Angeles Police
Department (LAPD) regarding the KING incident.

was contacted by the District Attorney’s Office
regarding the KING—incident, but she does not recall the identity
of the individual. gave the individual a copy of

[ [ and was later contacted telephonically
concerning personal background information on

| was retained by defense counsel in the KING case
and testified at trial.

[::::::]has not seen any internal LAPD documents
concerning the KING incident.

E;;;:;;lhas not met with any of the defendant Officer’s
and has hanged "pleasantries" when passing in the

hallway.

E;;::::]has followed media coverage of the KING case
through Television and the newspapers, however, she concentrated

mostly on issues relating to her field of expertise.

[:::::]has a full copy of the CHRISTOPHER Commission
Report, but has only read small parts of it.

Hoes not recall whether she was contacted by a
defense|;;;;;;;; before or after the trial had begun.

Investigation on 7/14/92 at L,os Angeles, Califoxrnidile# 44A-LA—119954'k;—
by SA Date dictated 7/15/92
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your agency.

b6
b7C

b6
b7cC

bé
b7C

98

b6
b7C




o . | .

FD-302a (Rev. 11-15-83)

44A-1L,A-119954

Continuation of FD-302 of , On 7 / 14 / 92 , Page

bé
b7C

viewed only brief highlights of the trial on
television; =n& does not generally watch television.

does not know KING’s version of the incident.

does not know the Officer’s versions of the

incident;

| has only viewed the segment of video that was
shown on television.

hdvised that her version of the KING incident
comes from several sources and she feels she has an
"understanding"” of what happened.

[:;:::]has had several conversations with other
Professionals concerning the KING incident. However, there was no
"objective or agenda" involved in these conversations.

advised that her conversations were based on
"common KniowIedge," not on internal documents or statements made
by any of the individuals involved in the KING incident.
referred to her discussions as "more or less the opinions o e
people with whom she conversed."

provided the following backgrownd—anﬂ—1
biographiTal InTormpation. Her date of hirth ig and chial

security number is

b6
b7C

bé
b7C

Research Institute and has worked with the Institute s1nce|
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bé

| | for the Los Angeles County b7C

District Attorney’s (DA) OIrice, phone 213-974-3880, was
interviewed. Also present was Department of Justice attorney
| | who conducted the interview. | confirmed
€ information previously provided to oI 572/92.
advised of the following:

said that the DA’s office injtj an
investigation upon learning of the incident. said that he

dealt only with the Robbery-Homicide Division o e Los Angeles
Police Department (LAPD) in this case. He was not shown any
statements of the defendant officers.

!said that he monitored the Los Angeles Times for bé
articles relevant to the KING case, and advised his staff of the b7cC

articles, warning that they not read them. He added that he did
not read articles referring to the statements of the defendants.

read portions of the CHRISTOPHER Commission
report, but refrained from reading those pertaining to the KING

case.
(telephonically) lqé?
Investigation on 7/15/92 at Los Angeles, Ca. File # 44A—LA-119954'K’ {
bé
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an investigator for the Los Angeles 230
County District Attorney’s Office, phone 213-974-3637, was
rlnter¥leued*__?lso present was Department of Justice at'orney
who conducted the interview. hdvised of
the following:
b6
|said that he did not closely follow the events b7C
in the Lo geles Times or on television. However, he said that
he recalls reading the defendants’ statements in the Times. He
added that he completed his portion of the investigation long
before those statements were published. He said that his
knowledge of the investigation was not affected or influenced by
the published statements.
has not read the CHRISTOPHER Commission £$c
Report. He sard that he was involved in the
interviews, but was not advised by any statements made
by the defendant officers. Further, never told| |
that he had read the statements of the defendan
officers:
(telephonically) #;f@ﬁﬁﬁ
Investigation on 7/15/92 at Los Angeles, Ca. File# 44A-LA-119954~
b6
by SA Datedictated 7/15/92 b7C
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of the Los
Angeles Police Department (LAPD), phone | was
i i present was Assistant United States Attorney
who conducted the interview. provided

€ rollowing:

said that he followed the investigation in the
Los Angel€s Times and on television. He did not read the
CHRISTOPHER Commission Report.

was not interviewed by the LAPD Robbery-
Homicide Division, or by the district attorney’s office. He
spoke with someone from the LAPD Internal Affairs Division at the
trial, but was neither shown nor told of any statements made by
the defendants.

spoke with the defense attorneys prior to the
trial. owever, he was not told of, nor was he shown any
statements of the defendants. He said that he has spoken with
one defense attorney since the trial; who
represented officer WIND.

| Eaid that he was unaware of the officers’
accounts of the incident prior to the trial. He said that his
knowledge as an expert witness is based upon his years of
experience | He said that his knowledge of the
subject matter| |lhas not been influenced or
affected by other sources of information.

provided his date of birth asl

his SSAN as]| | his home address as b
| | and home phones as
[FAX) -

Investigation on 7/15/92 a L,os Angeles, Ca. File# 44A~LA-119954
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b6
having been contacted at his place of work p7C

at the Foothill Station, 12760 Osborne, Los Angeles, California,
was made aware of the official identity of thi:;ffjrviewing Agent
e

and nature of the_investiaation. Thereafter, provided his
date of birth as| and his Social curity Number as

. !was accompanied by|
for the interView which was conducted by Department of Justice
Attorney|

|1nd1cated that he was off-duty the night of the
KING incident and came on the next morning. He first became
aware of the incident in Channel 5 television news reports and in
the talk around the Foothill Station. He indicated that none of
the people that speculated about the incident were able to
provide an accurate account because they were not knowledgeable
regarding the incident.

With the exception of LAURENCE POWELL, | |

he never had a working relationship with

the other defendants in this case. He described his relationship
with POWELL as friendly but not particularly close. He never
learned the defendant’s account of the incident in question from
the defendants or from any other knowledgeable source. He
indicated that he had no contact with the four defendant officers

after the incident. He ipdicatad that at ano time he ha? f b6

b7C

personal association with however, he
never disclosed any of the pertinent events regarding the
incident in question.

Prior to trial, he was unaware of the defendant’s
position or potential defense in the case. Further, he was never
shown any results of investigation of the Los Angeles Police
Department (LAPD) or any other agency to include witness
statements or other accounts of the arrest of KING.

He was never interviewed by anyone in law enforcement,
by any defense attorneys, nor by anyone else in a formal setting.

N}
Investigation on 7-7-92 a L.os Angeles, Californi#ie# 44A-LA~-119954 ’K’W

by

b6
b7C

SA Date dictated 7-20-92

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agency.




FD-302a (Rev. 11-15-83) I

44A-LA-119954

b6

Continuation of FD-302 of ,On 7-7-92 , Page 2 b7C
. bé

He watched some of Officer POWELL, KOON, b7C

other testimony in the trial of the four officers in the KING
case. None of this testimony made a particular impression or
stands out in his mind.

[::::]read a summary report of the Christopher
Commission Report; however, nothing in that summary left a strong
impression on his interpretation of the events in question.
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| ate of birth Social
Security NumEer| having been contacted at his place
of work at the Foothill Station, 12760 Osborne, Los Angeles,
California, was made aware of the official identity of the
interviewing Agent and nature of the inquiry. Thereafter,
Department of Justice Attorney| | conducted his
interview as follows:

He indicated that he has been with the Los Angeles
Police Debartment (T.APD) | | |is

and is also supervised by| |

He indicated that he has never provided a statement or
been approached by the Los Angeles Police Department’s Internal
Affairs Division, by Homicide, or by any other unit of the police
department regarding the RODNEY KING incident. Further, he
indicated that he is not in a knowledgeable position regarding
this matter and has no pertinent information to disclose;
accordingly, he has not been approached by defense attorneys, nor
by any other interested parties in the RODNEY KING incident.

He recalled that he has never had more than a very
brief personal or professional association with any of the four
officers involved as defendants in the case. He has never had a
discussion with anyone knowledgeable regarding the case. He has
only heard speculation and rumor about the case. Further, he has
never had access to any results of investigation conducted nor
any witness statements or other evidence compiled in the case.

While he saw some of the trial, including the use of
force testimony and he viewed some of the television coverage of
the defendant’s testimony, prior to the trial, he was unaware of
the defendant’s account of the pertinent events in this case.

He believed that none of the media reporting had any
influence on his perception of the case, and that while there was
some speculation by fellow officers that were not in a

bé
b7C

bé
b7C
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knowledgeable position as to the facts, that none of this
speculation revealed anything nor was it a disclosure of any
information since persons engaged in the speculation were not
knowledgeable regarding the pertinent facts.

He indicated that he did see a summary of the
Christopher Commission Report but none of the results of the

Christopher Commission’s investigation left an impression on his
memory.
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| | Los Angeles Police Department Eg
(LAPD), Parker Center, telephone 485-4091, contacted writer ¢
telephonically on July 14, 1992. was ca..'!..]..'i.ns:[_.:‘i.Q1:_.'Eesi.ea:.a.l_______I
Bureau of Investigation (FBT) Specilial Agent
left a message for advising as follows:
asked that writer inform[:::::::]that he would not Esc
be able to interview with]| hntil Monday July 20, 1992,
because KOON'’s Attorney,]| [wvanted to be present at the
interview. He further advised that| |would not be available
until Monday July 20, 1992.
informed writer that he would be in his office
after 6:00pm on July 14, and would know at that time when he and
could meet with
[::::lasked that writer have contact him later
in the day on July 14, 1992.
(telephonically) Cé/
Investigationon ~ 7/14/92 at Los Angeles, Californidile# 44A~-LA-119954 ~7K'&’
b6
by SA Date dictated 7 /14 /92 b7C
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TASERTRON, 900 East

John Street, Suite H, Banning, California, 92220, telephone (714)
992-9072, was 1nterv1ewed at The United States Attorney's Office,

Los Angeles, California. He was made aware of the official

jidentities of the

interviewing agent and DOJ Attornevy

as well as the nature of the interview. |
oruantarily provided the following information:

has not previously been interviewed regarding

the KING incident.

Police Department

KING cases

He has not been contacted by The Los Angeles
(LAPD), or by The District Attorney’s Office.

has not had any other interviews regarding the

watched television and read the newspaper

regarding ;;e ;;;G incident.

did not watch the defendant Officer’s testify

at the State Trial, and only watched highlights of the trial.

KING incident.

experie

does not normally read The Los Angeles Times.

has not heard the Officer’s versions of the

has not seen any internal LAPD documents.
has not read the CHRISTOPHER Commission Report.

can separate his knowledge of expertise and
y media coverage he may have seen.

was not contacted by any Defense Attorney’s.

provided the following background information

His date of birth

is and social security number is

Investigation on 7/15/92

by

o A A 3
at Los Angeles, Californid&ile# 44A-LA-119954 ’?\‘gg

SA
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Internal Affairs Division (IAD), Los

Angeles Police Department (LAPD), was contacted telephonically at
his place of business, (818) 989-8237. was made aware of

the offic

of the interviewing agent and DOJ
as well as the nature of the interview.

| voluntarily provided the following information:

was with IAD at the time of his Grand Jury

testimony.

advised that he did not rely on Internal

Affairs statements for his testimony before the Grand Jury.

did not participate in the taking of Officer
to Internal Affairs.

ldid participate in taking the statements of

Internal ;;

was primarily responsible for record-keeping of

Affairs documents during the IAD investigation of the

KING incident.

WIND, POWELL,

and

has read the compelled statements of Officer’s
KOON. He advised that he read KOON’s statements

in more detail than the statements of the others.

statements during his interviews of

advised that he did not directly use KOON’s

provided the following background informgitian

His date of birth is and social _gecuritv number is
He has been with the LAPD for

Investigation on 7/15/92
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| |Los Angeles Police
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima,
California, telephone number (818) 989-8861, was interviewed by
Department of Justice, Civil Rights Division Attorney| |
[ Iprovided the following information:

[ lagviced +hat he has been employed by LAPD for
stated that at the time of the King
incident, part of his responsibilities were administrative and he
was therefore designated to show Internal Affairs Division (IAD)
where the Daily Field Reports were kept. He provided IAD with
the Logs for PM watch on March 2, 1991 and Graveyard shift for
March 3, 1991. advised that he did not read the Logs,
the arrest report, use of force report, witness statements, or
officer statements.

stated that he knows the police officers
involved iIn the King incident on a p i 1 level only. He
does not socialize with any of them. hdvised that he had
a conversation with Officer Ted Bresino after the incident.

stated that he followed the media coverage of
the incident by listening to the radio, reading The Los Angeles
Times, and watching television, to include news coverage of the
trial testimony of Officers Bresino, Powell, and Sergeant Koon.
He read excerpts of the Christopher Commission Report in The LA
i owever, he cannot recall the contents of what he read.
|further stated that he was not aware of the defendant
officers defense until the trial, although he could assume that
their defense would be self-serving.

advised that it was while watching Officer

Bresino’s estimony that he felt compelled to call Defense
Attorneﬂ | Attorney| ldid not provide with
any documents and ] i ime had already segemmr sgtT
Koon’s testimanw iadv1sed that he also spoke to Defense
Attorney who solicited information from him, however,
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Continuation of FD-302 of , On 7 / 15 / 92 , Page

[ ldid not try to influence stated that he
testified at the trial and his testimony_was nat influenced by

anything he read or anyone he spoke to. further stated

that his testimony was based solely on hrs—owirmemory and no
other source of information.

advised that any statement that he were to make
in the futurewould be based solely on his memory and no other
source of information.

| stated that he was born in
—orr] and his Social Security Account

Number 1s|
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Los Angeles Police 2$c
Department (LAPD), Foothill Divigl
telephonically at his residence, was made
aware of the official identities © € i1nterviewing agent and
DOJ Attornew | as well as the nature of the
interview. voluntarily provided the following information:
:advised that he was not on duty on March 3, b6
1991. He returned to work one or two days after the incident. b7c
advised that the publicity concerning the KING
incident had just started when he got back to work.
worked ths shift at the time of the
incident.
has worked with Officers WIND and BRISENO in the
past.
has not worked with Officers POWELL and KOON.
viewed a fair amount of the trial, including
some of the testimony of| Officer POWELL, and
Officer BRISENO.
had a basic idea of what happened during the b6
KING incident, and overheard general statements from officers bic
around the station.
did not hear any specifics from the defendant
officers.
|did not have access to any LAPD internal
docunments.
was not contacted by any defense Attorneys.
(telephonically) . . AK‘QO/
Investigation on 7/15/92 at L,os Angeles, Californid&ile# 44A-LA-119954 O
b6
by SA Date dictated 7/16/92 b7c
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b6
Continuation of FD-302of , On 7/ 15 / 92 , Page 2 b7c
was not interviewed by the LAPD concerning the
KING incident.
b6
was not interviewed by the District Attorney’s b7C
office.
has not read the CHRISTOPHER Commission Report.
[::::::]advised that portions of the CHRISTOPHER
Commission Report were referred to during roll call, but he does
not recall any mention of the KING incident.
advised that articles concerning the KING
r_incidant were sometimes posted on the station bulletin board, but
could not recall what the text of any specific articles
were. did not really pay attention to the articles.
b6

provided the following background information. b1C
His date of birth is Iand social securitv number is |
has been wi the LAPD for

Foothill Division.
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bé

TASERTRON, 900 b7C
East John Street, Suite H, Banning, California, 92220, telephone
(714) 992~-9072, was interviewed at The United States Attorney’s
Office, Los Angeles, California. He was made aware of the
official jdentities of the interviewing agent and DOJ Aitoarnev
as well as the nature of the interview.
voluntarily provided the following information:

advised that he has not been formally
interviewed by The Los Angels Police Department (LAPD) concerning
the KING incident. However, the incident may have been discussed

i ithl . |
| | LAPD.

has not seen any internal LAPD documents
concerning the KING incident.

was contacted by the newspapers for information
and opinion on his field of expertise.

has never been given any statements concerning

the KING Incident.
b6

viewed bits and pieces of the Officer’s b7C
testimony during the State Trial.

does not recall the Officer’s versions of the

incidents

advised that any statements he may make in the
future will be based on his own knowledge and experience, not
influenced by any media coverage or publicity.

has read summaries of The CHRISTOPHER

Commissiol REporT.

/AN
Investigationon  7/15/92 at Los Angeles, Californiie# 44A-LA-119954 //\ ’Q‘Oq
b6
b7C
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advised that any information he gives
concerning the Taser will be based solely on his own knowledge
and experience.

| Erovided the following background information.
His date of birth is and social security number is
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| | Los Angeles Police b6
Department (LAPD), Foothill Division, 12760 Osbourne, Pacoima, b7c

California, telephone number (818) 989-8861, was interviewed b
Department of Justice, Civil Rights Division Attorney |
provided the following information:

I hdnised_that_he_has_?een employed by LAPD for
| ave been spent at the

Foothill Division.

stated that he cannot recall if he worked the
night of the King incident as his assigned
partner at the time. |further stated that he has also bé
worked with Officer Bresino and he knows the other c1:ﬁ_ensi.a.n;t:___I bC
officers, however, he does not socialize with them.
advised that he did not speak to any of the defendant officers

about the incident.

ttated that he spoke to the Federal Bureau of
Investigation shortly after the incident and he has not been
interviewed by anyone else since.

b6
advised that he did not follow the media b7C

coverage of the ilncident. He does not read the newspaper and he
watched some of the trial on television. stated that he
did not_watch the defendant officers testrry;—me—Tremembers having
watched advised that he is not
familiar—wrtor Ttrneorrrcers— versronortre incident although he
can assume what it might be.[;:::;::;]stated that people around
the station talked about the Trial, however, it was not about the
incident itself, just general opinions.

stated that he did not read the arrest report,
use of force report, witness statements, or the officers’
statements regarding the King incident. hdvised that he
read excerpts of the Christopher Commis t, specifically,
the proposals made for the department.

. P
Investigation on 7/15/92 at L.os Angeles,California File# 44A-LA-119954~%L-5&29
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—

advised that he was born in

anl

Number is|

I and his Social Security Account
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b6
Communications Operator, California b7C
Highway Patrol (CHP), was contacted telephonically at his place
Of employment (213) 736-2991. He was made aware of ~ial
>s of the interviewing agent and DOJ Att
as well as the nature of the interview
voluntarily provided the following information:
| was interviewed by CHP Commandinag Officer,
| | concerning the KING incident. was
directed to submit a memorandum detailing his involvement in the
incident, which he believes was for CHP Internal Affairs.
watched much of the State Trial and paid very
close attencrom Tto newspaper and television coverage of the KING
incident.
| |advised that he knows CHP
|very well.
J;;;;;;:;;;ldid not learn of the LAPD Officer’s versions
of the i 1 he watched the State Trial.
advised that his memory has not been igc
influencex oy—any outside sources.
has not had contact with any of the Officer’s
involved In the KING incident.
has not read or seen The CHRISTOPHER
Commission Report.
advised that any future statements that he
makes will be based on his own memory, not influenced by any
outside sources.
b6
provided the following backdground and b7cC
biographical information. His date of birth is and
(telephonically) //
Investigationon _7/16/92 at _Los Angeles, Californidile# 44A-LA-119954"%;“QL
by SA Datedictated 7/16/92 bic
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social security number is

for

His posi

He had been with the CHP

i0on 1s |
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| . b6
California Highway Patrol (CHP), b7C
was contactea teTepronIcarry at her residence, |
She was made aware of the official identities of the interviewing
agent and DOJ Attorney] |as well as the nature of
the interview. voluntarily provided the following
information:
| |advised that at the time of the KING incident, Zg
her last name was ¢
was interviewed previously by of
The Los Angeles District Attornev’s Office, date not recalled.
She advised that only her and were present during the
interview and that they discussSed the accuracy of the pursuit
printout for the KING incident.
did not follow the KING case closely in the
media.
did not read The Los Angeles Times concerning
the KING incident.
has her own copy of The CHRISTOPHER Commission
Report, but has not read any of it.
[:::::::]advised that her memory is based solely on the
documents she provided, not influenced by outside sources.
provided the following backg b6
biographical information. He te of birth is and b7C
social security number is She has been with the CHP
for | and can be h her commanding Officer
at .
(telephonically) é;ﬂ;k/
Investigation on 7/16/92 at L,os Angeles, Californiaile# 44A-LA-119954 "k"
b6
by _ SA | Datedictated 7/16/92 b7cC
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| Communications Operator, California

Highway Patrol

KING incident.

incident.

of employment, (213) 736-2991. She was made aware of Thg_gff;plal
i ities of the interviewing agent and DOJ Attorney

i as well as the nature of the interview.
oluncarily provided the following information:

(CHP) , was contacted telephonically at her plgcg

has not been interviewed by any other

investiga;lve agencies.

has not written any memorandum’s concerning the

followed the television highlights of the KING

incident off and on, including parts of the State Trial.

[:::;;}atched some of the defendant Officer’s testimony,
and this was

e first she had heard of their versions of the

has not read The CHRISTOPHER Commission Report.

has not been influenced in any way by outside

sources concer

ing her memory of the incident.

hdvised that any future statements she makes will

sources.

be based on her independent memory and not influenced by other

nunber is

provided the followin% background and biographical

information. Her date of birth is and social securit
She has been wi the CHP for| |

Her current position is| |

Investigation on 7/16/92

(telephonically)

a Los Angeles, Californiie# 44A-LA-119954-K-AI2
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b6

was interviewed at his

b7C

Parker Center, Los Angeles, California, (213) 485-5241. He was
made aware of the official identitiegs of the interviewing agent
and Assistant United States Attorney] as well as the

nature of the interview.
following information:

voluntarily provided the

bé

| |has been previously interviewed by b7C

| regarding the RODNEY KING

lincliqgenc.

investi

the KING incident.

has not been interviewed by any other

gative agencies regarding the KING incident.

| has not reviewed any statements.

[::::::]has reviewed only sergeants’ logs, use of force
reports, and testimonv of the defendant Officers, in regards to

his own opinion.

newspap

hdvised that his testimony was based on

bé
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